
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA TRENTA-U D'AGOST DE
DOS MIL QUINZE

Quan  són  les   20:06  hores  es  reuneix  a  la   sala  d'actes  de  la  Casa  Mallol,  sota  la
presidència  de  la  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta  de   la
corporació, el ple de l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió extraordinària d’acord amb
la convocatòria que s’ha repartit. 

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde417
Sr. Francesc Giner i Ballesta Segon tinent d'alcalde 
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Tercer tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Regidor 
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Fèlix Llorens Palou Regidor
Sr. Joan Plana i Sagué Regidor
Sr. Èric Ibáñez i Martín Regidor
Sra. Verónica Medina i Flores Regidora
Sr. Gerard Teixidó i Rivera Regidor
Sra. Olga Simarro Rojas Regidora
Sr Antonio Rodríguez López Regidor 
Sr. Manel Escobar Yegua Regidor 
Sr. Àngel Tarrero González Regidor
Sr. José Manuel Àlvarez Cuñat Regidor
Sr. José Antonio Valdera Martín Regidor

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i
es  prenen  els acords que  es detallen.

01.- APROVACIÓ D’ACTES DE SESSIONS PLENÀRIES ANTERIORS

 Sessió extraordinària del ple del dia 20.07.2015

 Sessió ordinària del ple del dia 27.07.2015

Sense necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres presents,  s'acorda aprovar
l'acta tal i com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 
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02.- INFORMACIÓ DE L’ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 D'AGOST DE 2015

Població total: 19.640 habitants

Homes: 9.868 que representen el 50.24%de la població

Dones: Dones: 9.772 que representen el 49.76 % de la població

3.754 < 16 anys, que representen el 19.13 % de la població

Atur a 1 de juliol de 2014 era de 1.142 persones i aquest any ha estat de  1.071 persones 

DECRETS DICTATS DES DE L'ALCALDIA FINS EL DIA ......

Total de decrets: 381

Contingut econòmic: 91

Contingut urbanístic: 188

Contingut general: 102

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES:

- 13  Reunions de treball

- 1 Consell Executiu PRODER

- 3 Consells Executius PORT 

-  5 Meses de Contractació 

-  5 Juntes de Govern Local

-  1 Junta de Portaveus

-  2 Comissió Informativa

-  1 Plens extraordinaris 

-  Visita del Cònsol del Marroc
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VISITES REBUDES A ROSES

- 25 visites

ACTES A ROSES

- XXI Festival de Blues, Jazz i Gospel

- Inauguració exposició Rencontres Européens d’Art et d’Artistes

- XXIV Campionat Local de Volei Platja

- Exposició de Narcís Costa

- III Obert Vila de Roses

- XXVIII Missa Internacional Oikumene

- Concerts i Actes de Festa Major  2015

- Jubiteatre

- Entrega de la Dracma de Plata de Roses 2015

- Travessia L’Escala-Roses

- XXIV Campionat Local Volei Platja

- Concert Melodies Intemporals

- Bateig Embarcació Control Boies

- Signatura conveni col·laboració entre Consorci Comerç de la Generalitat, Associació de    

Comerciants de Roses i l’Ajuntament de Roses.

-  Visita als Casals d’Estiu

-  TMR: Els homes són de Mart les dones de Venus 

ACTES FORA DE ROSES

- Figueres Inauguració ACÚSTICA

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ

- Revista CBN

- El Punt/ Avui
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- TV Roses

- Entrevista periodista belga ( tema independència)

FELICITACIONS A EXPRESSAR

• Felicitar al Futbol Platja de Roses per a la seva participació en el campionat Nacional de
Melilla. 

AGRAÏMENTS

1. L'Assemblea Nacional Catalana de Roses agraeix la col·laboració de l'Ajuntament així
com la presència dels regidors de la corporació  en l’organització dels actes que van
tenir lloc el dia  27 de juny de 2015. 

2. Els senyors Eilern i Allan Jones agraeixen a la Policia Local de Roses, el retorn de la
documentació perduda durant la seva estada a Roses.

Informa que tal com ja ha informat a la Junta de Portaveus, pel que fa a les incidències del
GIE els les faran arribar per escrit o en el proper ple ordinari, les d'aquest mes i les del mes
de setembre. 

El ple en queda assabentat. 

03.-  APROVAR  INICIALMENT  EL  CONVENI  URBANÍSTIC  ENTRE  L’AJUNTAMENT  DE
ROSES I LA MERCANTIL COCO 22 STARTER TRADE, SL RELATIU AL COMPROMÍS DE
FER UN ÚS EXCLUSIU D’HOTEL A LA FINCA SITUADA AL CARRER DE PUIG SEQUERA, 1
DE ROSES. 

El senyor Carles Pàramo, responsable de l'àrea d'Urbanisme, presenta la proposta d'acord
que és del tenor literal següent: 

Antecedents 

1. L’article 91.6 del Pla d’ordenació urbanística municipal (POUM) de Roses, publicat en el
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya  núm. 5682, de data 30 de juliol de 2010,
estableix:

“ ...  Les  parcel·les  de tipologia d’edificació aïllada, ubicades en la zona de la plana o
amb pendent inferior al 10%, en les quals l'ús hoteler sigui exclusiu, o s’admeti com a
principal o compatible,  si el propietari opta per aquest ús amb caràcter exclusiu,  tant
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en els supòsits de nova planta, com en els casos de reforma o rehabilitació, podrà
beneficiar-se d’un increment addicional  d’edificabilitat neta de 0,36 m2 de sostre/m² de
parcel·la,  condicionada  a  acceptar,  previ  conveni  urbanístic,  que  l'ús  hoteler  es
mantingui com a mínim 12 anys. L’alçada màxima serà la corresponent a la planta baixa
més 6 plantes pis...”

2. La Junta de Govern Local del dia 18 de març de 2011 acorda suspendre la tramtiació
de sol·licitud de la mercantil Coco 22 Starter Trade, SL, representada per Pilar Conesa
Compte (RE 3895/10.03.11), de formalització d’un Conveni urbanístic amb l’Ajuntament
de Roses, relatiu al compromís a fer un ús exclusiu d’hotel a la finca del carrer de Puig
Sequera,  1 de Roses,  i  a  mantenir  aquest  ús,  com a mínim,  12 anys,  suposant  un
benefici d’un increment addicional d’edificabilitat a la finca, fins a la redacció del Pla
especial urbanístic de protecció del patrimoni cultural, tal i com estableix la disposició
transitòria 3 del POUM de Roses.

3. En  data  23  de  febrer  de  2015  el  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  Sala
contenciosa administrativa - secció tercera, en la sentència número 89 estima el recurs
contenciós administratiu 46/2011, interposat contra els acords adoptats per la Comissió
Territorial d’Urbanisme de Girona de la Generalitat de Catalunya, d'aprovació definitiva
del POUM de Roses, de la nul·litat de la figura de planejament  urbanístic impugnat, tant
en general en matèria d'inundabilitat com en concret en el sector discontinuo sector
SUD 2 Mas Mates Oest classificat de sòl urbanitzable no delimitat, discontinuo en dos
àmbits 1 i 2.

L'Ajuntament ha interposat recurs de cassació contra l'esmentada sentència. 

4. La  Comissió  Territorial  d’Urbanisme  de  Girona  del  Departament  de  Territori  i
Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya,  en sessió del dia 2 de juny de 2015 (n/RE
8975/11.06.2015), acorda:

1) Aprovar  definitivament  el  Pla  especial  del  catàleg  de  patrimoni,  edificis  i  béns
d’interès de Roses.

2) Publicar aquest acord i les normes urbanístiques corresponents en el Diari Oficial de
la Generalitat de Catalunya,  a l’efecte de la seva executivitat immediata, tal com
indica l’article 106 del Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat per Decret legislatiu
1/2010, de 3 d’agost, modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer.

L’esmentat Pla especial es publica en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya
núm. 6901, de 29 de juny de 2015.

5. La  finca  situada  al  carrer  de  Puig  Sequera,  1  de  Roses,  amb  referència  cadastral
4094704,   es troba inclosa  en el  document  anomenat  “Pla  especial  del  catàleg de
patrimoni, edificis i béns d’interés” de Roses  (fitxa descriptiva  amb referència: Passeig
5 – NP C110), redactat el mes de maig de 2015 pels arquitectes Josep i Joan Antoni
Vilanova  Brugés  de  l’empresa  Vilanova  Arquitectes,  SCP,  i  autenticat  pels  serveis
tècnics municipals amb la referència 4DUN, de data 06.05.2015.
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6. Amb data 15 de juliol de 2015 els serveis jurídics municipals informen favorablement el
contingut del Conveni i la tramitació a seguir per a la seva aprovació, amb una sèrie de
consideracions.

7. La  Comissió Informativa del Ple de l’Ajuntament del dia 17 d’agost de 2015 ha emès un
dictamen al respecte.

8. Amb data 26 d’agost  de 2015 el  regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme i  Medi
Ambient, Carles Pàramo i Ponsetí, dicta una proposta al respecte

Fonaments de dret

Primer.  Article  91.6 del  Pla d'ordenació urbanística municipal  (POUM) de Roses (DOGC
núm. 5682 de 30.07.2010).

Segon. Articles 25 i 26 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament
de la Llei d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006)

Tercer. Article 104 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós
de la Llei d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010); modificat per la Llei 3/2012, de
22 de febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Quart. Pla especial del catàleg de patrimoni, edificis i béns d’interés de Roses (DOGC núm.
6901, de 29.06.2015).

Resolució

El Ple de l’Ajuntament adopta el següent 

ACORD:

1. Aprovar  inicialment  el  Conveni  urbanístic  entre  l’Ajuntament  de Roses i  la  mercantil
Coco 22 Starter Trade, SL representada per Pilar Conesa Compte, relatiu al compromís
de fer un ús exclusiu d’hotel a la finca situada al carrer de Puig Sequera, 1 (referència
cadastral  4094704) de Roses, i a mantenir aquest ús, com a mínim, 12 anys, suposant
un benefici d’un increment addicional d’edificabilitat a la finca, de conformitat amb el
que  estableix  l’article  91.6  del  POUM,  i  beneficiar-se  d’un  increment  addicional
d’edificabilitat neta de 0,36 m2 de sostre/m2 de parcel·la. 

2. Sotmetre-ho a informació  pública pel  termini  d’un mes,  mitjançant  la  publicació del
Conveni en el Butlletí Oficial de la Província de Girona i en el tauler d’edictes electrònic
(e-tauler) de la web municipal www.roses.cat.

3. Facultar a l’alcaldessa presidenta per formalitzar la signatura de l’esmentat Conveni.

4. L’interessat ha d’inscriure en el Registre de la Propietat que, en el  cas de transmissió
de  la  finca,  el  nou titular  quedarà  subrogat  en l’obligació  de mantenir  l’ús  exclusiu
d’hotel, d’acord amb els termes assenyalats en el Conveni, tal i com estableix l’article
19 del Reial Decret Legislatiu 2/2008, de 20 juny, pel qual s’aprova el Text refós de la
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Llei de sòl, i aportar a l’Ajuntament el justificant de la inscripció registral a fi de tenir-ne
constància a l’expedient.

5. Notificar-ho a la mercantil Coco 22 Starter Trade, SL, per al seu coneixement i efectes
oportuns.= Exp.1251/11. 

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-
AM

Sr. Joan Plana.- Intervé en considerar que respecte a aquest punt hi ha molts assumptes
que no els acaben de convèncer.  Manifesta: 

El  primer  de tot  és que no ens agrada la  idea d’un canvi  d’ús que permeti  augmentar
l’edificabilitat d’una finca a primera línia de mar. La costa de Roses, per desgràcia, ja té
prou  cimen  i  entenem  que  la  dinàmica  a  seguir  seria  revertir  això  més  que  no  pas
augmentar-ho. Molt menys quan hi ha també dubtes sobre com seria el projecte que es vol
construir,  com per exemple quanta altura augmentaria la casa o com se solucionaria el
problema de l’aparcament, ja que en aquest cas no hi ha un projecte annex com en el 2011.
En segon lloc, tenim dubtes sobre la idoneïtat de tenir encara més hotels en aquella zona
de l’entrada de Roses.  Per últim, creiem que caldria  plantejar-se quin tipus d’ús volem
donar a aquella zona en global i desenvolupar un pla específic per a aquelles cases que
permetés dinamitzar la zona al mateix temps que es manté l’estructura de les cases i s’hi
dóna valor. Per tot això, el nostre grup votarà en contra del canvi d’ús de la finca i de
l’augment de l’edificabilitat. 

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Antonio Rodriguez.- Diu que per entendre'ns, és una de les cases que hi ha en un carrer
més enllà del bar Sisplau. Allà es pretén fer un hotel. Entenen que per l'edificabilitat que es
pretén  i  l'augment  d'edificabilitat  no  serà  un  gran  hotel  sinó  un  hotel  petit.  Alguna
d'aquestes cases no està tancada i el fet de fer un petit hotel pot ser una bona opció per tal
que es dinamitzin i es mantinguin les edificacions.

Creu que potser el que més importa -el regidor ens podrà il·lustrar si l'alçada afecta a la
Ciutadella- és que el fet de catalogar aquestes cases, a banda del valor que els puguem
donar,  és de protegir  la  Ciutadella  d'alçades que impedeixin la  seva visibilitat.  El  Grup
Municipal Socialista té els dubtes que també té el Grup Municipal d'Esquerra Republicana i
per aquest motiu s'abstindran a les votacions. En tot cas, voldrien veure quines són les
opcions en relació a aquest hotel i si les alçades superen una mica les actuals els agradaria
o creuen que,  de manera comuna,  s'han de protegir.  En aquest  últim cas,  tal  com ha
suggerit el Grup Municipal d'Esquerra Republicana s'hauria de fer un pla especial. 
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INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Manifesta que avui,  amb aquest punt, es vol aprovar inicialment el
conveni urbanístic. Tal com diu aquest punt, l'edificabilitat neta és de 0,36 m2 de sostre en
un total  de la parcel·la.  Evidentment,  han d'esperar i,  la veritat,  és que tot el  que sigui
recolzament, sempre i quan es compleixi tot el que digui el POUM i, si així ho permet, no
veu perquè no es pot fer. Creu que permetrà tirar endavant una iniciativa empresarial que li
sembla perfecte. 

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA

Sr. José Antonio Valdera.- Entén que aquesta casa està catalogada dintre del patrimoni
d'edificis  d'interès  local  a  Roses  i,  per  tant,  entén  que  pot  afectar  altres.  Per  tal  que
aquesta casa pugui tenir un ús hoteler, evidentment, el POUM ho ha d'establir així. 

De totes maneres, falta informació de com quedaria resolt tot el tema de l'edificabilitat i tot
el tema de l'alçada. Per tant, també s'abstindran en aquest punt. 

RESPOSTES DEL REGIDOR PONENT

Sr. Carles Pàramo.- Respon que per il·lustrar una mica la qüestió, diu que l'Ajuntament no
dóna graciosament uns drets o uns permisos. Estem fent un tràmit administratiu al qual les
persones  hi  tenen  dret.  Quan  s'aprova  un  POUM en  ell  es  determinen  els  drets  i  les
obligacions  de la gent. Aquests aspectes estan molt ben recollits i això dóna seguretat
jurídica. Tothom pot votar el que vulgui, però imaginem-nos que tots ens poséssim en una
posició que no ens agrada que es toqui res, votem tots que no. S'imagina que aquesta gent
ens podria acusar de prevaricar, perquè ells hi tenen dret. El POUM va ser aprovat pel PSC
en el temps que governaven amb el PP, Esquerra hi va votar en contra i Convergència i
Unió hi va votaren contra, perquè no els agradaven moltes coses del model de POUM que
proposaven. Han d'acceptar que es va aprovar un POUM, que és una llei i que els agradi o
no, l'Equip de Govern l'ha de donar curs. 

Diu als regidors que no pateixin per les alçades, com bé s'ha dit a l'exposició, és un bé
catalogat i està molt delimitat. Aquest hotel no farà sis plantes ni molt menys, quedarà com
està. Com a molt, quedarà legalitzada aquella petita construcció a sobre, que és la sortida
per l'ascensor. La resta no afecta per res i, en tot cas, com ja s'ha exposat, està catalogat
en aquest document que van aprovar fa poc. Qualsevol cosa que hi facin no pot modificar
les característiques d'aquella casa.

Dit això, el senyor Pàramo aclareix que combrega amb aquesta part del POUM que diu que
aquelles finques que s'han de destinar a fer-hi un hotel com ja ha manifestat el senyor
Escobar, és bo que tinguin un plus d'edificabilitat per arribar a fer-les rendibles. 
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Amb això estan fomentant un nou hotel que portarà gent, que tindrà un cuiner o altre gent
que hi treballarà com el que pinta o el recepcionista. Per tant, estan generant economia. 

El dia que hagin de debatre el POUM veuran com quedarà aquesta sentència que ha anat al
Tribunal de Cassació. Diu que ja en parlaran al POUM, però ha d'informar que el POUM que
hi  ha  és aquest  i  no  podem prendre  mesures en contra  els  drets que  les  persones o
qualsevol inversor de Roses té estipulats per llei. Aleshores, que tothom voti el que vulgui,
però  que  quedi  clar  que  estem  tirant  endavant  una  iniciativa  legal  amb  tots  aquests
condicionats i si el que preocupa és la morfologia d'aquelles cases, està garantida pel propi
document que és el catàleg de béns culturals del Poble de Roses.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

Vots a favor: Set   (7) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernandez, Marc Danés,
Anna Jorquera, Francesc Giner  i  Fèlix Llorens

Vots en contra: Quatre (4) Joan Plana, Èric Ibañez,  Verònica Medina i Gerard Teixidó. 

Abstencions: Sis (6) Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero, José
M. Alvarez i José A. Valdera. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

04.- SUBSCRIPCIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ INTERADMINISTRATIVA ENTRE
ELS AJUNTAMENTS DE  ROSES,  CASTELLÓ D’EMPÚRIES,  SANT  PERE PESCADOR I
L’AGÈNCIA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC I TURÍSTICA DE L’ESCALA PER A LA
PROMOCIÓ  CONJUNTA  DE  LA  BADIA  DE  ROSES,  EN  EL  MARC  DE  LA  SEVA
PERTINENÇA AL CLUB DE LES BADIES MÉS BELLES DEL MÓN.

El senyor Fèlix Llorens i Palou, com a responsable de l'àrea de Turisme, presenta  al Ple la
proposta del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la subscripció del conveni de col·laboració interadministrativa entre els
Ajuntaments  de  Roses,  Castelló  d’Empúries,  Sant  Pere  Pescador  i  l’Agència  de
Desenvolupament Econòmic i Turística de l’Escala per a la promoció conjunta de la Badia
de Roses, en el marc de la seva pertinença al Club de les Badies Més Belles del Món.

Antecedents
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1. El Club de les Badies Més Belles del Món és una agrupació privada que va néixer l’any
1997  amb  l’objectiu  de  promocionar  turísticament  les  badies  integrants  amb  una
orientació  de  salvaguarda  i  de  posada  en  valor  del  patrimoni  natural  i  cultural,  la
preservació del litoral i el desenvolupament del turisme sostenible.

2. El novembre de 2011, la Junta del Club de les Badies Més Belles del Món va acceptar
l’admissió  de  la  Badia  de  Roses  com a  membre  i  se’n  va  recollir  la  corresponent
acreditació al Congrés anual de membres del Club, que va tenir lloc a Bodrum-Patmos
de l’11 al 15 de setembre de 2012.

3. L’actuació conjunta i coordinada que es deriva de l’admissió en el Club de les Badies
Més Belles del Món per part dels quatre municipis que la van promoure requereix la
formalització d’un conveni entre les parts per a la definició del règim jurídic i econòmic
dels municipis promotors.

4. En data 21 d'abril de 2015, RS: 3876/15, l'Ajuntament de Castelló d'Empúries notifica
l'adopció de l'acord de Junta de Govern Local del dia 30 de març de 2015 on s'aprova
el conveni de col·laboració administrativa dels municipis de la Badia de Roses 2015-
2016.

5. Amb data 11 de maig de 2015 el departament de serveis jurídics de l'Ajuntament de
Roses emet informe.

6. Amb data 2 de juny de 2015 la cap de la unitat de Turisme informa favorablement.

Fonaments de dret

Primer  –  L’article  6.1  de  la  Llei  30/1992,  de  26  de  novembre,  de  règim jurídic  de  les
administracions  públiques  i  del  procediment  administratiu  comú,  modificada  per  la  llei
4/1999, de 13 de gener.

Segon – L’article 191 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text
refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya.

Tercer – Els articles 303, 304 i el 305 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova
el reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals

El regidor de Turisme i Promoció Econòmica, Fèlix Llorens i Palou, proposa al Ple l'adopció
del següent
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ACORD:

1. Aprovar el conveni de col·laboració interadministrativa entre els Ajuntaments de Roses,
Castelló d’Empúries, Sant Pere Pescador i l’Agència de Desenvolupament Econòmic i
Turística de l’Escala per a la promoció conjunta de la Badia de Roses, en el marc de la
seva pertinença al Club de les Badies Més Belles del Món i el pla d'actuacions annex per
als exercicis 2015 i 2016.

2. Aprovar la despesa relativa a la quota anual corresponent a l'exercici 2015 per un import
total de DOS MIL CINC-CENTS EUROS (2.500,0€) a favor de l'Ajuntament de Castelló
d'Empúries amb NIF: P-1705200-B, carregant-la a l'aplicació pressupostària 15 70 4322
2269904.

3. Reconèixer l'obligació del  punt 2 i  ordenar  el  seu pagament  mitjançant  transferència
bancària.=Exp: 2797/15

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Fèlix Llorens.- Explica que la proposta és en relació al conveni que tenen subscrit amb
l'Ajuntament  de  Castelló  d'Empúries,  l'Escala  i  Sant  Pere  Pescador  per  la  gestió  a  la
pertinença al Club de les Badies Més Belles del Món. El conveni era per dos anys i pel 2015
i pel 2016 la gestió del conveni l'ha de fer Castelló d'Empúries. Això era l'acord d'avui, de
passar la gestió, amb un nou conveni a l'Ajuntament de Castelló d'Empúries. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sr. Èric Ibañez.-  En representació del seu grup municipal manifesta: 

Col·laborar amb els municipis que ens envolten és una de les eines que ens han de servir
per créixer tots plegats com a destinació turística. Dit  això, formar part del Club de les
Badies més Belles del Món junt amb la resta de poblacions que en formen part, és un pas
en aquesta direcció i una bona oportunitat per donar a conèixer la nostra ciutat i el seu
entorn. 

Per aquests motius el nostre grup votarà a favor en aquest punt.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA DE CATALUNYA-CP
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Sr. Antonio Rodríguez.- Demana al regidor ponent si els pot fer una mica de valoració de
quin benefici o quina expectativa ha vist en el fet de pertànyer a aquest club de badies en
relació a la millora de la nostra promoció turística. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS

Sr.  José  Manuel  Alvarez.-  Demana  que,  aprofitant  el  tarannà  de  col·laboració
interadministrativa,  podrien  aprofitar  per  crear  una  oficina  única  de  compres
interadministratives per tal d'estalviar i ser un exemple per als nostres veïns, ja que aquests
veïns  han donat llur confiança en ells com a regidors municipals.  Conclou dient que seria
important estalviar. 

RESPOSTA ALS REGIDORS DE L'OPOSICIÓ 

Sr. Fèlix Llorens.- Respon que formar part d'aquest club és un distintiu, no és un certificat
de garantia de res.  Repeteix  que és un distintiu.  Que ens reconeguin que formem part
d'aquest club de Badies Més Belles del Món, que no n'hi ha gaires a tot el Món, en total
trenta-set. Creu que podrien renunciar, tancar la barraca i deixar-ho córrer tot. 

Creu que això està bé i reconeix que podria estar millor.

Alcaldessa.- Intervé per completar la informació del regidor ponent, pel fet que fa poc que
s'ha incorporat a la regidoria de Turisme i l'Ajuntament de Roses durant dos anys ha tingut
la feina que ara els han encomanat a l'Ajuntament de Castelló d'Empúries 

Explica que aquesta iniciativa està orientada a ajustar costos, perquè si entre els quatre
municipis  feien  una promoció conjunta i  compraven alhora els  elements necessaris  per
dinamitzar una mica el que era conèixer la badia, evidentment els sortia més econòmic.
També es posen d'acord amb qui ha de participar en aquest congrés mundial que es fa i en
el  que els  interessa anar-hi.  No  va  sempre el  mateix  poble,  sinó que intenten  anar-se
tornant pel que fa a l'assistència en aquesta trobada mundial de Badies Més Belles del Món
i afegeix que el plantejament va costar una mica d'arrancar, però ara hauria de continuar
amb activitats fetes en un poble i en un altre dels quatre, per exemple per a l'atorgament
d'un premi a través d'un carnet. És a dir una dinamització a nivell turístic que esperen que
pugui donar resultats.  

SEGON TORN D'INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS

Sr. José Manuel Alvarez.- Diu que el que intenta el Grup Municipal és crear una oficina
única de compres interadministrava. El que ha dit l'alcaldessa  li sembla fantàstic, però li
agradaria saber si tenen aquesta opció. 
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NOVA RESPOSTA AL REGIDOR DE L'OPOSICIÓ

Alcaldessa.-  A través del que representa aquest  punt no tenen l'opció d'una oficina de
compres interadministrativa.  Hi  ha algunes propostes per una oficina que es generen a
través del Consell Comarcal o d'una associació, com és el cas de l'Associació Catalana de
Municipis  i  la  Federació  Catalana  de  Municipis  que  aglutinen  tots  els  municipis  de
Catalunya. Posa l'exemple de les propostes que s'han afegit per reduir costos en temes
importants i que tenen un cost elevat  com les assegurances o com les xarxes de telefonia i
xarxes de comunicació.

L'alcaldessa diu que hi ha propostes, però encara no han arribat a la compra conjunta de
grapadores, per exemple. Hi ha propostes importants per abaratir costos i s'afegeixen com
a ajuntament, sempre que vegin que pot aportar un benefici a l'economia de l'Ajuntament. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA-

Sr.  José  Antonio  Valdera.-  Intervé  per  manifestar  que  des  d'Unió  veuen  molt  bé  la
col·laboració  interadministrativa,  perquè  ajuda  a  reduir  costos   i  tot  el  tema de  sumar
sinergies és beneficiós. 

Diu que en aquesta promoció conjunta de les badies de Roses, a més a més, el municipi
que resulta més beneficiat és Roses, perquè, per sort,  la badia porta el nostre nom i, per
tant, en aquest acord anuncia que votaran a favor. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

05.-  DONAR  COMPTES  DE  L’INFORME  EMÈS  PER  L’INTERVENTOR  MUNICIPAL  EN
RELACIÓ A L’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST I  A L’ACTUALITZACIÓ DELS OBJECTIUS
D’ESTABILITAT  PRESSUPOSTÀRIA  I  ENDEUTAMENT  CORRESPONENT  AL  SEGON
TRIMESTRE DE 2015.

El senyor Marc Danés, com a responsable de l'àrea de Serveis Econòmics, presenta la
proposta que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient
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Proposta relativa a donar comptes de l’informe emès per l’interventor municipal en relació a
l’execució  del  pressupost  i  a  l’actualització  dels  objectius  d’estabilitat  pressupostària  i
endeutament corresponent al SEGON trimestre de 2015.

Antecedents

1. L’interventor municipal en data 29 de juliol de 2015 ha emès el següent informe:

Identificació de l’expedient

Execució  del  pressupost  i  actualització  dels  objectius  d’estabilitat  pressupostària  i
endeutament corresponent al SEGON trimestre de 2015.

Fonaments de dret

1) Llei 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera (LEPSF).

2) Reglament  de  desenvolupament  de  la  Llei  18/2001,  de  12  de  desembre,  general
d’estabilitat pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals.

3) Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, por la que se desarrollan las obligaciones de
suministro  de  información  previstas  en  la  Ley  Orgánica  2/2012,  de  27 de  abril,  de
Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera.

4) Manual del cálculo del déficit en contabilidad nacional adaptado a las corporaciones
locales (IGAE).

5)   Article 207 del RDL 2/2004 de 5 de març, pel qual s’aprova el text Refós de la LRHL.

6)   Article 8 de les Bases d’execució del Pressupost per a l’exercici 2015 (BEX).

Consideracions

D’acord  amb l’Ordre  HAP/2105/2012LEPSF,  aquesta  intervenció  ha  elaborat  i  enviat  al
Ministeri  d’Hisenda  i  administracions  públiques  la  informació  continguda  en  l’article  16
d’aquesta  ordre  i  estructurada  mitjançant  qüestionaris  electrònics  a  l’oficina  virtual  del
Ministeri  d’Hisenda  i  administracions públiques.  Dins  de l’expedient  s’inclou  còpia  dels
formularis normalitzats enviats, així com el corresponent justificant de remissió.

Igualment, d’acord amb l’article 8 de les Bases d’execució del Pressupost per a l’exercici
2015 amb aquesta informació es dona per complimentada l’obligació establerta en l’article
207 de la LRHL.

Àmbit subjectiu

D'acord amb l'article 2 de la LEPSF, el perímetre de consolidació dels pressupostos als
efectes de la normativa d’estabilitat està constituït pel sector administració pública, d’acord
amb els criteris del SEC-95, és a dir, per l’Ajuntament, els organismes autònoms locals i les
entitats dependents (entitats públiques empresarials, societats mercantils amb participació
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majoritària i consorcis) que presten serveis públics i produeixen béns que no es financen
majoritàriament amb ingressos comercials. 

Les entitats que no s’integrin en el sector d’administració pública, se sotmetran al principi
d’estabilitat pressupostària de forma individualitzada (art. 11.1 LEPSF). 

En tant que l’exercici 2014 el Ministeri d’Hisenda ha resolt la classificació de les societats
municipals  dependents  d’aquest  Ajuntament,  determinant  la  sectorització  de  Serveis
municipals de Roses, SA dins del sector d’administracions públiques i Port de Roses, SA i
Promoció  i  desenvolupament  de  Roses,  SA  en  el  sector  d’entitats  no  financeres,  el
perímetre de consolidació de la informació pressupostària està constituït a partir d’aquesta
data per l’Ajuntament de Roses i la societat Serveis municipals de Roses, SA.

Verificació dels objectius del sector d’administració pública

a) Estabilitat pressupostària

D’acord amb els criteris de la LEPSF, les corporacions locals han de mantenir una posició
d'equilibri o superàvit  pressupostari.  Pel seu càlcul,  es parteix de la diferència entre els
imports dels capítols 1 a 7 d’ingressos i els de despeses, ajustades segons criteri SEC95.
Així, si l’import és positiu assoliríem capacitat de finançament i en cas contrari estaríem en
situació de necessitat de finançament.

D’acord amb les xifres estimades del pressupost a liquidar l’Ajuntament de Roses presenta
una capacitat de finançament calculada amb els criteris del SEC95 de 4.670.845,10 €.

b) Endeutament 

El  nivell  d’endeutament  previst  a  final  de  trimestre  se  situaria  en  15.941.611,04 €  que
suposa el 47,60% sobre els ingressos corrents i per tant per sota del límit establert a la Llei
d’hisendes locals.

c) Període mig de pagament a proveïdors

D’acord  amb  la  informació  elaborada  per  la  Tresorera  Municipal,  el  període  mig  de
pagament a proveïdors del 2n trimestre de 2015 ha sigut el següent:

Ajuntament de Roses 17,09 dies

Serveis Municipals de Roses, SA   5,90 dies

Període mig global 16,07 dies

Conclusions

De les dades detallades en aquest  informe que,  com s’ha dit  abans,  són provisionals i
dependran en bona mesura de l’execució dels ingressos i despeses previstes, se’n desprèn
que la previsió de liquidació del pressupost de l’exercici 2015, actualitzada amb les dades
del 2n. trimestre:
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a) Assoleix l’objectiu d’estabilitat pressupostària.

b) Assoleix l’objectiu d’endeutament

c) Compleix el termini mig de pagament a proveïdors”

2. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 17 d’agost de 2015.

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Economia i Hisenda, el Ple de la Corporació
adopta el següent

ACORD:

1. Donar compte al Ple de la Corporació de l’informe emès per l’Interventor municipal
en relació a l’execució del pressupost i a l’actualització dels objectius d’estabilitat
pressupostària i endeutament corresponent al SEGON trimestre de 2015.”*

El Ple en queda assabentat 

06.-  RATIFICAR LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA NÚM. 1454/15 PER LA QUAL ES VA
APROVAR L’ADDENDA AL  CONVENI ADMINISTRATIU DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL
DEPARTAMENT  D’ENSENYAMENT  DE  LA  GENERALITAT  DE  CATALUNYA  I
L’AJUNTAMENT DE ROSES PER AL PROJECTE APRENENT D’ATENCIÓ EDUCATIVA A LA
DIVERSITAT DE L’INSTITUT CAP NORFEU, PER A LA PRÒRROGA PER ALS CURSOS
2015-2016 I 2016-2017

La  senyora  Anna  Jorquera,  responsable  de  l'àrea  d'Ensenyament,  presenta  al  ple  la
proposta del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la  pròrroga  del  conveni  entre el  departament  d’Ensenyament de la
Generalitat  de  Catalunya  i  l’Ajuntament  de  Roses  pel  projecte  APRENENT  d’atenció
educativa a la  diversitat  de l’Institut  Cap Norfeu per als cursos acadèmics 2015-2016 i
2016-2017.

Antecedents

1. En data 22 de maig de 2015, per resolució de l’alcaldia núm. 1454/15 es va aprovar
l’addenda  al   Conveni  administratiu  de  col·laboració  entre  el  departament
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Roses per al projecte
APRENENT d’atenció educativa a la diversitat de l’Institut Cap Norfeu, per a la pròrroga
per als cursos 2015-2016 i 2016-2017.

2. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 17
d’agost de 2015, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.
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A proposta de la regidora d’Ensenyament, Sra. Anna Jonquera i Navarro, el Ple adopta el
següent:

ACORD

1. Ratificar la resolució de l’alcaldia núm. 1454/15 per la qual es va aprovar l’addenda al
Conveni  administratiu  de  col·laboració  entre  el  departament  d’Ensenyament  de  la
Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Roses per al projecte APRENENT d’atenció
educativa a la diversitat de l’Institut Cap Norfeu, per a la pròrroga per als cursos 2015-
2016 i 2016-2017.

2. Notificar  l’adopció  del  present  acord  a  l’Institut  Cap  Norfeu,  al  Departament
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya i al departament d’Intervenció d’aquest
Ajuntament.=Exp.: 2578/15*

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Anna Jorquera.- Explica que l'objecte principal d'aquest projecte és motivar als joves
que tenen una conducta de desmotivació per continuar l'ESO a la Secundària. Són alumnes
que estan a 3er. D'ESO i el que bàsicament es fa és que puguin anar a fer pràctiques en
empreses de Roses i d'aquesta manera el que aconseguim és que continuïn vinculats al
centre educatiu, a més a més aprenguin un ofici, continuin motivats i amb l'ESO. 

L'Altre dia, a la comissió  informativa els van preguntar quines empreses estaven adherides
en aquest conveni i  els va comentar que cada any anaven canviant. S'ofereix a llegir el
llistat d'empreses que han anant col·laborant fins el moment, però no els pot dir quines
col·laboraran a partir d'aquest curs, perquè fins que no comenci el curs no ho sabran. 

Tot seguit llegeix un llistat d'empreses de Roses i de les àrees de l'Ajuntament de Roses
que s'han adherit al projecte APRENENT i EXIT. 

Ajuntament  de  Roses-  Àrea  d'Esports,  Ajuntament-Biblioteca,  Ajuntament-El  Car  Jove,
Ajuntament-El Cavallet de Mar, Ajuntament-Llar El Franquet,  Ajuntament-Pavelló Municipal,
Arts  Perruqueria,  Assemblea  Local  de  la  Creu  Roja,  Atlas  SC  Assessoria  i  Gestions,
Autoelèctric  Fernandez-Tarrats  SL,  Bar-Restaurant  Mundial  82,  Bertamotor  Roses  SL,
Cafeterial Raul, Carniceria Islàmica Younes Bozidi, Cap Norfeu, Comercial Elèctrica Roses,
Decoral (Serralleria d'Alumini), Disretol SL, Empordà TV, Escola els Grecs, Escola Jaume
Vicens Vives,  Escola Montserrat  Vayreda,  Escola Narcís Monturiol,  Forn Cusí  SL,  Fotos
Cano  Digital  SL,  Fusteria  Vila,  Instalaciones  Rastrojo,  Instalaciones  Renzo,  Jardineria
Mateu,  Jomaq-Taller  Mecànic,  Magatzems Biels,  Millers  de Pan,  Motos Alfonso,  Motos
Soler,  Nimrod  SL  Cafeteria  Poke  Te  Crek,  Pastisseria  Cairó  SA,  Perruqueria  Casal  del
Pescador, Perruqueria de la O, Perruqueria Duende, Perruqueria Nuria, Perruqueria Paquí,
Planchisteria Lérica SL, Pneumàtics Gran Via, Port de Roses, Promoció i desenvolupament
de Roses SLU, Residencia Pi i Sunyer, Restauración ARJ SL, Rosersa, Roses Yatchts SL,
Solvet Roses SL-Clínica Veterinària- 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sr. Gerard Teixidó.-  En representació del seu grup municipal manifesta: 

Nosaltres  votarem  a  favor,  ja  que  creiem  que  són  uns  projectes  molt  positius  i  que
requereixen de continuïtat, tan l’Aprenent de l’Institut Cap Norfeu, com l’Èxit de l’Institut illa
de Rhodes. Són projectes que atenen a la diversitat oferint, a alumnes de 3er i 4t d’ESO,
l’oportunitat de combinar el currículum educatiu establert pel Departament d’Ensenyament
conjuntament amb unes hores de treball  en diverses empreses del  municipi.  D’aquesta
manera  s’adeqüen  i  personalitzen  els  continguts,  es  recupera  la  motivació  per  assolir
l’etapa d’educació secundària i molt important, puja l’autoestima d’aquests alumnes que a
priori  semblava que no podrien obtenir  la  titulació  i  que,  per  tant,  tindrien  moltes més
dificultats a l’hora d’entrar al món laboral. 

També aprofita, per agrair a les empreses col·laboradores i als professionals dels instituts
que fan possible la realització d’aquests projectes any rere any.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-CP

Sr.  Antonio  Rodriguez.-  Manifesta  que  estan  d'acord  amb  l'exposició  d'Esquerra
Republicana i agraeix a la senyora Anna Jorquera el fet que hagi portat el llistat, perquè
consideren que és un tema important i així fan esment de les empreses que col·laboren.
Veu que hi ha algun empresari a la sala i el convida a participar. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA

Sr. José Antonio Valdera.-  Diu que coneix el  tema profundament, perquè a més a més
alguna de les seves empreses també col·laboren en aquest projecte.  El  regidor Valdera
qualifica aquest projecte com a molt positiu, perquè entre altres coses no genera cap cost
per l'empresa i  ajuda a motivar l'alumne a continuar els estudis i  complementa la seva
formació laboral. Per tant, votaran a favor de la proposta. 

INTERVENCIÓ DE L'ALCALDIA.

Alcaldessa.- S'adhereixen a les felicitacions a les empreses i també a tots els treballadors
de  l'Ajuntament  de  totes  les  àrees  que  tenen,  perquè  hi  dediquen  esforços,  temps  i
paciència.
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Com ha dit un dels regidors a la sala de plens no comporta cap cost i, per tant, animem a
les empreses que agafin aquests nois que realment ho necessiten i finalment tothom s'endú
sorpreses positives.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

07.-  RATIFICAR LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA NÚM. 1455/15 PER LA QUAL ES VA
APROVAR L’ADDENDA AL  CONVENI ADMINISTRATIU DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL
DEPARTAMENT  D’ENSENYAMENT  DE  LA  GENERALITAT  DE  CATALUNYA  I
L’AJUNTAMENT  DE  ROSES  PER  AL  PROJECTE  ÈXIT  D’ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA
DIVERSITAT DE L’INSTITUT ILLA DE RODES, PER A LA PRÒRROGA PER ALS CURSOS
ACADÈMICS 2015-2016 I 2016-2017

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, presenta la proposta d'acord que és del
tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la  pròrroga  del  conveni  entre el  departament  d’Ensenyament de la
Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Roses pel projecte ÈXIT d’atenció educativa a la
diversitat de l’Institut Illa de Rodes per als cursos acadèmics 2015-2016 i 2016-2017.

Antecedents

1. En data 22 de maig de 2015, per resolució de l’alcaldia núm. 1455/15 es va aprovar
l’addenda  al  conveni  administratiu  de  col·laboració  entre  el  departament
d’Ensenyament  de  la  Generalitat  de  Catalunya  i  l’Ajuntament  de  Roses  per  al
projecte ÈXIT d’atenció educativa a la diversitat de l’Institut Illa de Rodes, per a la
pròrroga per als cursos 2015-2016 i 2016-2017.

2. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia
17 de juliol de 2015, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

A proposta de la regidora d’Ensenyament, Sra. Anna Jonquera i Navarro, el Ple adopta el
següent:

ACORD

1. Ratificar la resolució de l’alcaldia núm. 1455/15 per la qual es va aprovar l’addenda
al  Conveni administratiu de col·laboració entre el departament d’Ensenyament de la
Generalitat  de  Catalunya i  l’Ajuntament  de Roses per  al  projecte  ÈXIT  d’atenció
educativa a la diversitat de l’Institut Illa de Rodes, per a la pròrroga per als cursos
acadèmics 2015-2016 i 2016-2017.
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2. Notificar  l’adopció  del  present  acord  a  l’Institut  Illa  de  Rodes,  al  Departament
d’Ensenyament  de  la  Generalitat  de  Catalunya  i  al  Departament  d’Intervenció
d’aquest Ajuntament.=Exp.: 2579/15* 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

08.-  MODIFICAR EL NOMENAMENT DE REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ A LA
MANCOMUNITAT DEL SERVEI DE CONTROL DE MOSQUITS.

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, presenta la proposta d'acord que és del
tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient 

Proposta relativa a la modificació del nomenament de representants de la Corporació a la
Mancomunitat Servei Control de Mosquits. 

Antecedents
1. Eleccions municipals del dia 24 de maig de 2015.

2. Constitució  de  l’Ajuntament  i  presa  de  possessió  de  l’alcalde  i  regidors  de  la
Corporació el dia 13 de juny de 2015.

3. El  Ple de l’Ajuntament,  en sessió extraordinària  de data 30 de juny de 2015, va
aprovar el nomenament dels representants de la corporació als òrgans col.legiats en
els quals participen.

4. Els estatuts de la Mancomunitat del Servei de Control de Mosquits estableixen que
l’Ajuntament  de Roses té  dret  al  nomenament  de  dos vocals  titulars  i  un  vocal
suplent.

Fonaments de dret
Primer. Article 38 del Reial  decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF).

A  proposta  de  l’alcaldessa  presidenta  de  la  corporació,  la  senyora  Montse  Mindan  i
Cortada, el Ple adopta el següent:
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A C O R D

1. Modificar el nomenament dels representants de la Corporació en la Mancomunitat del
Servei de Control de Mosquits nomenant com a vocal titular el senyor Carles Pàramo i
Ponsetí  i el senyor Francesc Giner Ballesta com a vocal suplent; mantenint el senyor
Juan Manuel Fernández Martínez com a vocal titular.

Per  tant,  la  representació  de l’Ajuntament  de Roses  en la  Mancomunitat  del  Servei  de
Control de Mosquits serà la següent:

MANCOMUNITAT SERVEI CONTROL DE MOSQUITS 

Titulars: Sr.Juan Manuel Fernández Martínez, 3r tinent d’alcalde
            Sr.Carles Pàramo i Ponsetí,1r tinent d’alcalde

 Suplent: Sr.Francesc Giner Ballesta, 2n tinent d’alcalde

2. Notificar l'adopció d'aquest acord de modificació del nomenament dels representants
de la  Corporació  a  la  Mancomunitat  del  Servei  de Control  de  Mosquits  per  al  seu
coneixement i efectes escaients. 

3. Comunicar l'adopció d'aquest acord als interessats.= Exp.3120/2015*

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.-  Diu  que  com  es  va  explicar  a  la  comissió  informativa  ja  es  va  fer  el
nomenament  de  les  persones  que  formaven  part  d'aquesta  mancomunitat,  però  la
mancomunitat els ha fet arribar un document en el que ens comunica que és necessari
nomenar també un suplent. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sra. Verònica Medina.- Manifesta:

Nosaltres votarem a favor d'aquesta proposta,  ja  que considerem que és un assumpte
intern del govern. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 
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09.- APROVAR LA MODIFICACIÓ NÚMERO 2 DE LA PLANTILLA I DE LA RELACIÓ DE
LLOCS DE TREBALL DEL PERSONAL MUNICIPAL DE L’ANY 2015.

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, presenta la proposta d'acord que és del
tenor literal següent: i 

Identificació del document

Modificació número 2 de la plantilla i de la relació de llocs de treball del personal municipal
de l’any 2015.

Antecedents 

1. Amb data 17 de novembre de 2014, mitjançant acord del Ple de la corporació, s’aprova
la plantilla i la relació de llocs de treball del personal de l’Ajuntament de Roses per a
l’any 2015.

2. Amb data 20 d’abril de 2015, amb motiu de l’adjudicació del contracte del servei de
grua  municipal  a  una  empresa  externa,  es  reuneix  la  Mesa  General  de  Negociació
conjunta  de  l’Ajuntament  de  Roses  i  acorda  proposar  al  Ple  de  la  corporació
l’amortització de tres de les quatre places de conductor de grua municipal i reubicar els
treballadors a diferents llocs de treball.

3. Amb data 27 d’abril  de 2015, mitjançant acord del Ple de la corporació, s’aprova la
modificació número 1 de la plantilla i de la relació de llocs de treball de l’any 2015, en el
sentit següent:

a) Amortització de les places següents:

 Àrea  de  Seguretat  Ciutadana:  tres  places  de  personal  laboral,  personal  d’oficis
qualificats, conductor de grua, grup AP, nivell 14 (codis LAP1428, LAP1429 i LAP1431).

b) Creació de les places següents:

 Àrea d’Esports i Joventut: dues places de personal d’oficis qualificats, oficials, grup AP,
nivell 14, complement específic 797,26€ i jornada laboral de 37,5 hores setmanals.

 Àrea  de  l’Alcaldia:  una  plaça  de  personal  d’oficis  qualificats,  responsable  de
consergeria, grup AP, nivell 14, complement específic 911,75€ i jornada laboral de 40
hores setmanals. 

4. Amb data 19 de maig de 2015, es reuneix la Mesa General de Negociació conjunta de
l’Ajuntament de Roses i acorda proposar al Ple de la corporació l’amortització de la
plaça de conductor de grua que continua existint en la plantilla municipal i la creació
d’una  plaça  de  personal  d’oficis  qualificats,  oficial  de  brigada,  grup  AP,  nivell  14,
complement específic 804,69 € i jornada laboral de 40 hores setmanals.
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5. Amb data  4  d’agost  de 2015,  els  Serveis  Jurídics  municipals  i  el  cap de Recursos
Humans  han emès un informe favorable al respecte.

6. La Comissió Informativa del dia 24 d’agost de 2015 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de dret

1. És d'aplicació, pel que fa a la modificació de la plantilla i de la relació de llocs de treball,
la normativa següent: 

a. La Llei 7/2007, de 12 d’abril, pel qual s’aprova l’estatut bàsic de l’empleat públic.

b. El Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el reglament del personal al
servei de les entitats locals.

c. La Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.

d. El Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril,  pel qual s’aprova el text refós de la llei
municipal i de règim local de Catalunya.

e. El Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de les
disposicions legals vigents en matèria de règim local. 

Proposta de resolució

L’alcaldessa presidenta, Montserrat Mindan Cortada, proposa al Ple l’adopció del següent

ACORD:

1. Aprovar la modificació número 2 de la plantilla i  de la relació de llocs de treball del
personal municipal aprovades per a l’any 2015, amb efectes a partir de l’1 de setembre
de 2015, en el sentit següent:

1. Amortitzar la plaça següent:

Àrea de Seguretat Ciutadana:

 Una plaça de personal laboral, personal d’oficis qualificats, conductor de grua,
grup AP, nivell 14 (codi LAP1430).

2. Crear la plaça següent:

Àrea d’infraestructures i Serveis públics:
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 Una plaça de personal d’oficis qualificats, oficial de brigada, grup AP, nivell 14,
complement específic 804,69€ i jornada laboral de 40 hores setmanals.

2. Aprovar  la  fitxa  descriptiva  del  lloc  de  treball  d’oficial  de  brigada,  que  consta  dins
l’expedient.

3. Publicar la modificació de la plantilla i de la relació de llocs de treballs en el Butlletí
Oficial de la Província de Girona i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya.

4. Trametre un certificat de l’acord al Departament de Governació i Relacions Institucionals
de la Generalitat de Catalunya i a l’Administració de l’Estat.

5. Notificar-ho  a  les  organitzacions  sindicals  i  comunicar-ho  a  l’Àrea  de  Seguretat
Ciutadana, a l’Àrea d’Infraestructures i Serveis públics i al Departament d’Intervenció
per al seu coneixement i efectes.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA

Sr. Gerard Teixidor.- En representació del seu grup municipal manifesta:

Votarem a favor d’aquest punt perquè volem que la persona en qüestió no perdi la feina
per culpa de la privatització del servei de grua. Sabem que aquesta ja és una operació
tancada que va tenir lloc abans de la nostra entrada a aquest consistori. Tot i això, volem
aprofitar  per  deixar  constància  de  la  nostra  més  rotunda  oposició  a  la  privatització
d’aquest servei. 

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-CP

Sra. Olga Simarro.- Manifesta que en el ple s'expressarà en castellà en deferència a una
bona  part  d'habitants  i  votants  de  Roses.  Espera  que  no  hi  hagi  cap  problema  al
respecte, ja que se sentirà millor i molts dels rosincs també. La seva intervenció és la
següent: 

El punto nueve lo votaremos a favor, ya que nuestro voto a favor afecta un trabajador
municipal y no queremos perjudicar a ningún trabajador, pero estamos en contra de las
privatizaciones y externalitzaciones de los servicios públicos, causa de esta modificación
en la relación de los puestos de trabajo, por lo que próximamente presentaremos una
moción que contemple la recuperación de todos los servicios públicos externalizados
y/o  privatizados,  ya  que  consideramos  que  el  coste  es  menor  presentándolo
directamente desde l'Ajuntament. Esperando la suma a esta moción de todos los grupos
políticos que representamos este Ajuntament. 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ DEMOCRÀTICA DE CATALUNYA

Sr. José Antonio Valdera.- Explica que igual que el company d'Esquerra Republicana,
recorda que aquest punt ja es va resoldre abans d'aquesta legislatura i també manifesta
que estan en contra de la privatització del servei de grua 

Quant al company que realitzarà i s'incorporarà a la brigada municipal, pregunta quines
funcions realitzarà,  si  són aquestes que preveu la  pròpia  brigada o  també seran de
suport a la Policia Local quant a la senyalització de carrers etc.. 

RESPOSTES DE L'ALCALDIA ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ

Alcaldessa.- Contesta al senyor Valdera que farà el que li correspon a la brigada. En el
decret  de  l'Alcaldia ja  queda tot  relacionat,  si  bé  és cert  que també s'adjudica  a  la
brigada i  no només a aquest senyor, algunes de les feines que fins ara feien, a més a
més, a banda de conduir la grua, els treballadors que estaven ocupant aquesta plaça.

En tot cas i per coneixement general, el servei no està privatitzat, el servei és municipal,
el que s'ha tret és una concessió. Per tant, quan s'acaba es pot revertir una altra vegada
o es pot treure aquesta concessió. 

SEGONA  INTERVENCIÓ  DEL  GRUP  MUNICIPAL  D'ESQUERRA  REPUBLICANA  DE
CATALUNYA-AM

Sr.  Joan  Plana.-  Intervé  per  puntualitzar  que  això,  en  tot  cas,  és  una  privatització
reversible, però és una privatització.

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.-  Respon  que  demanarà  un  informe  jurídic.  Diu  que  si  això  és  una
privatització, això no ho diu ella, sinó l'advocada de l'Ajuntament. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

10.- DONAR COMPTES DEL NOMENAMENT D’ANTONIO MARTÍNEZ MARTÍNEZ COM A
PERSONAL EVENTUAL, PER OCUPAR LA PLAÇA D’ASSESSOR DE CULTURA I FESTES
DE L’ÀREA DE CULTURA I FESTES

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta, presenta la proposta d'acord que és del
tenor literal següent: 
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Identificació del document

Donar comptes del nomenament d’Antonio Martínez Martínez com a personal eventual, per
ocupar la plaça d’assessor de cultura i festes de l’Àrea de Cultura i Festes.

Antecedents

1. Amb data 29 de juliol de 2015, l’Alcaldia va dictar la Resolució núm. 2.212-30.07.15, la
qual es transcriu literalment a continuació:

“Identificació de l’expedient

Nomenament d’Antonio Martínez Martínez com a personal eventual,  per ocupar la plaça
d’assessor de cultura i festes de l’Àrea de Cultura i Festes.

Antecedents

1. A la plantilla i a la relació de llocs de treball de l’any 2015, aprovades per acord del Ple
en  la  sessió  extraordinària  del  dia  17 de  desembre  de 2014,  existeix  una  plaça de
personal eventual amb les següents característiques:

- Classificació de la plaça: A2, nivell 22 i complement específic de 636,93 €.

- Funcions: assessor/a de cultura i festes de l’Àrea de Cultura i Festes.

- Dedicació: 100% de la jornada laboral ordinària.

2. Antonio Martínez Martínez ha acreditat que reuneix tots els requisits exigits per al seu
nomenament i l’experiència professional necessària per al bon desenvolupament de les
funcions pròpies de la plaça.

3. Amb data  28  de  juliol  de  2015,  el  cap  de  Recursos  Humans  ha  emès  un  informe
favorable al respecte.

Fonaments de dret

Primer.- D’acord amb l’article 12 de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’estatut bàsic de l’empleat públic: 

1. És  personal  eventual  el  que,  en  virtut  de  nomenament  i  amb caràcter  no  permanent,  només  realitza  funcions
expressament  qualificades  de  confiança  o  d’assessorament  especial,  essent  retribuït  amb  càrrec  als  crèdits
pressupostaris consignats per aquest fi.

2. Les lleis de funció pública que es dictin en desenvolupament d’aquest estatut determinaran els òrgans de govern de
les administracions públiques que podran disposar d’aquest tipus de personal.  El número màxim s’establirà pels
respectius òrgans de govern. Aquest número i les condicions retributives seran públiques. 

3. El nomenament i cessament seran lliures. El cessament tindrà lloc en tot cas, quan es produeixi el de l’autoritat a la
qual es presti la funció de confiança o d’assessorament.

4. La condició de personal eventual no podrà constituir mèrit per l’accés a la funció pública o per a la promoció interna. 

5. Al personal eventual li serà aplicable, en allò que s’adequa a la naturalesa de la seva condició, el règim general dels 
funcionaris de carrera.
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Segon.-   D’acord amb l’article 104 bis de la LBRL, segons la redacció donada per la Llei 27/2013, i l’article 304 del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya,  
l’Ajuntament pot incloure en les seves plantilles de llocs de treball personal eventual que haurà d’assignar-se sempre
als serveis generals de l’entitat, fixant-se un número màxim per a les entitats en funció de la població, en el nostre  
cas un màxim de dos llocs.

Tercer-    El nomenament i la destitució del personal eventual correspon a l'alcalde (article 9.1 del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, pel qual s'aprova el reglament del personal al servei de les entitats locals de Catalunya). 

El cessament o separació del personal eventual és lliure i pot tenir lloc en qualsevol moment del mandat corporatiu. 

En tot cas, el personal eventual ha de cessar automàticament (sense que sigui preceptiva l'observança de cap forma),
en el moment o en la data en què expiri  el  mandat corporatiu o en què cessi definitivament l’autoritat que el va
nomenar (articles 10.2 i 10.3 del Reglament del personal al servei de les entitats locals, 304.2 del text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya i 104.2 de la Llei reguladora de les bases del règim local). 

Així mateix, de conformitat amb el que preveu l'article 123 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual
s'aprova la refosa en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en matèria de funció
pública, el nomenament de personal eventual està subjecte al dret administratiu i el cessament d'aquest personal ha
d'ésser acordat lliurement i no genera, en cap cas, indemnització. 

Quart.-   De conformitat amb el que disposen l'article 10.1 del Reglament del personal al servei de les entitats locals i l’article 
311.3  de  la  Llei  municipal  i  de  règim  Local  de  Catalunya,  el  nomenament  del  personal  eventual,  el  règim  de  
retribucions i la dedicació corresponents s'han de publicar en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya i, si és procedent, en el tauler d'anuncis i en el butlletí de l'Ajuntament. 

Cinquè.- Pel  que  fa  a  la cotització a  la  Seguretat  Social  i  l’acció  protectora   per  desocupació, el  personal   contractat  
per  col·laborar  temporalment i el personal eventual de les administracions públiques són subjectes al  règim general, 
i els són aplicables les disposicions següents: 

- El Reial decret 480/1993, de 2 d'abril, pel qual s'integra en el règim general de la Seguretat Social el règim especial de
la Seguretat Social dels funcionaris de l'Administració Local. 

- L’Ordre de 7 d'abril de 1993, per la qual es desplega el Reial decret abans esmentat. 

- Especialment, el Reial decret legislatiu 1/1994, de 20 de juny, pel qual s'aprova el text refós de la Llei general de la
Seguretat Social, l’article 205.1 del qual (persones protegides per desocupació) assenyala literalment que "estarán
comprendidos  en  la  protección  por  desempleo,  siempre  que  tengan  previsto  cotizar  por  esta  contingencia,  los
trabajadores por cuenta ajena incluidos en el Régimen General de la Seguridad Social, el personal contratado en
régimen de derecho administrativo y los funcionarios de empleo al servicio de las Administraciones Públicas."

Proposta de resolució

Per tot això, es proposa:

1. Nomenar  Antonio  Martínez  Martínez,  amb DNI  número  77961459-S,  com  a  personal  eventual  per  ocupar  la  plaça
d’assessor de cultura i festes de l’Àrea de Cultura i Festes, amb les determinacions establertes per a aquest lloc de
treball: 

- Codi de la plaça: EA22201.

- Categoria professional: tècnic de grau mitjà, grup A2, nivell 22.

- Funcions: assessor de cultura i festes.

- Dedicació: 100% de la jornada laboral ordinària. 

- Retribució: les bàsiques corresponents al grup A, subgrup A2 i les complementàries: complement de destí nivell 22 i
complement específic de 636,93 €.

- Presa de possessió del càrrec: el dia 1 d’agost de 2015.
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- Cessament: per les causes establertes a l’apartat 3 de l’article 12 de la Llei 7/2007, 12 d’abril,  de l’estatut bàsic de
l’empleat públic: “El nomenament i el cessament seran lliures. El cessament tindrà lloc, en tot cas, quan es produeixi el
de l’autoritat a la qual presti la funció de confiança o assessorament” i en tot cas en els supòsits previstos en els apartats
2 i 3 de l’article 10 del Reglament del personal al servei de les entitats locals. 

2. Tramitar l’alta en el règim general de la Seguretat Social, d’acord amb el que estableix l’article 11.2 del Reglament del
personal al servei de les entitats locals, en el codi compte de cotització de funcionaris interins: 0111 17 100511330.

3. Donar comptes del nomenament en el proper Ple que se celebri.

4. Publicar el nomenament en el Butlletí Oficial de la Província de Girona i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya,
amb expressió del règim retributiu i la dedicació. 

5. Notificar-ho a l’interessat i comunicar-ho a l’Àrea de Cultura i Festes, al Departament d’Intervenció i al Departament de
Recursos Humans per al seu coneixement i efectes.

Contra la present resolució, que posa fi a la via administrativa, podeu interposar recurs contenciós administratiu davant del
Jutjat del Contenciós Administratiu de Girona o bé, alternativament, si el vostre domicili és en una altra província, davant els
jutjats contenciosos administratius amb competència territorial a la província de la localitat on residiu en el termini de dos
mesos a comptar des de l’endemà al de la recepció de la notificació.

Alternativament i de forma potestativa, podeu interposar recurs de reposició davant del mateix òrgan que l’ha dictat, en el
termini d’un mes a comptar des de l’endemà al de la recepció de la notificació.

Roses, 28 de juliol de 2015.= L’alcaldessa presidenta. Signat. Montserrat Mindan Cortada. Roses, 28 de juliol de 2015.=
Intervingut i conforme. L’interventor. Signat. Ernest Ruiz García.

Resolució 

En ús de les facultats conferides a aquesta Alcaldia per l’article 21 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de les bases de
règim local i l’article 53 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la llei municipal i de règim
local de Catalunya, dono la meva conformitat a la present proposta i la converteixo en resolució. 

QUE S’ACOMPLEIXI 

Roses, 29 de juliol de 2015.= L’alcaldessa presidenta. Signat. Montserrat Mindan Cortada.- Davant meu. El secretari general.
Signat. Francisco Luís Muñoz Cameo."

2. La Comissió Informativa del dia 24 d’agost de 2015 ha emès un informe favorable al
respecte.

Fonaments de dret

1. Llei  27/2013, de 30 de desembre de 2013, de racionalització i sostenibilitat de
l’Administració Local.

2. Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.

Proposta de Resolució

L’alcaldessa presidenta, Montserrat Mindan Cortada, proposa al Ple l'adopció del següent

ACORD:

1. Donar comptes al Ple de la Resolució d’Alcaldia núm. 2.212-30.07.15, de data 29 de
juliol de 2015, transcrita literalment en la part expositiva d’aquesta proposta, mitjançant
la qual es nomena Antonio Martínez Martínez com a personal eventual per ocupar la
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plaça d’assessor  de cultura i  festes de l’Àrea de Cultura i  Festes a partir  del  dia 1
d’agost de 2015.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sr. Gerard Teixidor.-  En representació del seu grup municipal manifesta: 

Primer de tot,  volem dir que en Toni Martínez ens sembla un candidat excel·lent per a
aquesta plaça de l’àrea de cultura i, per tant, en celebrem el seu nomenament.

Dit  això,  se'ns va dir  a l’inici  del  mandat  que es volia  aplicar  un innovador mètode de
selecció  per  a  aquesta  plaça  que  permetés  a  tothom  presentar-s’hi  i  garantís  la
competència de la persona escollida.

Ara que ja ha estat escollida, i tenint en compte que pot ser un bon exemple de bones
pràctiques polítiques a desenvolupar d'ara endavant per a escollir càrrecs de confiança,
ens agradaria que se'ns detallés com s'ha desenvolupat aquest procés de selecció, quanta
gent s’hi ha presentat i quina valoració en fan.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-CP

Sr. Antonio Rodríguez.- En representació del seu grup manifesta que també estan d'acord
que  el  senyor  Antonio  Martinez  és  una  persona  coneguda,  els  consta  la  seva  vàlua
professional i,  per tant,  en tot cas s'abstindran pel fet que consideren que l'Ajuntament
necessita  personal  en convocatòria  de lliure concurrència  i  creuen que concretament  a
l'àrea de Cultura en un anterior mandat hi havia una estructura de Cultura i Patrimoni amb
tècnics d'alt nivell i que en aquest moment ja no hi són. 

Aquest govern ho va decidir així a l'anterior legislatura i hi ha altres àrees que possiblement
necessitarien  personal  en  temes  de  “smart  city”  i  eficiència  energètica  on  aquest
Ajuntament  els  falta  un  llarg  camí  per  recórrer  i  perquè  no  dir  en  temes de  promoció
econòmica. Tot i així, parlant del cas concret, estan en principi d'acord amb la figura de
l'Antonio Martinez i, per tant, s'abstindran perquè consideren que també hi ha altres moltes
coses a fer. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Fa ús de la paraula perquè consti en acta i quedi reflectit que el cost
serà  aproximadament  d'uns  30.000  euros,  tal  i  com  se'ls  va  informar  a  la  comissió
informativa. Aquesta regidoria és un càrrec de confiança de Cultura, a la legislatura anterior
va haver tres càrrecs de confiança i ara n'hi haurà dos i recorda que el  Grup Municipal de
Gent del Poble es va omplir  la boca durant la legislatura passada criticant els càrrecs de
confiança, perquè no hi estaven d'acord. 
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Tal  com  ha  dit  el  company  d'Esquerra  Republicana,  sense  posar  en  dubte  la
professionalitat d'aquesta persona, perquè estan convençuts que el senyor Martinez farà
una molt bona feina, però vol deixar constància que van dir que això no funcionaria tal com
ho han fet, ara queden una mica sorpresos. 

RESPOSTA ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ

Sr. Francesc Giner.- Respon les intervencions de tots els grups municipals.

En primer lloc respon al Grup Municipal d'Esquerra Republicana. Reconeix que sí, que és
veritat que Gent del poble, en principi, va dir que farien un concurs i que triarien el càrrec de
confiança segons el  que veiessin,  però parlant  amb els  Serveis Jurídics van veure que
trigarien molt en tirar-ho endavant. Entre que es presenten les bases, es fa el concurs i tota
la resta, haurien perdut vuit o nou mesos i com que l'han volgut incorporar de seguida, el
que van fer, va ser una sèrie d'entrevistes, concretament tres, i van decidir triar el senyor
Antoni Martinez.

Repeteix  que  sí,  que  és  veritat  que  criticaven  els  càrrecs  de  confiança,  van  criticar,
concretament el de Convergència, perquè entenien que no feia falta i el que tenia el Grup
Municipal Popular també el van criticar, perquè també entenien que no feia falta, però el
càrrec de confiança que ells han triat l'ha triat per Cultura i Festes, perquè són molt pocs de
personal i realment els fa moltíssima falta i  és per això que presenten la proposta.

Respon al  senyor Gerard Teixidor que demana que li aclareixin si aquestes tres persones a
qui es va fer l'entrevista, es van triar simplement, sense cap mena de concurs, fent-los
després l'entrevista, el senyor Francesc Giner li respon afirmativament. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- S'adreça al senyor Francesc Giner per dir-li  que el fet que el Grup
Municipal de Gent del Poble considerés que no feien falta els càrrecs de confiança que ha
esmentat, no vol dir que no fossin necessaris, perquè si fessin una valoració de la feina que
feien aquelles persones potser si que feien falta i van ser necessàries. 

Sr. Francesc Giner.- Respon que l'opinió del senyor Escobar és molt discutible. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÉNCIA

Sr.  Marc Danés.-  En representació  del  Grup Municipal  de Convergència,  per  al·lusions,
manifesta que els tres càrrecs de confiança que hi havia en el govern anterior eren càrrecs
que, a banda de ser càrrecs de confiança, eren càrrecs que van fer una magnífica feina i
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aprofita el dia d'avui per agrair-los aquesta feina, perquè moltes vegades parlen de regidors
i tècnics, però ens oblidem d'aquesta part del personal que també han fet molt bona feina. 

Estan molt contents de la feina que van desenvolupar, en concret,  les dues persones que
hi havia de Convergència i Unió en aquell moment. Precisament un d'ells a l'àrea de Cultura
en la que va fer una tasca immensa quant a programació teatral i grandiosa quant a tirar
endavant  totes  les  conferències.   Roses  va  ser  un  dels  municipis  pioners  en  fer
conferències que ara estan molt de moda a portar gent que parli del país, però que fa més
de quatre anys que ja l'havien començada. Una altra feina que tirava endavant era la de fer
totes les exposicions i la sala de Ca l'Anita. També esmenta la feina de l'altra persona que
tenim  a  comunicació  i  premsa  que  va  fer  una  feina  destacable.  Per  tant,   demanem
respecte per la feina de la gent que treballa al nostre costat i respecte també perquè ells
també van formar part d'aquest govern i són part en aconseguir que aquests quatre anys
Roses tirés endavant i sobresortís per sobre d'altres ajuntaments. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Respon que no estava parlant d'aquesta persona a la que s'ha referit el
senyor  Marc  Danés,  sinó  que  estava  parlant  d'un  càrrec  de  confiança  que  hi  havia  al
començament de la legislatura passada i no d'aquesta persona.

INTERVENCIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Intervé per cloure aquest punt una mica mica més enllà del fet o no de tenir
càrrecs de confiança que saben que està determinat  per  llei.  No és que de tres hagin
passat a dos, sinó que és la llei que atorga la possibilitat de tenir càrrecs de confiança i
respon també al senyor Toni Rodríguez en el sentit que segurament els fa falta gent, però li
recorda  que  estan  acotats  i  ho  han  estat  durant  quatre  anys  per  la  llei  general  de
pressupostos de l'Estat pel que fa a possibilitat de contractacions. 

El Ple en queda assabentat. 

11.- AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT PER A L’EXERCICI DE L’ACTIVITAT PÚBLICA I
PRIVADA AL TREBALLADOR MUNICIPAL ANTONIO MARTÍNEZ MARTÍNEZ.

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta presenta al  ple la proposta del tenor
literal següent: 

Identificació del document

Autorització de compatibilitat per a l’exercici de l’activitat pública i privada del treballador
municipal Antonio Martínez Martínez.
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Antecedents

1. Antonio Martínez Martínez, que presta els seus serveis en aquest Ajuntament en règim
de personal eventual ocupant la plaça d’assessor cultural de l’Àrea de Cultura i Festes,
ha sol·licitat, mitjançant escrit de data 4 d’agost de 2015 i número de registre d’entrada
11.777-2015, que li sigui concedida l’autorització de compatibilitat per a l’exercici de
l’activitat pública que desenvolupa i la privada que s’expressa tot seguit: 

Activitat pública: personal eventual

Lloc de treball: assessor cultural de l’Àrea de Cultura i Festes

Jornada setmanal: 37 hores 30 minuts 

Activitat privada: venda de gominoles en establiment comercial per compte propi.

Horari: fora de l’horari de treball de l’activitat pública.

2. Amb data 6 d’agost de 2015, el cap de Recursos Humans ha emès un informe favorable
al  respecte.

3. La Comissió Informativa del dia 24 d’agost de 2015 he emès un informe favorable al
respecte.

Fonaments de dret

1. El règim d’incompatibilitats del personal al servei de les corporacions locals està
regulat a la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al
servei de les Administracions públiques, com a normativa bàsica; la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d’incompatibilitats del personal al servei de l’Administració
de  la  Generalitat;  el  Reial  decret  598/1985,  de  30  de  novembre,  sobre
incompatibilitats  del  personal  al  servei  de  l’Administració  de  l’Estat,  de  la
Seguretat Social i dels ens, organismes i empreses dependents; i el capítol segon
del títol sisè del Reglament del personal al servei de les entitats locals. 

2. D’acord amb allò que estableixen els articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 21/1987 i
concordants  de  la  Llei  53/1995,  es  pot  autoritzar  al  personal  comprés  a
l’esmentada  normativa  per  a  l’exercici  d’activitats  privades  i  d’acord  amb les
limitacions i condicions que els esmentats preceptes estableixen. 

En aquest sentit queda prohibit el desenvolupament d’activitats privades, incloses
les  de  caràcter  professional  que  es  relacionen  directament  amb  les  que
desenvolupa l’Ajuntament, o en els assumptes en què el funcionari o treballador
autoritzat, intervingui o hagi intervingut en els últims anys o que hagi d’intervenir
per raó del seu càrrec. 

3. D’acord  amb els  articles  12.2  i  21  de  la  Llei  21/1987,  la  dedicació  horària  a
l’activitat privada que sol·licita realitzar l’interessat no pot superar la meitat de la
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jornada ordinària desenvolupada a l’Administració, ni es pot produir cap tipus de
coincidència horària entre ambdues activitats, ni tan sols de forma esporàdica.

4. L’autorització quedarà automàticament sense efecte en el cas de canvi de lloc en
el sector públic o de modificació de les condicions del lloc de treball. 

5. D’acord amb allò  que estableixen els articles 22.2 de la  Llei  21/1987 i  54.s)  i
333.a) del Reglament del personal al servei de les entitats locals, correspon al Ple
l’adopció de l’acord resolutori de compatibilitat.

Proposta de resolució

L’alcaldessa presidenta, Montserrat Mindan Cortada, proposa al Ple l’adopció del següent

ACORD:

1. Autoritzar la compatibilitat de l’activitat pública i privada a Antonio Martínez Martínez,
amb DNI número 77961459S, personal eventual que ocupa la plaça d’assessor cultural
de  l’Àrea  de  Cultura  i  Festes,  per  a  l’exercici  lliure  de  la  venda  de  gominoles  en
establiment comercial per compte propi.

2. Informar a l’interessat de les següents especificacions:

a. L’exercici  de  l’activitat  privada que es reconeix  està  subjecte  a  les  condicions i
limitacions establertes en els articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 21/1987, de 26 de
novembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  servei  de  l’Administració  de  la
Generalitat.

b. En cap cas la suma de les jornades de l’activitat pública i la privada no pot superar
la jornada ordinària de l’administració, incrementada en un 50%. 

c. L’autorització  de  compatibilitat  està  condicionada  a  l’acompliment  estricte  de  la
jornada i  l’horari  en  els  llocs  de caràcter  públic  i  restarà  automàticament  sense
efecte en cas de canvi de lloc en el sector públic i de modificació de les condicions
del lloc de treball. 

d. L’Ajuntament podrà requerir-li que presenti nòmines, rebuts o altres documents que
justifiquin la durada de la jornada del segon lloc a l’exercici públic o de l’activitat
privada per a l’exercici de la qual hagi obtingut el reconeixement o l’autorització de
la compatibilitat. 

3. Notificar  l’adopció  de  l’acord  que  en  resulti  a  l’interessat  per  al  seu  coneixement  i
efectes. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

449



Sr.  Gerard Teixidor.-  Des del  Grup Municipal  D'Esquerra  Republicana de Catalunya no
veuen cap motiu d'incompatibilitat pel que fa a les dues activitats professionals del senyor
Antoni Martinez i votaran a favor de l'aprovació d'aquesta compatibilitat. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

12.- APROVAR INICIALMENT EL DOCUMENT ANOMENAT  “PROJECTE D’ORDENACIÓ
DE LA ZONA VERDA DEL CASTRUM VISIGÒTIC, AL CARRER DE LA PUJADA AL PUIG
ROM, 117-119” DE ROSES, D’INICIATIVA MUNICIPAL

El senyor Carles Pàramo, alcalde president presenta la proposta d'acord que és del tenor
literal següent: 

Antecedents

1. Les finques 5685098 i 5685097, situades al carrer de  la Pujada del Puig Rom, 117 i
119, respectivament, consten inscrites a l’inventari de béns municipal, amb el número
d’ordinal 94, com a “Solars sector Castro Urb. Puig Rom” a nom de l’Ajuntament de
Roses, en virtut de l’escriptura de compra venda, atorgada per l’Estat Espanyol a favor
de l’Ajuntament de Roses, davant el notari de Girona, Belen Mayoral del Barrio, de data
23 de juliol de 1996, número de protocol 1350.

2. El  mes de  maig  de  2014,  l’arquitecta  municipal  cap  del  Departament  de  Projectes
Urbans i Habitatge de l'Àrea d’Urbanisme, redacta, per encàrrec de l’Àrea de Cultura, el
document anomenat  “Projecte d’ordenació de la zona verda del castrum visigòtic, al
carrer de la Pujada al Puig Rom, 117-119” de Roses, que compta amb un pressupost
d’execució per contracte 51.150,97€ (21%d’IVA inclòs), autenticat pels serveis tècnics
municipals amb la referència 1DUN, de data 26.05.2014.

L’objecte d’aquest projecte és adequar dues parcel·les municipals qualificades com a
zona  verda  a  tocar  del  castrum  visigòtic  per  tal  de  millorar  l’accessibilitat  al  bé
patrimonial.  S’efectuaran  treballs  per  desbrossar  i  realitzar  els  moviments  de  terres
mínims  necessaris  per  crear  una  vorera,  la  modificació  de  la  tanca  perimetral  i  la
definició dels camins. 

La superfície total de l’àmbit d’actuació és  d’uns 1.416 m².

3. Amb data  5  de juny  de 2014 els  Serveis  Jurídics  Municipals  –  Unitat  de  Patrimoni
informen de la disponibilitat jurídica de les finques 5685098 i 5685097, situades a la
Pujada del Puig Rom, 117 i 119, respectivament, però pel que fa a la seva disponibilitat
física o efectiva, no obra documentació acreditativa d’aquest extrem.

4. Amb data 1 de juliol de 2014 l’inspector municipal informa que aparentment, segons les
dades cadastrals 5685098 i 5685097, s’ha envaït part d’un solar de titularitat municipal. 
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5. Amb data 13 de maig de 2015, l’Alcaldia, mitjançant Decret núm. 1471/15, resol donar
per acomplerta l’ordre d’execució dictada a Josep Oriol Tomàs Bartrina, atès que s’han
dut a terme els treballs de retirada dels vehicles, dipòsits de compostatge i altres estris
dins de l’àmbit de les finques municipals del carrer de la Pujada del Puig Rom, 117 i
119, de Roses (referències cadastrals 5685098 i 5685097).

6. Amb data 30 de juliol de 2015, els serveis jurídics de l’Àrea d’Urbanisme informen de la
tramitació a seguir per a l’aprovació del projecte.

7. La Comissió Informativa del Ple del dia 24 d’agost de 2015 ha emès un dictamen al
respecte.

8. Amb data 26 d’agost de 2015, el  regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme i  Medi
Ambient, Carles Pàramo i Ponsetí, dicta una proposta al respecte.

Fonaments de dret

Primer.  Pla  d'ordenació  urbanística  municipal  (POUM)  de  Roses  (DOGC núm.  5682  de
30.07.2010).

Segon. Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,  pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010);  modificat  per la  Llei  3/2012,  de 22 de
febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Tercer.  Decret  305/2006,  de  18  de  juliol,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  de  la  Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006)

Resolució

El Ple de l’Ajuntament adopta el següent 

ACORD:

1. Aprovar inicialment el document anomenat “Projecte d’ordenació de la zona verda del
castrum visigòtic, al carrer de la Pujada al Puig Rom, 117-119 de Roses”, d’iniciativa
municipal, redactat el maig de 2014, per l’arquitecta municipal cap del Departament de
Projectes Urbans i Habitatge de l’Àrea d’Urbanisme, que compta amb un pressupost
d’execució  per  contracte  de  51.150,97€  (21%d’IVA  inclòs),  autenticat  pels  serveis
tècnics municipals amb la referència 1DUN, de data 26.05.2014.

2. Sotmetre-ho  a  informació  pública  per  un  període  de  30  dies  (hàbils),  mitjançant  la
publicació d’edictes al  Butlletí Oficial de la Província de Girona, en un diari de difusió
comarcal i en el tauler d’edictes electrònic (e-tauler) de la web municipal, per tal que
qualsevol persona el pugui consultar a l’Oficina del  Servei d’Atenció al Ciutadà (SAC)
de l’Ajuntament de Roses,  pl.  Catalunya,  12-13,   en horari  laborable,   de  dilluns a
divendres de 9 h a 14 h, i presentar les al·legacions que consideri oportunes.
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En el  supòsit  que no es presentin al·legacions en el  termini  d’informació pública,  el
Projecte s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat d’adoptar cap altre acord.

3. Comunicar-ho a la Unitat de Patrimoni i al Departament d’Intervenció de l’Ajuntament,
per al seu coneixement i  als efectes que convinguin. =Exp.3073/14 – ref.: PU14006OT.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sr. Gerard Teixidor.- En representació del seu grup fa la següent manifestació: 

Des  del  grup  municipal  d'ERC  de  Roses  creiem  fermament  que  el  nostre  meravellós
patrimoni  històric  i  monumental  ha  de  ser  un  dels  motors  que  ajudin  a  dinamitzar
l'economia del nostre municipi i, en aquest sentit, una actuació d'aquestes característiques,
juntament amb les recents excavacions arqueològiques que s'hi van dur a terme, ajudaran
a posar en valor el jaciment del Poblat Visigòtic del Puig Rom després de molts anys en què
ha estat pràcticament oblidat tot i la importància històrica que té aquest  espai.

En aquest sentit, votarem a favor d'aquesta proposta.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-CP

Sr. Antonio  Rodríguez.- Pregunta  si afecta a l'entorn del Castrum Visigòtim, perquè entén
que és un bé patrimonial i qualsevol actuació en aquest entorn hauria d'estar aprovat per la
Comissió de Patrimoni. 

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Carles Pàramo.- Dóna les gràcies als regidors pel suport a aquesta iniciativa. Com bé ha
dit un regidor, ja era hora, però tot arriba. La resposta a la tramitació és que serà la normal.
Si  cal  enviar-ho a  Cultura,  s'enviarà a Cultura.  Puntualitza  que està  allunyat  a més de
cinquanta o cent metres del propi Castrum Visigòtic i, per tant, no l'afecta per res. 

Són finques que en una altra època eren edificables i que l'Ajuntament va adquirir en una
subhasta a l'any 1996 i se les va adjudicar com a propietat. Aclareix que l'Ajuntament va
comprar aquestes finques com les podria haver comprat un altre particular i aleshores des
de l'any 1996 que és propietat municipal té la intenció de fer aquesta entrada. 

Han passat els anys i aquesta obra no s'havia fet, però finalment  es fa i demana al regidor ,
Sr.  Rodríguez  que  estigui  ben  tranquil  que  tot  el  procediment  per  demanar  permís  de
qualsevol cosa que afecta a un bé cultural se segueix sempre en aquest Ajuntament. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 
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13.-  APROVAR  INICIALMENT  EL  DOCUMENT  ANOMENAT  “PROJECTE  BÀSIC  I
EXECUTIU  DEL  MIRADOR  I  APARCAMENT  A  PUNTA  FALCONERA”  DE  ROSES,
D’INICIATIVA MUNICIPAL.

El senyor Carles Pàramo, responsable de l'àrea d'Urbanisme, presenta la proposta d'acord
que és del tenor literal següent: 

Antecedents

1. En data 25 de setembre de 2003, RE 11868/03, el Servei Provincial de Costes a Girona
del Ministeri de Medi Ambient va comunicar a l’Ajuntament la incorporació al domini
públic  marítimoterrestre  de  dues  parcel·les  a  la  Punta  Falconera,  concretament  les
finques inscrites en el Registre de la propietat de Roses, registrals 1669-N i  3168, i va
adjuntar còpia de l’Acta d’incorporació al Patrimoni de l’Estat, signada el dia 15 de maig
de 2002 i posterior afectació al Ministeri de Medi Ambient de dos immobles situats en el
municipi de Roses, ambdós procedents del Ministeri de Defensa i documentació gràfica
de les finques afectades.

2. En  data  5  de  novembre  de  2012,  RE  14994/12,  l’arquitecte  Daniel  Abad  Riera  de
l’empresa Abad, Altabàs, Àlvaro i Raventós, Arquitectes SCP,  presenta el document
encarregat  per  l’Ajuntament,  anomenat   “Projecte  bàsic  i  executiu  del  mirador  i
aparcament a Punta Falconera” de Roses, de data octubre de 2012, que compta amb
un pressupost d’execució per contracte de 60.445,01€ (21% d’IVA inclòs).

L’objecte d’aquest projecte és adequar un aparcament exterior i un mirador a Punta
Falconera, L’adequació del mirador, situat al final del corriol, per on s’accedia a l’antic
punt  de  guaita  de  la  Punta  Falconera,  a  la  carretera  de  Montoi,  consistirà  en  la
instal·lació d’un banc format per blocs de mur de gabions de 50 cm d’amplada i 50 cm
altura i tindrà uns 15 m de longitud.

L’aparcament  es  conforma  com  un  eixamplament  del  vial,  respectant-ne  l’actual
disposició i les rasants existents. La plataforma d’aquest aparcament serà el resultat del
terraplenat amb terres compactes l’espai entre el bordó existent i el mur de contenció
de gabions. 

Les superfícies d’actuació aproximades són pel que fa a aparcament de 402,50 m² i pel
mirador i el corriol de 88,75  m².  

3. Amb data 14 de novembre de 2012, l’arquitecta municipal,  cap del Departament de
Projectes Urbans i Habitatge de l’Àrea d’Urbanisme, informa favorablement esmentat
projecte.

4. Amb data  21  de  gener  de  2013,  l’arquitecta  municipal,  cap  de  l’Àrea  d’Urbanisme
redacta una Memòria amb la finalitat  de sol·licitar  al  Ministeri  de Medi  Ambient,   la
desafectació  de  les  finques  de  la  Punta  Falconera,  registrals  1669-N  i  3168
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incorporades  al  domini  públic  marítimoterrestre,  segons  l’Acta  d’incorporació  al
Patrimoni de l’Estat signada el dia 15 de maig de 2002.

5. En data 20 de març de 2015, RE 4244/15, el Servei de Costes del Departament de
Territori  i  Sostenibilitat  de  la  Generalitat  de  Catalunya,  comunica  que  ha  rebut  una
sol·licitud d’informe del Ministeri d’Agricultura, Alimentació i Medi Ambient, en relació
amb la concessió administrativa de les finques de la Punta Falconera per construir un
mirador  i,   per  poder  tramitar  la  petició,  demanen  que  se’ls  trameti  una  sèrie  de
documents.

6. En data 10 de juny de 2015, RS 5758/15, l’Ajuntament tramet a l’esmentat Servei de
Costes,  en  resposta  al  requeriment,   l’informe  de  l’arquitecta  municipal  cap  del
Departament de Projectes Urbans i Habitatge de l’Àrea d’Urbanisme de data 10 de juny
de 2015 i la documentació gràfica adjunta a l’informe.

7. En data 12 de juny de 2015, RE 9087/15,  el  Parc Natural  de Cap de Creus tramet
l’informe emès pels serveis tècnics el dia 2 de juny de 2015, que és favorable amb les
següents condicions:

1) Es recomana que l’obra es realitzi fora de l’època de nidificació (15/03 a 15/06).

2) Cal tenir especial cura amb les runes i restes generades per l’obra que s’hauran de
mantenir  concentrades en un punt i  evacuar-les definitivament abans de la  fi  de
l’obra, cap als dipòsits establerts legalment amb aquesta finalitat.

3) Per generar restes vegetals del 15 de juny al 15 de setembre caldrà l’autorització
corresponent en relació amb el risc d’incendi.

4) La construcció dels murs que es pretenen fer  amb gabions no ha de desvirtuar
l’arquitectura popular  de pedra seca.  Es recomana que la  restauració es faci  de
manera tradicional amb paret de pedra seca o amb morter amb una cara vista. I, en
tot cas, que la pedra sigui la pròpia de la zona.

5) La senyalització proposada (panels informatius) s’haurà d’ajustar al que estableix el
Manual de senyalització dels Espais Naturals Protegits.

6) Caldrà enviar els continguts dels plafons informatius, abans de la seva edició, al
Parc natural. Abans de realitzar l’aprovació definitiva dels continguts dels senyals, el
responsable del projecte els consensuarà amb el Parc.

7) Cal notificar al Parc natural l’inici de les obres.

8) Aquest  informe  s’emet  sense  perjudici  del  que  resolguin  altres  administracions
competents.

8. Amb data 29 de juliol de 2015, els Serveis Jurídics Municipals informen de la tramitació
a seguir per a l’aprovació del projecte i assenyalen que:
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a) En aquest cas, la competència correspon al Ple de l’Ajuntament atès que no hi ha la
previsió pressupostària d’aquesta despesa en l’exercici vigent, ni tampoc en el Pla
d’Inversions plurianual (art.22.2.ñ de la LBRL i DA2 del RD 3/2011).

b) Supeditar  l’aprovació  definitiva  i  posterior  execució  de  les  obres  incloses  en  el
projecte,  a  disposar  de  la  concessió  administrativa  atorgada  pel  Ministeri
d’Agricultura, Alimentació i Medi Ambient, pel que fa a les finques registrals 1669-N i
3168 incorporades al domini públic marítimoterrestre, segons l’Acta d’incorporació
al Patrimoni de l’Estat signada el dia 15 de maig de 2002

9. La Comissió Informativa del Ple de l’Ajuntament del dia 24 d’agost de 2015 ha emès un
dictamen al respecte.

10. Amb data 26 d’agost de 2015, el  regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme i  Medi
Ambient, Carles Pàramo i Ponsetí, dicta una proposta al respecte.

Fonaments de dret

Primer.  Pla  d'ordenació  urbanística  municipal  (POUM)  de  Roses  (DOGC núm.  5682  de
30.07.2010).

Segon. Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,  pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010);  modificat  per la  Llei  3/2012,  de 22 de
febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Tercer.  Decret  305/2006,  de  18  de  juliol,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  de  la  Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006).

Quart. Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local (BOE núm. 8o, de
3.04.1985).

Cinquè. Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el Text refós
de la Llei de contractes del sector públic (BOE núm. 276, de 16.11.2011).

Resolució

El Ple de l’Ajuntament adopta el següent 

ACORD: 

1. Aprovar  inicialment  el  document  anomenat  “Projecte  bàsic  i  executiu  del  mirador  i
aparcament a Punta Falconera” de Roses, redactat l’octubre de 2012, per l’arquitecte
Daniel Abad Riera de l’empresa Abad, Altabàs, Àlvaro i Raventós, Arquitectes SCP, que
compta amb un pressupost d’execució per contracte de 60.445,01€ (21% d’IVA inclòs),
en el qual està inclosa la despesa corresponent a l’estudi de seguretat i salut.

2. Sotmetre-ho a informació pública, pel termini de 30 dies (hàbils) comptats a partir de la
darrera publicació, mitjançant anunci publicat en el  Butlletí  Oficial de la Província de
Girona, en un diari de difusió comarcal i en el tauler d’edictes electrònic (e-tauler) de la
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web  municipal  www.roses.cat,  per  tal  que  qualsevol  persona  el  pugui  consultar  a
l’Oficina del  Servei d’Atenció al Ciutadà (SAC) de l’Ajuntament de Roses, pl. Catalunya,
12-13,   en horari  laborable,   de  dilluns a divendres de 9 h a 14 h,  i  presentar les
al·legacions que consideri oportunes.

3. Supeditar l’aprovació definitiva i posterior execució de les obres incloses en el projecte,
a  disposar  de  la  concessió  administrativa  atorgada  pel  Ministeri  d’Agricultura,
Alimentació  i  Medi  Ambient,  pel  que  fa  a  les  finques  registrals  1669-N  i  3168
incorporades  al  domini  públic  marítimoterrestre,  segons  l’Acta  d’incorporació  al
Patrimoni de l’Estat signada el dia 15 de maig de 2002.

4. Comunicar-ho al Departament d’Intervenció i a la Unitat de Patrimoni de l’Ajuntament,
per al seu coneixement i  als efectes que convinguin. =Exp. 3423/11 – ref: PU11030EN.

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Carles Pàramo.- Explica que en el mateix sentit que parlaven del Puig Rom, una de les
grans bases de Promoció Turística és el nostre patrimoni i que en aquell cas és històric i
aquí és natural.  Per completar la informació, explica que és la carretera de Montjoi quan
s'arriba a la corba abans d'entrar al camí que baixa cap a Falconera. Allà dalt,  hi ha un lloc
on es paren moltíssims cotxes per fer la clàssica fotografia de la cala Almadrava. Això és un
perill i es fa aquesta proposta que els presents han vist que, pel cost i pels metres quadrats
on és ben senzilla. Es tracta de fer un petit aparcament de quatre-cents metres que permet
que hi  hagi deu cotxes sense perill  per als cotxes que van i  venen per la  carretera de
Montjoi i després per aquell corriol mateix que feien servir els soldats per pujar a aquella
garita que hi  havia allà  en el  Puig.  Aquell  és el  panorama que actualment es divisa no
solament des de l'Almadrava, sinó que l'altra banda de Montjoi es pot veure tot el que és el
cap  Norfeu i  tota  la  panoràmica  de la  Badia,  de  la  plana de l'Empordà i  de  totes  les
muntanyes que l'encerclen. 

Afegeix  que  està  informat  favorablement  pel  Parc  Natural  del  Cap de Creus i  estan  a
l'espera que Costes doni el seu vistiplau, que en principi ho veuen bé i sense cap mena de
problema. Conclou dient que aquesta és la proposta que porten al Ple.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sr. Joan Plana.- En representació del seu grup manifesta: 

Respecte a aquesta proposta, l’objecció que hi tenim és un simple tema de necessitat. No
veiem la necessitat de fer aquesta inversió en aquella zona i, en tot cas, creiem que hi ha
inversions molt  més necessàries a realitzar en altres zones de la vila.  Per aquest motiu
votarem en contra d’aquest punt. 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA

Sr. José A. Valdera.- Creu que totes les infraestructures que ajudin a millorar la seguretat
vial i a més de dinamitzar el turisme els semblen favorables. Un altre tema és la valoració de
la idoneïtat de destinar aquesta partida a fer aquesta actuació i si el seu grup municipal
estigués governant, segurament, no estaria dins de les seves prioritats, però com que els
que governen són l'actual Equip de Govern, han de establir les prioritats i marcar la pauta
de govern. En representació del seu grup municipal, anuncia que no votaran en contra, però
sí que s'abstindran a les votacions. 

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT 

Sr. Carles Pàramo.- Respon aquesta darrera intervenció del senyor Valdera explicant que
és veritat que es poden prioritzar diferents coses, perquè hi ha moltes coses a fer i, per
tant, estan oberts, tal com els va dir la primera vegada que va parlar amb l'oposició, que els
va demanar que li passessin un llistat de quines eren llurs prioritats. De moment no li han
passat cap, però en tot  cas creuen que aquest projecte és interessant i  no entenen el
posicionament al respecte. Poden votar el que vulguin només faltaria, però remarca que
aquest projecte és tan important com poden ser els accessos al casc Visigòtic, ni més ni
menys. 

Per aquest motiu ha posat al  mateix nivell  l'atractiu de Parc Natural que té Roses amb
l'atractiu del patrimoni històric que té Roses.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

Vots a favor: Deu (10) Montse Mindan, Carles Pàramo. Juan M. Fernandez, Marc Danés,
Anna Jorquera,  Manel  Escobar,  Àngel  Tarrero,  Francesc Giner,  Fèlix  Llorens,  J.  Manuel
Alvarez, 

Vots en contra: Quatre (4) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina i Gerard Teixidó. 

Abstencions: Tres (3) Olga Simarro, Antonio Rodríguez i José Valdera. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

14.- APROVAR INICIALMENT EL DOCUMENT ANOMENAT “PROJECTE DE RESTAURACIÓ
D’UNA TORRE DE LA MURALLA MEDIEVAL DE ROSES”, D’INICIATIVA MUNICIPAL. 

El senyor Carles Pàramo, regidor responsable de l'àrea d'Urbanisme, presenta la proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 

Antecedents 
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1. La Junta de Govern Local del dia 30 de gener de 2015 acorda sol·licitar a la Diputació
de Girona, l’auxili i la cooperació necessària i urgent, amb la finalitat d’atendre al seu
càrrec,  la  redacció  del  projecte  de  consolidació  i  rehabilitació  de  les  dues  torres
medievals del recinte emmurallat de la  Ciutadella de Roses (n/RS 1190/15).

2. En  data  11  de  maig  de  2015,  RE  7192/15,  el  Servei  de  Monuments  de  l’Àrea  de
Cooperació Local,  Cultura i  d’Acció Social  de la  Diputació de Girona tramet l’acord
adoptat el dia 5 de maig de 2015 per  la Junta de Govern de la Diputació de Girona, pel
qual es resol concedir una subvenció a l’Ajuntament per restaurar la torre de la muralla
medieval de la Ciutadella de Roses, dins de la convocatòria de subvenció de restauració
i  conservació  d’immobles  d'interès  patrimonial  de  l’any  2015  (ref.:  RM/1262).  La
subvenció s’haurà de justificar abans del dia 30 de novembre de 2015, mitjançant la
formalització del compte justificatiu.

3. El   Servei  de  Monuments  de  la  Diputació  de  Girona  trameten  a  l’Ajuntament  el
document redactat el juny de 2015, anomenat “Projecte de restauració d’una torre de la
muralla medieval de Roses”, redactat el juny de 2015, que compta amb un pressupost
d’execució per contracte de 128.569,60 € (21% d’IVA inclòs),  autenticat pels serveis
tècnics municipals amb la referència 1DUN, de data 06.07.2015.

L’objecte del qual és establir les condicions tècniques per consolidar i restaurar l’única
de les torres de l’antiga muralla  medieval  de la  Ciutadella  de Roses que manté els
accessos i nivells i, s’adapta un accés al pas de ronda i a la coberta de la mateixa.

4. Amb data 6 de juliol de 2015, l’arquitecta municipal cap de l’Àrea d’Urbanisme informa
en el sentit següent:

1) La documentació aportada és suficient i  idònia segons la Llei  de Contractes i  el
ROAS.

2) El projecte s’ajusta al planejament vigent és a dir al Pla director de la Ciutadella de
Roses i Pla d’ordenació urbanística municipal (POUM) de Roses.

3) S’informa  favorablement  l’esmentat  projecte,  que  pot  passar  a  ser  aprovat
inicialment i complir amb el tràmit d’exposició pública, previ informe d’idoneïtat de la
Comissió Territorial del Patrimoni Cultural de Girona.

5. En data 6 de juliol de 2015, RS 6585/12, l’Ajuntament tramet l’esmentat projecte als
Serveis Territorials del Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya, per tal
que  la  Comissió  Territorial  del  Patrimoni  Cultural  a  Girona,  emeti  informe  previ
d’idoneïtat.

6. La Comissió Territorial del Patrimoni Cultural de Girona en sessió del dia 17 de juliol de
2015 acorda, per unanimitat, aprovar l’actuació de restauració de la torre de la muralla
medieval de la Ciutadella de Roses, condicionat al control arqueològic de les obres i a
l’excavació de les restes que puguin aparèixer.
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7. El dia 4 d’agost de 2015,  el Servei de Monuments de la Diputació de Girona tramet a
l’Ajuntament un nou document anomenat  “Projecte de restauració d’una torre de la
muralla medieval de Roses”, redactat el juny de 2015, que compta amb un pressupost
d’execució per contracte de 128.569,60 € (21% d’IVA inclòs),  autenticat pels serveis
tècnics municipals amb la referència 2DUN, de data 06.08.2015.

El contingut d’aquest projecte és el mateix que l’anterior (1DUN, de data 06.07.2015),
però desglossat en fases.

Amb  data  6  d’agost  de  2015  l’arquitecte  municipal  cap  del  Departament  de
Planejament i Execució Urbanística de l’Àrea d’Urbanisme informa amb les següents
conclusions:

a) El  document  redactat  el  juny  de  2015,  tramès  pel  Servei  de  Monuments  de  la
Diputació  de  Girona  el  dia  4  d’agost  de  2015,  autenticat  pels  serveis  tècnics
municipals  amb  la  referència  2DUN,  de  data  06.08.2015,  estableix  les
característiques tècniques i materials per desenvolupar en dues fases  el “Projecte
de restauració d’una torre de la muralla medieval de Roses”.

b) La  primera  fase,  anomenada  en  el  projecte  “Separata-Fase  2015”,  compren
bàsicament els treballs d’intervenció arqueològica, el muntatge de les bastides i la
consolidació estructural.  Les obres incloses en aquesta primera fase s’ha previst
que s’executin  durant l’any 2015.

El pressupost d’execució per contracte és de 48.000 € (21% d’IVA inclòs). 

c) La segona fase, amb un pressupost d’execució per contracte de 80.569,60 € (21%
d’IVA inclòs) compren l’execució material dels accessos de la torre.

d) El  desenvolupament  per  fases  d’quest  nou  document  no  modifica  l’objecte  del
projecte, informat favorablement per la  Comissió Territorial del Patrimoni Cultural de
Girona en sessió del dia 17 de juliol de 2015.

e) S’informa  favorablement,   es  pot  aprovar  inicialment  i  complir  amb  el  tràmit
d’informació pública

8. Amb data 6 d’agost de 2015, els serveis jurídics de l’Àrea d’Urbanisme informen de la
tramitació a  seguir per a l’aprovació del projecte i assenyalen que:

- En aquest cas, la competència correspon al Ple de l’Ajuntament, atès que no hi ha
la previsió pressupostària d’aquesta despesa en l’exercici vigent;  ni tampoc en el
Pla d’Inversions plurianual (art. 22.2.ñ de la LBRL i DA2a del RDL 3/2011).

- Cal  supeditar  l’aprovació  del  projecte  a  disposar  de  l’informe  favorable  de  la
Comissió Territorial del Patrimoni Cultural de Girona. 

9. La Comissió Informativa del Ple de l’Ajuntament del dia 24 d’agost de 2015 ha emès un
dictamen al respecte.
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10. Amb data 26 d’agost de 2015, el  regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme i  Medi
Ambient, Carles Pàramo i Ponsetí, dicta una proposta al respecte.

Fonaments de dret

Primer.  Pla  d'ordenació  urbanística  municipal  (POUM)  de  Roses  (DOGC núm.  5682  de
30.07.2010).

Segon. Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,  pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010);  modificat  per la  Llei  3/2012,  de 22 de
febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Tercer.  Decret  305/2006,  de  18  de  juliol,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  de  la  Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006).

Quart. Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local (BOE núm. 8o, de
3.04.1985).

Cinquè. Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el Text refós
de la Llei de contractes del sector públic (BOE núm. 276, de 16.11.2011).

Resolució

El Ple de l’Ajuntament adopta el següent 

ACORD: 

1. Aprovar inicialment el document anomenat “Projecte de restauració d’una torre de la
muralla medieval de Roses”, redactat el juny de 2015  pel Servei de Monuments de la
Diputació  de  Girona,  que  compta  amb un  pressupost  d’execució  per  contracte  de
128.569,60  €  (21% d’IVA  inclòs),  autenticat  pels  serveis  tècnics  municipals  amb la
referència  2DUN,  de  data  06.08.2015,  desglossat  en  dues  fases  d’execució,
concretament:

- La  primera  fase,  anomenada  en  el  projecte  “Separata-Fase  2015”,  compren
bàsicament els treballs d’intervenció arqueològica, el muntatge de les bastides i la
consolidació estructural i compta amb un  pressupost d’execució per contracte de
48.000 € (21% d’IVA inclòs). 

- La segona fase, amb un pressupost d’execució per contracte de 80.569,60 € (21%
d’IVA inclòs) compren l’execució material dels accessos de la torre.

2. Sotmetre-ho a informació pública, pel termini de 30 dies (hàbils) comptats a partir de la
darrera publicació, mitjançant anunci publicat en el  Butlletí  Oficial de la Província de
Girona, en un diari de difusió comarcal i en el tauler d’edictes electrònic (e-tauler) de la
web  municipal  www.roses.cat,  per  tal  que  qualsevol  persona  el  pugui  consultar  a
l’Oficina del  Servei d’Atenció al Ciutadà (SAC) de l’Ajuntament de Roses, pl. Catalunya,
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12-13,   en horari  laborable,   de  dilluns a divendres de 9 h a 14 h,  i  presentar les
al·legacions que consideri oportunes.

3. Supeditar l’aprovació definitiva i posterior execució de les obres incloses en el projecte,
a disposar de l’informe favorable de la Comissió Territorial del Patrimoni Cultural de
Girona.

4. Comunicar-ho al Departament d’Intervenció, per al seu coneixement i  als efectes que
convinguin. = Exp.564/15 – ref.:PU15001EN

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Carles Pàramo.- El regidor ponent fa un incís i mostra la seva estranyesa pel redactat
que diu que cal supeditar l'aprovació definitiva i posterior execució de les obres a disposar
de l'informe favorable, perquè abans ha llegit que ja el tenien. No sap si és un altre informe.
En  tot  cas,  aquesta  és  la  proposta.  Estan  fent  l'aprovació  inicial  i  seguirà  totes  les
tramitacions que calguin. 

Recorda als presents que aquesta és una de les dues torres que hi ha més properes a mar
de la muralla medieval. Una d'aquestes torres és molt bonica i al peu d'aquesta torre hi fem
molts  de  festivals,  concerts  i  moltes  altres  coses,  però  els  feia  patir  molt  l'estat  de
degradació que presenta. Hi ha un enfonsament d'una part i tota la vida ho ha vist així, però
en tot cas és una torre que està en perill i en cas de nevada, gelades o coses similars es
podria ensorrar. Per aquest motiu van demanar amb urgència a monuments de la Diputació
i aquí a l'acord no ho diu, però també proposa de donar les gràcies a la Diputació.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sr. Èric Ibañez.- Fa la següent intervenció: 

Respon que des de Esquerra Republicana posen al mateix nivell el patrimoni natural i el
monumental,  però  no  creuen  equiparables  aquests  tres  projectes  que  avui  sotmeten  a
votació i específicament aquest que com comentaven a l'explicació de vot del punt número
12 referent al poblat visigòtic troben positives les accions encaminades a protegir i vetllar
per la salvaguarda del nostre patrimoni històric. La torre que es pretén restaurar data del
segle XIII i forma part de la muralla que protegia la vila medieval. El seu estat actual feia
necessària una intervenció que evités possibles desperfectes futurs i,  per aquest motiu,
troben bé el projecte de restauració i hi votaran a favor. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA- CP 
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Sr. Antonio Rodríguez.- Diu que com que hi ha el vot favorable de la Comissió Territorial de
Patrimoni,  en  representació  del  seu  grup  municipal  anuncia  que  votaran  a  favor  de  la
proposta. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

15.- MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA, DE GENT
DEL  POBLE  I  D’ESQUERRA  REPUBLICANA  DE  CATALUNYA-AM  PER  PENJAR
L’ESTELADA A LES ROTONDES DE L’ENTRADA DEL MUNICIPI (CASETA DE L’ESTANY I
CRUÏLLA DE LA CARRETERA DE CADAQUÉS I PALAU) 

L’Estelada és una bandera històrica de Catalunya que es compon per la Senyera (quatre
barres vermelles sobre fons groc) a la qual s’hi afegeix un triangle blau amb un estel blanc,
que simbolitzen la humanitat i  la llibertat (inspirant-se en els colors i  les banderes de la
revolució  americana,  francesa i  cubana).  Simbolitza  la  lluita  de Catalunya i  dels  Països
Catalans per la seva llibertat. 

Els  primers  antecedents  del  símbol  de  l’Estelada  daten  del  1908  amb  una  Estelada
romboïdal (un rombe blau amb estel blanc al mig de la Senyera) i del 1918 amb l’Estelada
tal i com avui la coneixem. En paraules de Vicenç Albert Ballester, a qui és considera que
fou el seu inspirador o creador, l’Estelada no deixa de ser la Senyera a la qual se li ha afegit
un signe de rebel·lió (el triangle amb l’estel), que com quan s’hi afegeix el crespó negre com
a signe de dol; s’eliminarà quan hagi fet la seva funció o assolit el seu objectiu, o sigui, quan
s’assoleixi la independència de Catalunya. 

Històricament l’Estelada ha estat una bandera que representa la lluita de Catalunya per la
seva llibertat. En aquest sentit, fou l’Estelada la bandera que onejà quan Francesc Macià
proclamà la República Catalana el 14 d’abril de 1931, així com també ho fou el 6 d’octubre
de  1934  quan  el  President  Lluís  Companys  proclamà  l’Estat  Català.  L’Estelada  també
estigué present al front de guerra durant la guerra civil espanyol de 1936 a 1939 al costat
de  la  República,  lluitant  contra  el  feixisme  i  a  favor  de  la  democràcia  i  la  llibertat.
Posteriorment, durant la foscor del franquisme, diverses forces polítiques catalanes a la
clandestinitat, la varen emprar, convertint-la en una bandera de resistència a la dictadura.
És durant aquesta època que n’apareixen versions diferents, amb el triangle blanc o groc i
l’estel vermell (anys 1968 i 1972 respectivament), adaptant el símbol original a l’estètica de
la revolució socialista. 

A l’actualitat, l’Estelada és un símbol present al carrer, a les façanes de les cases i en festes
populars
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Cal destacar que al costat del Poble de Catalunya, amb els lemes de “Som una Nació.
Nosaltres decidim” i “Catalunya, nou Estat d’Europa”, l’Estelada fou la gran protagonista a
les manifestacions del 10 de juliol de 2010 i de l’11 de setembre de 2012. 

Així mateix, l'Estelada fou protagonista en “La cadena humana per a la Independència” de
l'11 de setembre de 2013 i la “V per a la Independència” de l'11 de setembre de 2014.

Atès que a Roses existeix un moviment polític i social favorable a la sobirania i al dret a
decidir del Poble de Catalunya.

Atès  que  l'Ajuntament  de  Roses  forma  part  de  l'Associació  de  Municipis  per  a  la
Independència.

Atès que l'Estelada és una bandera amb més de 100 anys d'història, vinculada a la defensa
de la democràcia i a la llibertat nacional de Catalunya.

Atès que la Joventut Nacionalista de Catalunya i l'Assemblea Nacional Catalana de Roses
han  proposat  que  es  pugui  penjar  l'estelada  a  les  entrades  del  municipi  de  Roses
mitjançant dues instàncies entrades a l'Ajuntament de Roses i  que aquest  és un desig
compartit d'un nombre important de ciutadans i d'amplis sectors del teixit associatiu rosinc.

És per tot això que el Grup Municipal de Convergència i Unió (CiU), el Grup Municipal de
Gent del Poble, i els... proposen al Ple Municipal de l'Ajuntament de Roses, l'adopció dels
següents

 ACORDS

Primer.  Penjar  l'Estelada a  les  rotondes de l'entrada del  municipi  de  Roses (caseta  de
l'estany i cruïlla de la carretera de Cadaqués i Palau)

Segon.  Comunicar  aquest  acord  a  la  Joventut  Nacionalista  de  Catalunya  a  Roses,  a
l'Assemblea Nacional Catalana de Roses, l'Associació de Municipis per a la Independència,
a l'Associació Catalana de Municipis, la Federació Catalana de Municipis, al Govern de la
Generalitat de Catalunya i al Parlament de Catalunya.

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Diu que és evident que en els moments polítics i socials que estan vivint al
nostre país, calia que el nostre Ajuntament, com ha fet sempre i des del primer moment, es
posicionés en un afer  que mancava en el  municipi,  que és penjar  aquestes estelades i
alhora com molt bé diu la moció, creu que és desig de tots els que presenten aquesta
moció que en pocs mesos haguem de retirar-les, perquè s'hagi assolit veritablement  la
independència i la llibertat del nostre país.  

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM
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Sr. Joan Plana.- Fa la següent intervenció: 

Hi ha desenes d’exemples d’altres pobles de Catalunya que ja han pres la iniciativa de
col·locar les estelades en punts assenyalats de la seva vila. Durant anys, nosaltres com
molts altres rosincs, veiem amb certa enveja sana aquestes banderes, desitjant que algun
dia les poguéssim veure a casa nostra. Per aquest motiu, avui ens fa especial il·lusió votar a
favor d’aquest punt. En aquest sentit, celebrem el canvi d’opinió del govern, que durant
molt temps va sostenir que amb la senyera del port ja n’hi havia ben bé prou i que també va
plantejar en algun moment que potser era més adequat esperar a després de les eleccions
del 27S.

Que l’estelada estigui present a la nostra ciutat ens omple de joia pel sentiment que he
descrit abans, però també pels valors que representa. Primer de tot, l’estelada representa
un  símbol  d’esperança.  L’esperança  d’una  gran  part  de  catalans  que  no  es  resignen
acceptar una realitat que els hi és adversa. Una gran part de catalans que lluiten per a
poder alliberar-se d’un estat arcaic, ineficient, improductiu, construït des de les oligarquies i
incapaç de modernitzar-se. La convicció de tota aquesta gent que del seu esforç, de la
seva dedicació i de la seva lluita en pot sorgir un futur millor per als seus fills és un exemple
dels valors que ens agradaria que tingués la nostra ciutat.

En segon lloc, és un símbol d’empoderament ciutadà. És un símbol de com un grup de gent
va decidir no inclinar-se contra aquells que els hi deien i els hi repetien que el seu destí no
els pertany. Contra aquells que els deien que no eren prou bons, prou grans o no estaven
prou preparats per a valer-se per ells mateixos i que necessitaven el braç protector (encara
que a vegades saber) de l’estat espanyol per sobreviure en aquest món. Les diades del
2012, 2013 i 2014 i el procés participatiu del 9N són bones mostres de com la gent va
alçar-se sense por i amb determinació per a reclamar el que de dret els pertany: la seva
llibertat. Quin millor exemple que aquest per explicar als nostres fills i als nostres joves que
mai acceptin la dominació i que mantinguin vius els valors de lluita per la llibertat que tantes
vegades ha marcat el caràcter del nostre poble.

Per últim, és un símbol de compromís amb el país. El país entès com el que és: la seva
gent. Aquesta Catalunya formada a partir de petites aportacions de 7.500.000 de persones,
cada  una  d’elles  amb  formes  diferents  de  veure  el  món,  de  relacionar-se,  de  parlar,
d’estimar,  de  guanyar-se  la  vida,  d’ajudar  als  altres… Aquest  conjunt  de 7.500.000 de
petites aportacions, dipositades sobre un pòsit històric mil·lenari, és el que ha construït la
Catalunya en la  qual  vivim.  I  l’estelada encarna els  valors de compromís amb aquesta
Catalunya i compromís també perquè sigui aquest conglomerat de milions d’aportacions el
que actuï com a autoritat màxima a l’hora de regir el seu futur.

Segueix  la  seva  intervenció,  aprofitant  per  puntualitzar,  tal  com  va  fer  a  la  comissió
informativa, que, ja que en el redactat del preàmbul de la moció s'ha inclòs les figures dels
presidents Macià i Companys, estaria bé que presidissin la sala de plens juntament amb la
resta  de  presidents  de  la  Generalitat.   I  encara  afegeix  el  prec  que  ja  que  Roses,
afortunadament, forma part del AMI (Associació de Municipis per la Independència), també
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estaria bé seguir l'exemple d'altres municipis i  col·locar un rètol indicatiu d'aquest fet a
l'entrada del municipi. 

Segurament és la moció i el punt que votaran més entusiàsticament des de que estan en
aquesta sala. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-CP

Sra. Olga Simarro.- Anuncia que el Grup Municipal del PSC de Roses votarà en contra de la
present moció. La seva intervenció és la següent

El PSC de Roses votarà en contra, ya que creemos que es una decisión tomada por unos
pocos y no por siete millones. Ya que se tiene la intención de hacer un referendum por el
tema de los animales en el que participará todo el pueblo de Roses, por qué no se hace
también un referendum por el tema de la estelada y así es el pueblo también el que decide
o, como última opción, nos esperamos al 27S i sabremos si somos independentistas o no. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Manifesta: 

No me lo puedo creer, la verdad, ¿Creeis que la estelada representa el municipio de Rosas,
a la gran mayoría del municipio de Rosas? ¿Qué el municipio de Rosas es independentista?

De veritat ho veieu d'aquesta manera? Per part del meu grup no en posaria cap. No ens
hem d'identificar  de  cap  manera  com molt  bé  hem dit  moltes  vegades.  Ja  tenim una
senyera ben maca que és la que tenim al port i que és la que ens uneix a tots. La estelada,
l'única cosa que busca és desunió, enfrontaments, discrepàncies, etc. 

Jo, em recordo que cap a l'any 2002 va haver un agermanament amb Beas de Segura, al
qual va venir el Conseller de Governació d'aleshores, que era el president de la Generalitat
d'avui, el senyor Artur Mas. Molts d'aquests ciutadans de Beas li van donar recolsament
per ser alcalde,  perquè molts ho varen fer i no s'han amagat  i això, a veure com ho veuran.
Creu que és important.  Pregunta al  senyor Carles Pàramo  si  veu bé que hi  hagi dues
estelades a l'entrada i sortida del poble. 

Pregunta al regidor Fernández si ho veu bé. Diu : Son cosas que no me lo puedo pasar a
creer.

Continua dient que, a més, si aquí tinguéssim un municipi en el qual hi hagués un 85 o un
90%  de representació independentista encara ho entendria, però precisament Roses no és
així. Jo ja he dit el que havia de dir. Diu un no radical a la moció. 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS

Sr. José M. Alvarez.- Fa la següent intervenció: 

Ciutadans Roses, partit al que represento en aquest ple, te el màxim respecte, com no pot
ser d’altre forma, als ideals que es defensin democràticament, sens prejudici de defensar
ideològicament el contrari.

Els poders públics, i  l’òrgan del Ple Municipal ho és, no deuen actuar arbitràriament en
favor de simbologia o marques que representin idees o objectius de partits polítics . Han de
governar amb sensibilitat per a la totalitat dels ciutadans i no per una part.

El  significat  d’estelada segons la  Viquipèdia,  és la  bandera  no oficial  que simbolitza la
independència de Catalunya o dels Països Catalans. 

Col·locar estelades, o sigui, banderes no oficials que representen una ideologia concreta
d’una  part  dels  catalans  i  no  de  tots,  a  les  rotondes,  posa  de  manifest  que  l’
independentisme no governa amb una mínima sensibilitat. Vol imposar simbologia pròpia
de partit  en el  territori  de tots.  Acontenten només els seus i  defrauden els que pensen
diferent.  Realitzen  actes  d’apropiació  d’espais  i  d’imposició  d’una  idea  respecte  l’altre.
Aquestes  conducte  son  pròpies  de  pseudo  democràcies  totalitàries  que  entenen  la
democràcia d’una forma particular i que aprofiten el poder, per frustrar i desil·lusionar els
que pensen diferent i imposen en el territori de tots la propaganda pròpia.. La solució és
ben fàcil. La bandera Catalunya és La Senyera. Pengin la Senyera.

Han pensat acontentar els defraudats que hem consta que per amistat directa els varen
votar i ara es trobaran amb un símbol no oficial en entrar al nostre poble. Han pensat en
acontentar els que no els varen votar precisament per ser contraris a l’ independència.

En quina rotonda pensen posar la senyera de tots. O es que consideren que la senyera es
troba en un pla inferior a l’estelada. O la bandera Española, també de tots, que representa,
entre d’altres, l’època de millor convivència i mes estabilitat democràtica d’aquest país. 

Estamos hartos de que partidos pro procés,  como los que ustedes representan,  hagan
políticas torticeras y utilicen fondos públicos en medios, organizaciones adhoc o servicios
básicos para ayudarles a   transformar la realidad de las cosas y manejar en favor de su
quimera, un clima artificial de confrontación entre ciudadanos. 

Si quieren ustedes colgar esteladas, sigan el ejemplo de algunos Rosincs. Cuélguenlas en
su casa. Cuélguenlas  en sus propias fachadas, en sus coches, en sus habitaciones si así lo
desean. Pero en el suyo. Respeten el espacio común, porque sólo respetando se encuentra
el respeto. Y solo con la imposición de ideas en el espacio común se obtiene lo contrario.
Tenemos muchos ejemplos históricos donde la sartén se dio la vuelta y Talión apareció en
escena.. Algunos creen que pueden trasladar odios adquiridos de épocas que no vivieron,
al resto de su comunidad creyendo que la injusticia, la falta de solidaridad y el derecho del
territorio están por encima del derecho de las personas.
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Con actitudes como esta generan un clima donde muchos se sienten ganadores y olvidan
que  otros muchos,  probablemente  más,   se  sienten impotentes  ante  tamaña  sinrazón,
todos eso  si,  dentro  de  un futuro  incierto  que  ustedes  están  dibujando en  la  idea  de
atomizar a los que no piensan como igual.

Tendrán  mayoría  y  aprobaran  lo  que  decidan.  Nosotros  utilizaremos  el  marco  legal
establecido para defender nuestras ideas. Les emplazo a abandonar cualquier esperanza
de triunfo, puesto que la historia les juzgará.

Como  conclusión  decir  que:  Los  miembros  de  esta  corporación  local  pueden  tener
personalmente como objetivo la independencia de Cataluña y pueden dar su propio dinero,
si  lo  desean,  a  cualquier  acto que coincida con sus fines,  como lo  puede dar  a  titulo
personal todo aquel ciudadano que lo desee, pero lo que no podemos ni debemos hacer de
ninguna  manera  es  autorizar  el  destinar  directamente recursos  públicos  a  usos
absolutamente ajenos a las competencias municipales y hasta francamente contrarios a la
legalidad vigente, como se esta proponiendo en este caso, puesto que podría constituir un
delito de malversación de caudales públicos previsto y penado en el art. 433 del código
penal.

Consideramos, por todo lo anterior, que debemos votar en contra de esta propuesta para
que la voluntad popular plasmada en las elecciones municipales no quede subordinada a
las directrices de una asociación ni tampoco la afectación de recursos públicos a sufragar
fines no contemplados en nuestro ordenamiento jurídico y nuestro Estado de Derecho.

Considera que ha quedat clara la posició del Grup Municipal de Ciutadans-Roses i anuncia
que votarà en contra de la moció. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ DEMOCRÀTICA DE CATALUNYA

Sr. José A. Valdera.- Fa referència a la intervenció d'Esquerra Republicana, del senyor Joan
Plana que ha comentat que l'estelada és un símbol de país i personalment està radicalment
en contra, perquè el símbol del país és la senyera, que és la bandera oficial i la que està
reconeguda tan constitucionalment com estatutariament. 

Per altra banda, a la moció que presenta Convergència, a la que s'han afegit la resta de
grups, s'estableix que a Roses existeix un moviment polític i social favorable a la sobirania i
al dret a decidir del poble de Catalunya. Entén que sobirania i dret a decidir o és igual a
independència i,  per tant,  la simbologia que representa l'estelada és la independència i
l'estelada no representa, per tant, a tota la ciutadania, a tots els ciutadans i ciutadanes de
Roses. 

Des  del  seu  punt  de  vista  creuen  que  la  col·locació  de  l'estelada  a  pocs  dies  de  la
celebració  de  les  eleccions  al  Parlament  de  Catalunya  té  una  connotació  clarament
electoralista i favorable a aquells partits que recolzen la independència exprés. Per aquest
motiu el  Grup Municipal  d'Unió Municipal  votarà en contra,  perquè els  agradaria  posar
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símbols o banderes que uneixin el poble i no que divideixin, perquè és evident que no tota
la ciutadania de Roses és independentista. 

RESPOSTES DEL REGIDOR PONENT ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ

Sr. Marc Danés.- Afirma que és evident que el que dirà ara no ho porta escrit. Intentarà dir-
ho des del seny, però també des del cor. Al Partit Socialista, és el que demanavem, una
consulta popular per decidir què volia fer el poble de Catalunya i com que l'Estat Espanyol
s'hi ha negat  rotundament durant molts anys, s'han vist abocats a què el president Mas
convoqués pel dia 27 de setembre unes eleccions que per a ell seran les més importants
del país des de fa trenta anys, en les quals el poble de Catalunya decidirà si vol o no vol la
independència del seu país. Diu que el dia 28 ho sabran. El dia 28 sabran si Catalunya
acaba de fer aquesta cursa cap a la independència o la voluntat majoritària de tot el poble
de Catalunya, perquè volen que votin els set milions i mig de persones i estan treballant
perquè votin els que volen la independència, els que no la volen i els que no vindran a votar.

S'adreça al senyor Escobar i li diu que ell tampoc s'ho pot creure. Diu que és un somni.
Quan ell era jove, i era independentista i era eixelebrat la gent li deia que mai no ho veuria i
ara és un somni poder veure aquest procés i d'aquí a vint-i-sis dies poder aportar un vot
per poder decidir favorablement i clarament que sí a la independència del seu país. No ho
fa per anar en contra de ningú,  ho fa per anar a favor d'aquests set   milions i  mig de
persones que es veuen cada dia maltractades per un govern de l'Estat que els roba diners,
que no inverteix en infraestructures, que no inverteix en serveis, que va en contra de la
cultura i de la llengua del seu país i que políticament i casualment, quan venen eleccions,
sempre toquen temes que no haurien de fer servir. Diu que estan orgullosíssims, no només
d'haver-se agermanat amb Beas de Segura, d'on hi ha molts ciutadans del nostre poble,
també estan molt orgullosos de ser europeus i que l'any 1997 es fes un agermanament amb
l'illa  de  Rodes.  Estan molt  orgullosos i  pot  dir  que molts d'aquests ciutadans que han
esmentat d'Andalusia votaran al costat nostre a favor de millorar la vida seva i de la seva
família  que  al  final  viuen  aquí  a  Catalunya.  Fa  esment  de  “Súmate”,  una  gent
importantíssima, cabdal pel procés, gent nascuda arreu de l'Estat que per diferents motius,
per millorar la seva qualitat de vida i per donar una millor vida a les seves famílies va venir
cap a Catalunya. Gent que ha fet i ha ajudat que el nostre país sigués un país capdavanter
a  nivell  d'Europa i  que  aquests  dies  també està  dient  en  castellà  que “votaran por  la
independència de Cataluña, porqué necesitan vivir  mejor sus hijos y ellos” Per tant,  no
exclouen a ningú, tothom que vulgui venir a Catalunya serà ben rebut i tothom que voti a
favor sap que és un procés que al final el poble de Catalunya elegirà. 

Referent a la competència o no municipal, el senyor Marc Danés diu que per a ell sí. Millorar
la qualitat de vida dels ciutadans és una competència municipal i és una obligació moral i
legal que creu que tenen tots els que se seuen en aquest ple. 

Si per millorar la qualitat de vida de la gent del municipi cal fer aquest pas i anar cap a la
independència el faran. Com ha dit a la moció, en part està d'acord  que tant de bo no
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haguessin hagut de penjar l'estelada, tant de bo aquest país que el senyor Alvarez ha dit
que és democràtic - i que moltes vegades ho dubta- hagués permès als catalans de poder
anar a votar lliurament i decidir el futur del nostre país. Diu que potser ja ho haguéssim fet,
potser ja seriem independents o potser no, però com a mínim sabríem que vol i què pensa
la gent de Catalunya. 

A la moció ho diu ben clar que espera que no triguem gaire a treure aquestes estelades que
penjarem a  les  properes  setmanes,  perquè  voldrà  dir  que  Catalunya  ha  assolit  el  seu
objectiu i que la gent de Catalunya ha aconseguit un somni llargament buscat. I tot seguit fa
referència a la visita del senyor Mas l'any  2002, quan va venir a fer una conferència. 

Li agrada molt aquesta diferència que ha succeït en el Grup Municipal de Convergència i
Unió i darrerament en el Grup de Convergència, perquè sembla que Unió s'ha desembarcat
i està més a la part unionista, a la qual molts ciutadans de Catalunya han vist que no hi
havia  més remei.  La  voluntat  pactista  del  nostre  país,  del  Govern  de la  Generalitat  de
Catalunya i dels ciutadans de Catalunya ha durat trenta-cinc anys i ens n'hem cansat i ara
necessitem caminar lliurament. 

Per tant, ens refermem en tirar endavant aquest punt, perquè la majoria del Ple Municipal
que vol dir que la majoria de la gent que ha anat a votar a les eleccions municipals del 24
de maig d'aquest any ha votat per forces netament independentistes, perquè cap dels tres
grups que estem a favor d'aquesta moció hem amagat en cap moment que estàvem a favor
d'aquest   procés  i,  per  tant  els  ha  de  dir  que,  democràticament,  Roses,  en  aquests
moments té majoritàriament un sentiment a favor del dret a decidir i que, per tant, el dia 27
de setembre veuran si aquest dret també es converteix en un dret a crear un nou estat o a
no crear-lo.

El senyor Marc Danés creu que sí, treballaran des de l'Ajuntament i des del govern com han
fet  sempre  i,  evidentment,  treballaran  des  de  la  part  personal  perquè  realment  hi  ha
mocions  que  tenen  molta  importància  i  aquesta  en  té  molta.  L'ompla  d'orgull  ser
representant del municipi en aquests moments que estan vivint, aquests moments històrics
i tot i que, de vegades, poden fer algun acte que alguns considerin que va en contra del
codi penal, en contra del Tribunal Constitucional o en contra de no sap quantes coses, diu
que hi posaran el que calgui, com han fet sempre. No  s'atemoriran, les amenaces que
vinguin de part d'aquests grups que estan en contra de la independència i les amenaces
d'expresidents amb una falta total d'ètica i entrant en campanya i insultant els ciutadans de
Catalunya, creu que s'han d'acabar. 

Catalunya, des de la societat civil,  està fent propostes en positiu i  els agradaria que el
govern de l'Estat i  la gent també de l'oposició d'aquest Estat Espanyol allarguessin una
mica la mà, veiessin el que està succeint realment a Catalunya, que no seguissin tapant els
ulls i que en el futur permetessin posar les coses fàcils per poder seguir tots junts el camí,
però cadascú a casa seva, que no hi haurà cap problema. Per tant, la seva il·lusió, avui és
presentar això, però la seva il·lusió seria que arribessin a un acord dient que l'estelada es
treu, perquè realment Catalunya ha aconseguit la llibertat que es mereix i que fa temps que
treballem. 
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SEGONA  INTERVENCIÓ  DEL  GRUP  MUNICIPAL  D'ESQUERRA  REPUBLICANA  DE
CATALUNYA-AM 

Sr. Joan Plana.- Vol respondre al que s'ha dit. Primer de tot s'ha esmentat que Roses no té
una majoria  independentista i  ara ho veuran quan anem a votar.  Diu  que són regidors
escollits  democràticament  en unes eleccions en les quals  han estat  convocats tots els
rosincs i ara ho veuran si la té o no. Ara, quan l'alcaldessa cridi a votació ho sabran. Els
regidors  del  Partit  Popular  poden  dir  que  unes  eleccions  no  són  la  forma  idònia  per
determinar això, hi està totalment d'acord i demanaria que proposi als seus companys de
partit que no posin obstacles per tal de permetre que ho decideixin de la forma més clara i
nítida possible, que és fer una consulta i així ja estarà. 

Malgrat això, l'única forma que tenen de determinar-ho és mitjançant unes eleccions. Són
regidors electes en unes eleccions democràtiques i ara quan votin sabran quina és l'opinió
majoritària del poble, de la mateixa manera que quan han votat la zona verda del Castrum
Visigòtic  també  feien  ús  d'aquesta  capacitat  de  representació  que  els  han  atorgat  els
ciutadans. 

Quant al tema de Beas de Segura, està segur que el senyor Pàramo ha estat alcalde amb el
vot de molta gent de Beas i tampoc té cap dubte que els quatre són regidors amb els vots
de la gent de Beas. Diu que el senyor Gerard Teixidor, que està assegut al final, és el quart
regidor d'Esquerra, va ser regidor per només dos vots de marge. Sense la gent de Beas no
seria regidor i, per tant estan plenament legitimats també per representar a tots els votants
de Beas i estan segurs que el dia 27 de setembre aniran a votar juntament amb molta gent
de  Beas.  Pregunta  als  regidors  del  Partit  Popular  quin  problema  hi  veuen.  Segueix
preguntant si realment no entenen que una persona originària de Beas o fins i tot nascuda a
Beas que viu aquí, se senti plenament catalana alhora que se sent plenament espanyola.
Pregunta si això costa tant d'entendre.

Intueix  que  la  companya d'Esquerra  Republicana,  la  regidora  Verònica  Medina se  sent
plenament argentina com el que més i  se sent tant catalana com tots els que estan aquí. I
és més, si la senyora Medina defensés que la Catalunya de la qual ella se sent part no ha
de ser un departament més de l'Estat argentí suposa que tothom ho entendria, dons la gent
de Beas que viu aquí, exactament igual i,  encara afegeix una cosa més, anuncia que el
Grup  Municipal  d'Esquerra,  com a grup  municipal  netamente  independentista,  tenen la
intenció, així que les seves agendes els ho permetin, de viatjar a Beas, de conèixer la ciutat,
perquè s'identifiquen com el que volen ser, com alternativa de govern. Per tant, viatjaran a
Beas, perquè volen conèixer la ciutat. Per desgràcia no han tingut mai l'ocasió d'anar-hi,
volen  conèixer l'alcalde i volen també informar-lo que el Grup Municipal d'Esquerra posarà
tot de la seva banda, perquè la relació entre Roses i un poble germà, com és Beas sigui
fructífera, duradora i generi grans projectes conjuntament. 

Per tant, referint-se a la gent de Beas, diu que: I tant! Hi ha molta gent de Beas a Roses i
també els representaran a ells votant aquesta moció.
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Quant a les senyeres a les rotondes s'ha dit, perquè no posem senyeres a les rotondes i si
es considerava una bandera inferior, a la qual cosa el senyor Plana respon que, en absolut i
si algun grup presenta una moció per posar senyeres a les rotondes, s'adreça al senyor
Escobar dient-li  que no dubti  que s'hi  adheriran amb la mateixa vehemència que s'han
adherit a aquesta. 

Tot  seguit  passa a comentar  la  qüestió  de la  foto de Jordi  Pujol.  Diu que és un tema
recurrent que li  fa molta gràcia i  el posa com a exemple de la decadència del moment
independentista.   Afirma que Jordi  Pujol  no és subjecte polític,  un  producte  polític  del
moviment independentista, ans al contrari, el moment independentista va sobreviure molts
anys en contra de Jordi Pujol i de tot el que Jordi Pujol representava. Jordi Pujol és un
producte més d'un sistema autonòmic arcaic, podrit i corrupte en totes les seves formes. 

Jordi  Pujol  és  un  exemple  d'això,  és  una  part  més  d'un  sistema  espanyol  que  s'ha
demostrat ineficient i arcaic, era el braç autonòmic de l'Estat de les Autonomies sorgit a
l'any 77. Per tant, criticar Jordi Pujol el que fa és criticar encara més com de necessari és
allunyar-se per cames d'un estat com l'Estat Espanyol i  tot el sistema polític que hi va
relacionat.  Per  tant,  Jordi  Pujol  no és més que una prova més de la  necessitat  de ser
independents des de ara ja. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS

Sr. José Manuel Alvarez.- S'adreça al senyor Marc Danés i diu que també parlarà de tot cor.
Suposa que quan parla de país es referirà a Espanya i en sentir que no és així, el senyor
Alvarez diu que no ho contemplava.  

Ha sentit  que el  senyor Marc Danés ha dit  una cosa molt  important i  molt  interessant:
“posarem tot el que calgui” i  el senyor Alvarez constata que ho estan posant: televisió,
diners,  diners  públics.  Considera  que  hi  ha  una  lluita  desigual.  Repeteix  que  ho  estan
posant tot i  el mateix regidor ponent ho ha dit,  que posaran tot el que calgui,  milions i
milions, televisions, publicitats i pensa que això és jugar amb una mica de trampa, només
una mica. Dóna les gràcies i conclou la seva intervenció. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA

Sr.  Manel  Escobar.-  Manifesta  que  el  27  de  setembre  hi  haurà  noves  eleccions
autonòmiques que n'hi ha que li volen donar un caràcter plebiscitari i que creu que no el té
en absolut, perquè la llei això no ho té reconegut. Diu que no passarà res, el dia 28 anirem a
treballar, hi haurà un resultat i res més i espera que el resultat sigui el que hagi de ser i res
més.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA
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Sr. José A. Valdera.- Diu que no sap si a Roses no hi ha una majoria independentista. De
fet, creu que hi ha una majoria encara que sigui relativa, perquè així ho demostra el nombre
de regidors que tenim a l'Ajuntament. Hi ha onze de disset regidors que a les eleccions
municipals defensaven una posició independentista i, per tant, el poble de Roses al voltant
del  60  %  li  va  donar  recolzament.  Per  tant,  entén  que  sí  que  hi  ha  una  majoria
independentista, tot i que és evident que hi ha un important nombre de ciutadans que no
són independentistes. Per tant, l'única cosa que ha dit és que en comptes de penjar una
bandera que no representa la totalitat de la població de Roses, trobaria més lògic que sí
que representa la senyera que sí  que representa tota la ciutadania,  tots els ciutadans i
ciutadanes de Roses.

Per altra banda, el senyor Marc Danés ha comentat que és la consulta que no ens han
deixat fer i ha fet referència a que el dia 27 de setembre faran aquesta consulta i li recorda
que el dia 27 de setembre no és una consulta, sinó que són unes eleccions al Parlament de
Catalunya i  el  dia 28 de setembre s'ha de governar Catalunya i no veu que partits tan
allunyats  ideològicament  i  que  es  presenten  a  una  única  candidatura  i  que  els  uneix
únicament la independència de Catalunya siguin capaços de portar a terme el govern o un
bon govern a Catalunya. En aquest sentit, des d'Unió demanen seny de cara a aquestes
eleccions a tota la ciutadania. 

Sap  que  finalment  s'aprovarà  la  moció,  perquè  evidentment,  són  majoria  però  el
posicionament  d'Unió  és  que seria  molt  més adient  de penjar  la  senyera  o  si  volen la
bandera de Roses. 

INTERVENCIÓ PER AL.LUSIONS DEL SENYOR JUAN MANUEL FERNANDEZ

Sr. Juan M. Fernandez.- Informa que és de Beas, per si algú no ho sabia. El senyor Escobar
li ha preguntat què li semblava al senyor Fernàndez li respon que com ell hi ha molta gent.

Respon  al  senyor  Escobar.:  Todo  el  mundo  tiene  que  saber  que  todo  el  mundo  no
pensamos igual. Por lo tanto, no necesariamente tengo que representar a la gente de Beas,
pero por supuesto yo estoy escogido, creo que, democráticamente. Yo represento a todo
un pueblo, no solamente a la gente de Beas, sino a todo un pueblo. De todas formas te
hago saber -ya que me has mencionado- que la gente de Beas, como yo, muchísimos
piensan lo mismo que yo, somos españoles  

Hay gente que para llevar a cabo una acción, sea la que sea, pueden poner el nombre que
les parezca bien, cada uno le ponemos el que queremos. Si yo soy independentista o no...,
no sé  si  soy  independentista,  pero si  tengo claro  es lo  que quiero  y  lo  que quiero es
seguramente llegar al mismo sitio que quieren llegar los demás. Yo no soy independentista,
sí  que quiero un concierto económico,  sí  que quiero que no me maneje  nadie.  Quiero
manejarme yo solito  y cuanto más cerca me maneje mejor.

No hay que ser independentista para estar a favor de si se pone o no se pone una estelada
en una rotonda. Yo no voy a poner ni un solo palo a ninguna rueda para que la mayoría
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democráticamente pueda o no escoger. Estelada, pues estelada, que hay que poner otra
bandera,  pues  otra  bandera.  Yo  pondría  la  senyera,  si  alguien  la  pide,  la  pondremos,
seguro. Han pedido la estelada, pues la estelada. 

No soy independentista, pero quiero lo mismo que quieren los independentistas, lo mejor
para mí, para mi casa, mi familia y todo lo que me rodea y me tenga un mínimo de aprecio.
Es lo que pretendo, nada más. Y como yo, de Beas piensan muchos igual. De Beas, de Don
Benito y de cientos de pueblos  de gente que hay en Roses y que no solamente es Beas de
Segura. Seguramente nos hermanamos con Beas de Segura porqué éramos más, pero está
Campello que son tantos o más.

Estoy hablando en castellano porqué tengo delante la publicidad del “Súmate” aparte de
por  respeto  a  la  gente  que  nos  escucha  pero  que  me entenderían  igual  hablando  en
catalán, porqué la gente de Beas que hay aquí lleva cuarenta años igual y supongo que me
entenderían igual. Es lo único que quería dejar claro. No soy independentista pero quiero lo
mismo.

INTERVENCIÓ PER AL·LUSIONS DEL SENYOR CARLES PARAMO

Sr. Carles Pàramo.- Diu que respondrà  les al·lusions a la seva persona. 

Diu al senyor Manel Escobar que ha cuestionat la coherència entre ser independentista i
estimar la gent de Beas i diu que el senyor Escobar ha afegit que hi havia una manca de
coherència.  

Explica que han estat treballant junts, amb el senyor Escobar, durant quatre anys. Abans el
regidor Popular tenia tot el seu apreci, tant el senyor Manel Escobar com el senyor Àngel
Tarrero i ara a tots dos, no només els té apreci, sinó que els estima a tots dos com a dues
persones. El fet que el senyor Escobar pensi d'una manera i que ell pensi d'una altra no és
cap objecte per trencar. Cadascú es posa en el seu lloc i de la mateixa manera que ens
vam  agermanar amb la gent de Rodes, com ha dit el senyor Danés, ens vam agermanar
amb la gent de Beas de Segura i hi ha anat durant vint-i-tres anys consecutius, excepte un
any que per qüestió d'un accident no hi va poder anar. 

Li encanta anar allà i ells pensen, actuen, viuen amb uns valors i nosaltres aquí pensem,
vivim i  actuem amb uns valors diferents.  Si  a  més a més aquí  hi  afegim un estat  que
oprimeix més aquells d'allà que a nosaltres, perquè nosaltres amb la nostra manera de ser
som capaços de treure'ns de sobre aquesta opressió d'aquest estat espanyol que, com bé
ha dit algú és incapaç d'avançar, és incapaç de modernitzar-se i no és pas que els catalans
no ho haguem intentat anys i anys. Aleshores, després de la sentència del 2010 de l'Estatut
queda clar que una gran quantitat de catalans i catalanes han dit que no hi ha un altre remei
que arribar a la independència per garantir el progrés dels nostres fills i dels nostres nets.
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Aleshores, aquest benefici que nosaltres pensem aconseguir mitjançant la independència
és a  benefici  no solament  dels  que pensem independentista,  sinó dels  que no pensen
independentista i que continuaran vivint i essent estimats en aquesta mateixa Catalunya.

Diu que ja ho ha dit el senyor Joan M. Fernandez i el senyor Pàramo diu que també té els
papers  de “Súmate”.  Llegeix  algunes preguntes del  folletó,  en  concret:  “¿Podré  seguir
siendo  español?”  La  resposta  és:  “Claro  que  sí,  de  la  misma  manera  que  la  lengua
castellana seguirá siendo una lengua de cataluña en el mundo globalizado actual es posible
sentirse e incluso tener la nacionalidad de un país diferente al país donde se vive. El caso
de Cataluña es el mismo, que Cataluña sea independiente es compatible con que  quien
actualmente es español quiera seguir siéndolo. La independencia no comportará la pérdida
de la nacionalidad española.  En una cataluña independiente se podrá mantener sólo la
nacionalidad española, la catalana o ambas. España ya reconoce la doble nacionalidad con
muchos  países,  entre  ellos  los  países  hiberoamericanos.  En  la  Cataluña  independiente
pasará lo mismo, en la Cataluña independiente todo el mundo se podrá sentir de donde
quiera, como ahora y podrá también ser de donde quiera, algo que ahora no ocurre. “

Diu que s'estima la gent de Beas, però cada cosa en el seu lloc. El senyor Pàramo segueix
explicant que a la seva època d'alcalde, a contracorrent del món van posar una senyera, en
una època que encara  hi  havia  l'esperança que Espanya ens entengués.  Ha passat  el
temps i hem evolucionat. L'evolució ens ha portat a l'anul·lació de deu o onze, alguns d'ells
ja fora de competència, que era el Tribunal Constitucional, la qualcosa vol dir que allò que
havia aprovat el poble de Catalunya en un referéndum, que va ser ratificat pel Congreso de
los Diputados, pel Senat i refrendat pel rei, persones de la casta, que són aquella gent que
per generacions i generacions estan asseguts allà, ens anul·len aquesta llibertat d'un migrat
estatut. Tot plegat va treure la il·lusió de pensar que amb la senyera hi havia prou, calia fer
un pas més endavant i amb això estan. 

S'adreça al senyor Manel Escobar dient-li que l'estima igual que abans d'aquesta conversa,
perquè no té res a veure una cosa amb l'altra. 

Alcaldessa.-  Diu  al  senyor  Manel  Escobar  que  demana  novament  la  paraula  que  ho
lamenta, però han començat parlant d'una moció per posar dues estelades i creu que ja
han donat el temps necessari per debatre-ho. S'ha anat molt més enllà i aquest debat és un
d'aquests que no tancarien. Creu que està tot dit i creu que cadascú ha tingut temps per
contestar i demana de passar a votació.

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

Vots a favor: Onze (11) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernandez, Marc Danés,
Anna Jorquera, Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Francesc Giner i
Fèlix Llorens. 

Vots en contra:  Sis (6)  Olga Simarro,  Antonio Rodríguez,  Manel Escobar, Àngel Tarrero,
José M. Alvarez i José A. Valdera Martín. 

Abstencions: Cap 
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En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

16.-  MOCIÓ  PRESENTADA  PELS  GRUPS  MUNICIPALS  D’ESQUERRA  REPUBLICANA
CATALUNYA-AM,  CONVERGÈNCIA,  GENT  DEL  POBLE  I  UNIÓ  MUNICIPAL  DE
CATALUNYA EN SUPORT AL CORRELLENGUA.

El senyor Gerard Teixidó, regidor del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya-
AM presenta la moció següent: 

Proposta d’acord

Atesa la necessitat d’assolir la plena normalització de la llengua catalana arreu del territori,
convertint-la  en  la  llengua  vehicular  i  comuna  de  la  nostra  societat  i  en  l’element
d’integració de les persones nouvingudes.

Atesa la marginació que rep el català per part de les institucions estatals, cada cop més
recentralitzadores. Des de la sentència del Tribunal Constitucional de 2010, que menysprea
la llengua i la nació catalanes, fins a la Llei Wert que dinamita els fonaments del nostre
sistema educatiu,

Atesa  la  consolidació  que  després  de  19  anys  està  assolint  la  iniciativa  cívica  del
Correllengua gràcies al suport d’ajuntaments, consells comarcals, associacions i societat
civil en general.

Atesa  la  voluntat  de  la  Coordinadora  d’Associacions  per  la  Llengua  Catalana  (CAL),
organitzadora del Correllengua, de ratificar i augmentar aquest suport i arribar a tots els
municipis i comarques de parla catalana.

Atès el compromís amb la llengua catalana que sempre ha caracteritzat aquest municipi,

Es proposa al ple de Roses el següent 

ACORD

- Donar suport al Correllengua 2015 com a instrument reivindicatiu de la societat a favor de
la plena normalització en l’ús social de la llengua arreu dels territoris de parla catalana i a
favor de la seva unitat.

- Donar suport a les entitats i grups del municipi interessats a organitzar el Correllengua i
aportar la infraestructura i l’ajuda necessària per al bon desenvolupament de les activitats
programades.

- Fer pública aquesta iniciativa i estendre-la a tots els àmbits que siguin propis d’aquesta
corporació.
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-  Donar suport  a les iniciatives de voluntariat  promogudes per la  CAL i  encaminades a
facilitar l’apropiació i l’ús del català oral entre persones i col·lectius, especialment entre la
població nouvinguda.

-  Fer  arribar  aquest  acord a la  seu nacional  de  la  Coordinadora d’Associacions per  la
Llengua Catalana (CAL), al carrer Muntadas, 24-26 baixos, 08014 de Barcelona, o a traves
del correu electrònic cal@cal.cat.”

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-AM

Sr. Gerard Teixido.- En representació del seu grup manifesta:   

Presentem aquesta moció per tal que l’Ajuntament doni suport al moviment Correllengua
2015, de manera que si hi ha entitats del municipi o inclús es formalitzés una Associació per
la  llengua  catalana  a  Roses  (actualment  a  l’Alt  Empordà  només  n’hi  ha  a  Figueres)  i
volguessin  organitzar  activitats rebin el  suport  necessari  per  poder-les organitzar.  Amb
aquesta moció també demostrem una voluntat política de col·laboració i treball per a la
defensa i preservació de la llengua catalana.

Aprofitem per animar a totes aquelles persones i entitats a organitzar alguna activitat, en
motiu de la diada de l’11 de setembre, per Nadal, Sant Jordi o altres dates destacades, que
a més enguany el personatge reconegut és Ovidi Montllor. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-CP

Sr. Antonio Rodríguez..- Fa ús de la paraula per tal de fer una explicació de vot. Manifesta
que la postura del PSC en aquest moment és força difícil donada la radicalitat de les dues
postures que s'estan argumentant. 

Diu que votarien a favor, però s'abstindran, perquè quan el senyor Teixidó diu en el ple que
se senten marginats per les institucions estatals, considera que les institucions estatals són
l'Estat Central, però també són molts governs autonòmics i molts anys d'història. Esmenta
els trenta anys on hi  ha hagut  governs progressistes  -i  diu que en aquest  moment  el
Govern Balear ho està fent-  quan han defensat la llengua catalana. El seu punt de vista és
que aquesta línia no s'atén a la realitat. Es defineixen com a catalanistes, molt catalanistes i
això consideren que no està renyit en no ser independentista, és l'estima pel país i l'estima
per la llengua. Pel Grup Municipal Socialista seria una posició de normalitat de continuar
lluitant pels nostres drets en condicions. Recorda als presents que també als socialistes els
van tombar  l'Estatut  i  precisament  el  PSC va ser  el  primer  partit  que va  fer  malament
l'Estatut i que va fer malament aquesta posició i ara hi ha altres partits que estan patint la
situació. 
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Defensa que el més important aquí, segurament, són les persones i la necessitat de trobar
en aquest segle XXI una fórmula de consens en la qual la gran majoria de tots nosaltres
defensem els grans valors. 

En aquest moment s'està fent un trencament. 51%-49%. 55%-45%, però s'està produint
un  trencament  i  és cert  que  hi  ha  una  majoria  silenciosa que no s'acaba  d'expressar,
perquè és cert que hi ha un boom mediàtic, que és evident, per part de les dues postures.

Estan d'acord que hi ha un cas que durant dos anys ha governat l'Estat Central i ha fet molt
de mal a la unió dels pobles d'Espanya. Ara el trencament de la independència suposa
renunciar a la solidaritat amb la gent de Beas per exemple, perquè el que estem fent és
renunciar a un procés de solidaritat. 

Ens podem queixar que a Catalunya estem mal finançats, és cert, estem d'acord, però en
tot  cas,  en  aquests  moments  en  què  hi  ha  moltes  dificultats  de  moltes  famílies,  les
persones  necessiten  normalitat.  Entén  que  aquesta  posició  entre  dues  posicions
ambivalents és molt difícil. Diu que s'abstindran i col·laboraran en totes les iniciatives que
siguin possibles en relació a la llengua i especialment aquesta.

Alcaldessa.- Abans de continuar, diu que  tornem a caure en el debat una altra vegada com
en el punt anterior. Puntualitza que, en tot cas, aquest punt fa referència només a donar
suport als actes del Correlengua. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Explica que no donaran suport a la moció pel fet que el context de la
redacció fa servir  una redacció que diu que dinamita els  fonaments del  nostre sistema
educatiu. Creu que és una eina més del independentista i per aquest motiu no donaran
suport a la moció.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DE CIUTADANS

Sr.  José  M.  Alvarez.-  Afirma  que  Ciutadans-Roses  estima  la  llengua  catalana,  estima
Catalunya, estima la cultura catalana, però no permetran les formes en què s'expressen
amb paraules com marginació i dinamitar. No estan d'acord amb aquestes dues paraules i
amb les formes i, per tant, s'abstindran. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE UNIÓ MUNICIPAL

Sr. José A.  Valdera.- En primer lloc vol agrair  la petita modificació que va fer el   Grup
Municipal d'Esquerra Republicana, que va ser qui va presentar la moció. Aquesta petita
modificació que  van introduir  a la proposta d'acord ha fet que Unió Municipal doni suport
a aquesta moció.
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És evident que el català és la llengua vehicular de Catalunya i és oficial i, per tant, donen
suport a qualsevol situació de plena normalitat en l'ús social de la llengua arreu de tot el
territori de parla catalana. 

És evident que el català és una llengua minoritària dintre de Catalunya i  és evident que hi
ha hagut un gran avanç. El castellà continua essent una llengua predominant i, per tant, tot
allò que doni suport a normalitzar la situació de la llengua a Catalunya, Unió hi estarà a
favor. 

És evident que sense l'ajut i la col.laboració de l'administració, la llengua catalana quedaria
absorbida per la llengua majoritària que és el castellà. 

GRUP MUNICIPAL CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Marc Danés.- Diu que en aquest cas i centrant-se en el que diu la moció de donar
suport al Correllengua i donar suport a qualsevol entitat que vulgui fer un acte cultural a
favor de les tradicions i de la nostra llengua, subratlla que només diu això i per aquest motiu
és evident que el Grup Municipal de Convergència hi votarà a favor i també s'adreça al
senyor Gerard Teixidó per dir-li que hi ha una entitat que es diu Coordinadora Rosinca a
favor de la Llengua Catalana de Roses que precisament és membre fundador i va sortir
arran de l'únió de la CAL per treballar des del municipi i poder fer aquests actes. 

Si no recorda malament, des de l'any 1996 fins l'any 2004-2005 el Correllengua va arribar a
Roses i seria desig també del Grup Municipal de Convergència del Govern que es reactivés,
perquè era interessant veure gent d'arreu dels països catalans, sobretot en aquesta part
nostre, gent més del sud de l'Estat Francès,  que també es desplaçaven cap a Roses per
reivindicar aquest ús normalitzat de la nostra llengua a casa nostra i en altres estats que
també es parla la nostra llengua. Per tant, és evident que donen suport, amb tot el que
calgui, per normalitzar i donar a conèixer la llengua catalana. 

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Gerard Teixidó.- Explica als regidors que s'abstindran o que votaran en contra, que si el
que els molesta més és la paraula dinamitar  o marginar,  tenim diversos casos i  només
alguns en els quals diferents institucions han marginat la llengua catalana, la més recent és
la llei WERT que afecta la immersió lingüística de les escoles. 

Posa l'exemple de la negativa del Govern Espanyol a l'ús del català i al propi Congrés i, a
més, tenint en compte que només hauria de fer un tràmit de demanar-ho a la Unió Europea,
que el català fos reconegut, com en el cas del flamenc de Bèlgica. 

Hi  ha diferents àmbits com el  farmacèutic  o la  Justícia  en el  qual  el  català tampoc és
reconegut.  Els  prospectes  dels  medicaments  haurien  d'estar  en  català  i  en  castellà  i
majoritàriament estan en castellà. Editorials, diaris, televisions i ràdios. Posa l'exemple del l
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Partit Socialista en el País Valencià amb En Joan Lerma, que va ser el que va iniciar el
procés de tancament de repetidors de TV3 en el propi País Valencià, i esperen que les Illes
Balears que ara han fet un canvi considerable reflexionin i puguin tornar a normalitzar la
situació del català. 

Referent al Correllengua, explica que és un moviment que va nèixer el 1993 i aquest any és
un any més que es fa. El Correllengua no neix de la independència d'ara, sinó que des de
l'any 1993 està activat i treballa des d'aleshores i esperen que per molts anys. 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor: Dotze (12) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernandez, Marc Danés,
Anna Jorquera, Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Francesc Giner,
Fèlix Llorens i José Valdera. 

Vots en contra: Dos (2) Àngel Tarrero, Manuel Escobar. 

Abstencions: Tres: (3) Olga Simarro, Antonio Rodríguez i José Manuel Alvarez.  

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

17.- MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS D’ESQUERRA REPUBLICANA DE
CATALUNYA-AM, CONVERGÈNCIA, PARTIT SOCIALISTA DE CATALUNYA-CP, GENT DEL
POBLE I CIUTADANS CONTRA L’HOMOFÒBIA, LA LESBOFÒBIA I LA TRANSFÒBIA

El senyor Gerard Teixidó, regidor del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya-
AM presenta la moció següent: 

Atès que el 17 de maig és el Dia Internacional contra l’homofòbia, la lesbofòbia, la bifòbia i
la  transfòbia,  i  es commemora arreu del  món la  supressió de la  homosexualitat  com a
malaltia per part de l’Organització Mundial de la Salut (OMS).

Atès  que  el  28  de  juny,  es  el  Dia  Internacional  del  Orgull  Lèsbic,  Gai,  Bisexual  i
Transsexual , i es commemora a bona part del món els disturbis de Stonewall (Nova York )
de  l’any  1969 que marquen l’  inici  del  moviment  d’alliberació  homosexual,  on la  noció
bàsica que es difon és que cap persona ha d’avergonyir-se del que és, amb independència
del sexe, o orientació sexual.

Atès  que  la  commemoració  d’aquestes  dues  dates,  amb  múltiples  formats  i  maneres
s’esdevé una crida a tota la ciutadania i en els darrers anys el Govern de la Generalitat, així
com nombrosos Ajuntaments de Catalunya pengen penons i banderes de l’Arc de Sant
Martí,  símbol  del  moviment  pels  drets  LGBT,  en  espais  visibles  dels  Ajuntaments  i
Departaments  responsables  del  desenvolupament  de  polítiques  per  al  col·lectiu
homosexual i transsexual.
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Atès que l’1 de desembre es el dia mundial de la lluita contra la sida, lluita que es dedica a
donar a conèixer la situació actual i els avanços contra el VIH i la Sida i que sovint ha estat
liderada per les entitats LGTB.

Atès que és un ferm compromís d’aquest Consistori promoure l’eradicació de l’homofòbia i
la normalització del fet homosexual i transsexual. 

Atès que un dels espais on persisteix amb més força aquesta discriminació és l’entorn
educatiu. Si bé, progressivament es perceben discursos de major integració i respecte cap
a la diversitat sexual, els estudis demostren que en els darrers anys les pràctiques i actituds
discriminatòries han anat en augment; que aquestes es multipliquen com més petits són els
municipis i que, molt sovint, resten invisibles per por al rebuig en el mateix entorn familiar
de  les  víctimes.  Així,  aquests  mateixos  estudis  conclouen  que  el  80%  de  joves  han
presenciat en una o altra ocasió situacions de discriminació (insults, amenaces, agressions,
aïllament...) cap a persones LGTB.

Atès que cal treballar per a la igualtat real, tot i els avenços en la igualtat formal. Cal anar
més enllà de les lleis i impulsar accions transversals des del sistema educatiu, els mitjans
de  comunicació,  les  administracions  i  la  societat  civil  per  seguir  avançant  cap  a  una
societat inclusiva que accepti la diferència.

Atès que cal treballar per la igualtat real, tot i els avenços en la igualtat formal, i que fa uns
mesos el Parlament de Catalunya va aprovar la llei de drets de les persones gais, lesbianes,
bisexuals i transsexuals i per l’eradicació de l’homofòbia, la lesbofòbia i la transfòbia

PROPOSTA D’ACORD:

1. Declarari la Vila de Roses respectuosa amb la diversitat sexual i amb la realitat de
lesbianes, gais, transsexuals i bisexuals i contrària a la discriminació de les persones
per raó de la seva orientació i/o identitat sexual.

2. Fer onejar la bandera de l’arc de Sant Martí a les rotondes de la Vila els dies 17 de
maig,  Dia  Internacional  contra  l’Homofòbia  i  la  Transfòbia  i  el  28  de  juny,  Dia
Internacional  de  l’Orgull  LGTB  (LGTB:  lesbianes,  gais,  transsexuals,  bisexuals)  i
també  posar  el  llaç  vermell  el  dia  1  de  desembre  en  commemoració  del  Dia
Internacional de la Lluita contra la Sida.

3. Animar  els  centres  educatius  de  la  vila  que  continuïn  el  seu  treball  de  forma
objectiva, clara i sense prejudicis la diversitat sexual i a lluitar contra la LGTBfòbia en
totes  les  seves  manifestacions  i  donar-los  suport  en  totes  els  projectes  que
desenvolupin, tant en el present com en el futur, en aquest sentit. 

4. L’Ajuntament garantirà que als diversos espais municipals per a joves de Roses es
treballi  per  a  la  normalització  del  fet  LGTB  i  que  s’hi  optimitzin  els  protocols
d’acollida a adolescents i joves lesbianes, gais i transsexuals. 
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5. Que  la  Policia  Local  que  ja  té  i  aplica  uns  protocols  per  agressions  sexuals,
maltractaments  i  vexacions,  apliqui   en  el  cas  que  així  ho  determini  el
desenvolupament  de  la  Llei  aprovada  el  2  d'octubre  de  2014  pel  Parlament  de
Catalunya, nous protocols a atendre i actuar en casos de LGTBfòbia. 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Gerard Teixidó.- En representació del seu grup, convida a tots els grups a votar a favor
de la moció per tal de demostrar que l'Ajuntament de Roses és tolerant i respectuós amb
totes les condicions i expressions sexuals que puguin existir. 

A més, des d'Esquerra creuen en el model de ciutat educadora, on tota la ciutat en la seva
globalitat té la responsabilitat d'educar i de transmetre missatges positius cap a tots els
seus habitants. Recordem que una Ciutat Educadora és una ciutat inclusiva, on hi tenen
cabuda totes les persones per igual, sense fer diferències per raça, religió, cultura, sexe o
condició sexual.  

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr.  Fèlix  Llorens.-  Explica  que  tal  i  com  van  dir  a  la  comissió  informativa,  tot  i  que
consideren que el punt tercer, quart i cinquè són innecessaris, perquè són  accions que ja
s'estan portant a terme, entenen que reclamar una cosa que s'està fent és sobrer. Votaran
a favor de la moció, perquè creuen que l'esperit de la moció és correcte.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ DEMOCRÀTICA DE CATALUNYA

Sr. José A. Valdera.- Manifesta que des d'Unió és evident que són respectuosos amb la
diversitat  sexual  i  són contraris  a la  discriminació  de persones per  la  seva orientació  i
identitat sexual, però el seu Grup Municipal hauria incorporat a l'esperit de la  proposta
d'acord segurament que Roses també és contrària a qualsevol tipus de discriminació, ja
sigui per naixement, raça, sexe religió, opinió o qualsevol altra circumstància personal o
social  i,  per  tant,  no  entenen  perquè  es  presenta  aquesta  proposta  d'acord.  A  la
informativa, quan va preguntar quants actes discriminatoris han succeït a Roses durant els
últims temps, el regidor de Benestar Social li va respondre que no tenia coneixement de
cap cas a Roses i, per tant, no entén perquè només ha de ser respectuós o contrari a la
discriminació per raó d'identitat sexual i no per la resta de discriminacions. 

Pel que fa al punt 2, de fer onejar la bandera de l'arc de Sant Martí diu que està bé com
acte festiu, però utilitzar els espais per posar banderes, ara de l'arc de Sant Martí -com ja
va comentar- qualsevol altre associació podia demanar onejar la seva bandera i, per tant,
els espais privats que cadascú posi la bandera que vulgui.
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Sap que li contestaran que si altres associacions volen col·locar banderes que les demanin.
Opina que en els espais privats cap problema, però a les rotondes públiques no sap si té
massa sentit. 

Evidentment animar els centres educatius de la vila a continuar el treball en la qüestió de la
diversitat  sexual  li  sembla  correcte,  que  l'Ajuntament  ha  de  garantir  diversos  espais
municipals pels joves en aquest sentit no hi veu cap problema i que la Policia Local tingui i
desenvolupi protocols per atendre casos de LGTBfòbia, que creu que la Llei ja recull en
relació a es pràctiques discriminatòries. La policia ja aplica protocols en aquest sentit i, de
fet, la mateixa llei i el codi penal ja recull qualsevol tipus de discriminació com una causa
agreujant. 

Anuncia que s'abstindrà a les votacions. 

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Diu que el seu grup també s'abstindrà a les votacions. Fa referència al
primer  punt  que  diu  que  declari  la  Vila  Roses  respectuosa  amb  la  diversitat  sexual  i
considera que la vila de Roses i l'Ajuntament de Roses ja és una vila respectuosa. Un altre
punt al que fa referència és que se li hagi de recordar a la Policia quins són els seus actes
protocolaris que ha de seguir amb aquests temes, ho troba una mica fora de lloc, perquè se
suposa que  la Policia de Roses, que és super professional, evidentment aplicarà la Llei tal i
com correspon. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ 

Alcaldia.- Aclareix, en nom de Convergència, que han canviat l'últim punt tal i com ha dit el
ponent i agraeix el canvi de redactat per la de ciutat educadora  Creu que gairebé tots els
punts els tenim a favor. Ja som ciutat educadora sense tenir el títol i respecte a això ja va
explicar que hi havia un programa pioner que es va iniciar ja fa dos anys amb la regidora
Sílvia  Useros  a  primaria,  precisament  en aquest  sentit  d'explicar  els  diferents  tipus  de
famílies i, per tant, això entraria molt bé.

Novament dóna les gràcies per canviar el redactat per “animar els centres a continuar una
feina que estan fent” perquè segurament a nivell pedagògic trobaran altres maneres i també
s'ha canviat precisament el punt que feia referència a la policia a petició del Grup Municipal
de  Convergència,  explicant  que  protocols  establerts  per  les  vexacions,  assetjaments
sexuals i  maltractaments ja existeixen,  doncs entenen que existeixen per a tot  tipus de
persones  i  aquests  protocols  ja  estan  establerts,  però,   en  tot  cas,   com ja  ha  estat
aprovada  pel  Parlament  de  Catalunya  una  recent  llei  de  l'homofòbia  o  explicant  la
homofòbia, en el cas que el reglament desenvolupés algun tipus de protocol, evidentment,
l'Ajuntament el seguiria com és la seva obligació. 
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Dóna les gràcies pel canvi de redactat de la moció i anuncia que el Grup Municipal de
Convergència votarà a favor de la proposta. 

ACLARIMENT POSTERIOR A LA VOTACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

Sr.  Gerard Teixidó.-  Amb posterioritat  a  la  votació i  per  tal  d'aclarir  alguns dubtes que
poden haver sortit en el debat de la moció fa la següent explicació.

En relació als professionals com la Policia o l'Administració en general, partim de la base
que fan bé la seva feina. Simplement amb aquesta nova llei que es va aprovar l'octubre del
2014  s'introdueixen  alguns  canvis  com són  el  deure  d'intervenció.  S'ha  s'ha  creat  un
aplicatiu  web,  on s'han de denunciar  aquest  tipus de discriminació  concret  per  aquest
col·lectiu i, per tant, no estan recriminant que no fessin bé la feina ni abans ni ara, sinó que
informen que la segueixin fent bé i introdueixen aquests canvis de la nova llei. 

Referent a alguns punts que alguns regidors no acaben de veure clar  com ara el  punt
número  3,  4  i  5,  aclareix  que  amb aquesta  moció  volen,  per  part  de  l'Ajuntament,  un
posicionament polític. Reitera que no estan dient que fan malament la seva feina, sinó que
és un posicionament polític, volen un tipus de ciutat, un model de ciutat i amb aquesta
moció queda oficialitzat aquest model de ciutat que volen. 

A més a més, per sort, com va dir el regidor de Benestar Social, a Roses, almenys no hi ha
actes que hagin sortit a la tele, ni actes greus contra aquest col·lectiu, però també amb
aquesta moció volen fer una feina de prevenció. Volen que no passi mai ni que mai hagin de
veure a la tele algun acte d'aquest tipus, ni a la tele ni enlloc.

Explica que quan pregunten perquè es presenta aquesta moció només contra l'homofòbia
en comptes d'una moció en contra de top tipus de discriminacions, respon que es poden
presentar mocions concretes i que ara Esquerra ha presentat aquesta referent a aquest
col·lectiu  i,  en  altres  casos,  en  poden  presentar  d'altres.  S'adreça  al  senyor  Valdera
suggerint-li  que  pot  presentar  mocions  cap  a  altres  tipus  de  discriminacions,  que  ja
avancen  des  d'ara  que  hi  votarien  a  favor,  perquè  estan  en  contra  d'altres  tipus  de
discriminacions. 

Quant a fer onejar la bandera de l'arc de Sant Martí i que tothom es pogués animar a penjar
les  banderes  que  volguessin,  considera  que,  evidentment,  d'una  forma  controlada  i
demanant els permisos a l'Ajuntament i tot el que faci falta, creuen que qualsevol entitat o
col·lectiu  que vulgui  penjar  alguna bandera on reivindiqui  alguna cosa,  demostri  alguna
cosa o informi d'alguna cosa, el que fem es crear cultura i, per exemple si el dia d'any nou
Amazigh es vol penjar la bandera Amazigh es pot penjar, si el dia del Medi Ambient un
col·lectiu vol penjar la bandera del Medi Ambient també ho podem fer i seguint... A més a
més,  serviria per donar un tret distintiu a la vila de Roses amb un contingut cultural que la
gent sabria que celebrem cada dia i que hi ha unes dates marcades en el calendari. 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS

Sr. José Manuel Alvarez.- Intervé per manifestar que si no recorda malament l'alcaldessa va
dir que fer ondejar les banderes a l'Ajuntament i a les rotondes, per llei, a Roses no es podia
fer. 

Alcaldessa.- Respon que s'ha tret del redactat  i si el regidor ho ha seguit haurà pogut veure
que a l'Ajuntament no. 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots  a  favor:  Catorze  (14)   Montse  Mindan,  Carles  Pàramo,  Juan  M.  Fernandez,  Marc
Danés,  Anna Jorquera,  Joan Plana,  Èric  Ibañez,  Verònica Medina,  Gerard Teixidó,  Olga
Simarro, Antonio Rodriguez, Francesc Giner, Fèlix Llorens i José M. Alvarez.  

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Tres (3) Manel Escobar Yegua, Àngel Tarrero i José A. Valdera. 

En veure el resultat de les votacions, l'alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

18.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA-
AM

Sr. Joan Plana.- Fa les següents intervencions

01.- Primer de tot, per no perdre el costum, un tema sobre la nova Riera Ginjolers. Ja sé
que ens van dir  que l’obra no estava acabada i  que fins que no ho fos no es podien
emprendre  determinades  mesures.  No  obstant  això,  si  el  mes  passat  hagués  tingut
possibilitat  de  rèplica,  hauria  dit  que entenc que hi  ha  temes bàsics  de seguretat  que
entenc que cal que l’Ajuntament corregeixi de forma immediata de cara a impedir que algú
prengui mal. En aquest sentit, celebrem, per exemple, la instal·lació dels adhesius a les
pilones dels aparcaments. En aquest cas, tenim un altre tema de seguretat que entenem
que també hauria de ser revisat. En concret em refereixo a les llambordes col·locades en
diferents  espais  de  la  Riera  amb terra  entremig  d’elles  perquè  s’aguantin.  La  terra  en
qüestió  ha  anat  marxant  i  han  quedat  uns  forats  entre  les  diferents  llambordes  que
provoquen entrebancs als vianants i dificultats per a passar-hi en cadira de rodes o amb
cotxet. 

Són llambordes que en estar soltes, les poden treure fàcilment, no sap si com el maig del
68, però però hi ha gent que es dedica a treure les llambordes de la riera. Creiem que seria
també convenient prendre alguna actuació al respecte.
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02.- En segon lloc, revisant un dels expedients del ple passat, ens ha sorgit un petit dubte.
En concret ens referim al punt d’expropiació de la finca del senyor de carrer Tarragona.
Com ja vàrem dir en el ple passat, el projecte ens sembla interessant i beneficiós i, per tant,
ens reafirmem en el vot positiu. Però tenim un parell de preguntes més a fer sobre aquest
tema: la primera és (perquè no ens va quedar del tot clar) si el fet de considerar que no
s’han de pagar interessos de demora respon a una interpretació jurídica que fa l’Ajuntament
del conveni o si en algun moment el senyor Inglès o algun representant seu va fer explicita
la voluntat de renunciar a cobrar-los. La segona pregunta és que el conveni firmat el 2011
donava quatre anys a l’ajuntament per a fer una permuta de terrenys i, en cas de no fer-se
efectiva, l’obligava a paga la quantitat que es va acabar pagant. La pregunta és si durant els
4 anys que han passat des del 2011 el govern ha pres alguna acció per tal de fer efectiva la
permuta en qüestió. En cas de no ser així (i, per tant, quedés clar que no hi havia voluntat
política de fer-la) perquè es va esperar a acabar el termini del conveni per a fer efectiu el
pagament, generant així la possibilitat, com a acabat passant, que sorgís un conflicte amb
el propietari pel tema del pagament dels interessos per aquests quatre anys. Si no hi havia
voluntat de fer-ho es podia pagar des del principi i ens estalviem tot això. 

03.- Voldríem demanar també quan hi ha previst iniciar els tràmits de reforma del ROM que
es va anunciar en el ple extraordinari del mes de juliol.

04.-Un tema totalment diferent, hi ha hagut veïns del Mas Oliva, especialment gent gran,
que s’han queixat de la falta de bancs per aquella zona. Tenint en compte que, sens dubte,
el Mas Oliva és una de les zones de Roses que més necessitats d’inversions té, creiem que
fóra convenient  atendre demandes d’aquest  estil,  que no suposen un enorme cost  per
l’ajuntament, per tal d’anar millorant, de mica en mica, les condicions de vida en aquella
zona.

05.- Hem rebut també demandes perquè es millori l’enllumenat públic al carrer Puig Rom

06.- Per últim, volem traslladar també una queixa dels veïns del carrer Cosconilles, que ens
han fet  arribar  que els cotxes que estacionen en aquell  carrer  a vegades ho fan just  a
davant  de  l’entrada  de  casa  seva,  cosa  que  alguna  vegada  els  ha  arribat  a  impedir
materialment sortir de casa.

Sr. Èric Ibáñez.- Diu que serà una mica més breu que el seu company. Formula quatre
preguntes que exposa sense més preàmbuls

01.- Ens han arribat queixes de diferents comerciants referents a les falsificacions que es
venen en moltes de les botigues del nostre municipi. Quines actuacions es fan al respecte?

02.- Ens agradaria saber la valoració que fa el govern  de la temporada turística a aquestes
alçades i, relacionat amb això, quin tipus d'enquestes es fa a la gent que ens visita per
conèixer les seves opinions. Creiem que saber el que pensen els nostres visitants és bàsic
per poder millorar els serveis que oferim.
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03.- Fa tres setmanes es va inaugurar una exposició d'escultures a Ca l'Anita. Aprofitant
aquest  fet,  s'ha  pensat  ja  quin  ús  se  li  donarà  a  aquest  equipament  completament
infrautilitzat a banda de fer exposicions?

04.- - Aquest serà el tercer cop que formulo la mateixa pregunta i en les anteriors ocasions
o bé no se'm va contestar o bé, la resposta no va ser prou entenedora. Quin és el motiu pel
qual el Patrimoni Cultural Immoble ha passat a gestionar-se des de l'àrea d'urbanisme i no
des de la de cultura, com creiem que dicta la lògica?

Sra. Verònica Medina.- Fa les següents intervencions: 

01.- Des d'ERC de Roses volem saber com valoreu la imatge que està donant de la nostra
vila vers al món pel tema de l'empaitada d'ànecs de la Festa Major d'aquest any (pregunta)

02.-  Ens  agradaria  saber  la  data  prevista  per  a  fer  la  consulta  popular  respecte  a  la
celebració o no del correbous i l'empaitada d'ànecs durant la nostra Festa Major (pregunta)

Així mateix volem saber si es realitzarà amb urnes o a través d'enquestes com fins ara.

I  m'agradaria  remarcar que tot  i  que el  nostre posicionament de cara a aquestes dues
activitats tradicionals del nostre municipi, és en contra, ERC de Roses donarà suport al que
digui la majoria dels ciutadans de la nostra vila

Volem saber si s'ha pagat algun tipus de multa per l'empaitada d'ànecs. 

03.- Hem parlat amb les colles de carnaval i consideren que els grups musicals que van
dinamitzar les nits de barraques durant  la  nostra Festa Major  no van assolir  l'  objectiu
principal que és atreure la quantitat més gran de gent per obtenir bons beneficis.

Tot i que aquest any només van pagar les escombraries, ells consideren més profitós pagar
el que s'hagi de pagar però poder gaudir de grups de música més divertits i atractius per a
la gent. 

Des d'ERC Roses considerem que cal fomentar la participació de les entitats que són el
veritable motor perquè aquestes festes siguin realment un èxit tant en l'àmbit local com per
a promocionar Roses a nivell estranger

04.- Durant les nits de Barraques, per què no s'inclouen campanyes d'educació ambiental? 
com poden ser:
- la prevenció de residus o reciclatge
- gots reciclables
- evitar "el botellón" que fan els joves a la zona entre l'escenari i els lavabos
- posar més escombraries en aquesta zona

Una  ciutat  sostenible  és  aquella  que  sap  fusionar  de  manera  coherent  i  equilibrada
aspectes i/o recursos econòmics, materials, humans, socials i ambientals.
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05.- Alguns joves ens van fer  arribar una queixa respecte al  skate-park inaugurat el  18
d'octubre de l'any passat. Consideren que la baixa qualitat del ciment utilitzat per la seva
construcció ha ocasionat el següent:

- forats i parts soltes al terra

- baranes per grindar mal adherides

- rails que es dobleguen

Tot això, significant un gran risc pels joves que practiquen els esports de freestyle

ERC  Roses  considera  important  poder  donar  una  solució  aquest  problema  abans  de
plantejar-vos en la construcció del 2n skate-park, proposta del programa electoral del grup
de Convergència  de Roses

Sr. Gerard Teixidó.- Fa les següents intervencions: 

01.- Avui acaben els Casals municipals d’estiu. Em podríeu fer una valoració generals dels
tres  casals,  tan  l’esportiu,  el  de  lleure  i  el  jove.  També  volem  saber  el  nombre  de
participants de juliol i agost, si hi ha millores a fer de cares a l’any vinent, o altres aspectes
a destacar que considereu importants.

02.-  M’agradaria  saber  quan començaran les obres tan necessàries de l’altell  de la  llar
d’infants El Cavallet de mar. Realment tenen greus problemes d’espai d’emmagatzematge.
Per altra banda, hi ha algun projecte pensat per a l’ampliació del despatx i el lavabo de
l’equip educatiu? 

03.- Ens agradaria saber quan es convocaran les juntes generals per escollir els Consells
d’Administració de les empreses municipals de Rosersa, la Piscina i el Port. 

Com  que  encara  no  s’han  convocat,  després  de  3  mesos  de  la  constitució  del  nou
ajuntament,  volem saber si  hi  ha la voluntat  d’allargar els Consells actuals per a poder
aprovar els pressupostos d’enguany.

04.-  Per  últim,  un  tema  logístic.  Podríem aprofitar  que  disposem d’una  sala  de  plens
moderna i ben equipada com aquesta per utilitzar el projector i la pantalla en els assumptes
a debatre en els que s’hagi de mostrar imatges o continguts visuals. D’aquesta manera,
completarem  la  informació  i  ens  encaminarem  cap  a  un  bon  model  de  poítica  més
pedagògica. I a sobre, ens estalviarem debats que no porten a enlloc com els que vam
viure en el  passat ple, amb les fotos de les restes del radar del Pení,  on els ciutadans
encara no han pogut veure aquestes suposades fotos antagòniques que tenien un grup o
altre.

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA
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Sra. Olga Simarro.- Diu que serà breu. Fa les següents intervencions:

01.- ¿Con qué criterio se deciden los fuegos artificiales del 14 de julio por la Fiesta de los
Franceses?. ¿Quién asume el gasto? 

02.- ¿Por qué las decisiones de las actuaciones musicales en barracas por Fiesta Mayor no
pueden ser más participativas? Las collas que montan barracas no tienen derecho a opinar
en el tema música? ¿Cuál es el criterio concreto a seguir a la hora de tomar decisiones de
quien actúa o no actúa?

03.-  ¿Se están cumpliendo las condiciones del  servicio  externalizado de grúa? Ya que
sabemos  que por las noches no hay.

04.- La última pregunta, por curiosidad, porqué han habido varias personas que nos lo han
preguntado. No sabemos quien decide el idioma que se ha de utilizar en las misas de la
parroquia, si es competencia del Pleno o no. La pregunta es: ¿Por qué la misa de Fiesta
Mayor ha de ser en catalán y francés y no en castellano?. Por si se nos había olvidado,
según la Constitución Española, el artículo 3.1. el castellano es la lengua española oficial
del Estado. Todos tenemos el derecho y el deber de conocerla y de usarla. Las grandes
lenguas  españolas  serán  también  oficiales  en  respectivas  comunidades  autónomas  de
acuerdo con sus estatutos. 

La  deferencia  con  respeto  y  cortesía  a  otro  idioma  nos  enriquece,  siempre  que  no
despreciemos a la realidad. 

Sr. Antonio Rodríguez.- Fa les següents intervencions: 

01.- En el tema dels ànecs pregunta si han rebut alguna demanda, perquè hi ha una entitat
proteccionista que creu que es diu “Libera” d'àmbit estatal, precisament, que creu que ens
ha  posat  una  denúncia  i  el  col·legi  d'advocats  de  Barcelona  té  interès  en  el  tema.
Puntualitza que aquesta intervenció és un prec. Considera que haurien de plantejar-se una
Junta  de  Portaveus  per  parlar  del  tema  perquè,  entre  altres  coses,  el  correbous  està
subjecte a una normativa, en canvi en el tema del ànecs no i plantejar un referèndum sense
tenir en compte aquestes implicacions legals... creu que hi haurien de reflexionar. Aquest és
el prec: posem seny i en tot cas si hem de fer ànecs de plàstic com alguna vegada, després
de l'ànec podem regalar, en algun restaurant local ànec a la taronja per satisfer la voluntat
de cacera de la gent rosinca, que és històrica.

02.- També vol preguntar en relació a la subvenció de 15.000 euros rebuda a Promoció
Econòmica, per la rehabilitació del centres comercials oberts, a la qual cosa li responen que
ha estat l'ACOR. 

03.- Ha vist que en una Junta de Govern Local s'han denegat tota una sèrie de parades del
mercat. S'havia de fer un concurs i pregunta si està previst i quan de fer un concurs per
adjudicar noves parades del mercat.
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04.- Vol desitjar molta sort a En Joan Jorquera, perquè el dia 26 de setembre hi ha un
campionat d'Espanya i esperen que li vagi molt bé. 

05.- Recorda i demana als presents i  al públic en general que la Cursa de la Dona se
celebra properament i que ens afegim tots els que puguem.

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Com ja va recordar en el ple ordinari passat, aviat serà el ple de les
ordenances i demana al senyor Marc Danés que tan punt ho tingui preparat, de poder-ne
parlar plegats. 

Sr. Àngel Tarrero.- Fa les següents intervencions: 

01.- Explica que hi ha hagut una sèrie de problemes en els terrenys que hi ha entre la
rotonda del Lidl  i la rotonda de la plaça de l'Estel. Durant el mes d'agost hi ha hagut una
mitjana aproximada d'unes cinquanta autocaravanes i fins i tot tendes de campanya. S'ha
de mirar de trobar una solució per aquest problema. 

02.- Hi ha una demanda de parcs infantils per part de gent que viu a la urbanització de
Santa Margarida per posar-los en alguns dels terrenys d'allà. Considera que n'han col·locat
molts a la Rambla, en un espai relativament petit i, de la mateixa manera que ha esmentat
Santa Margarida, hi ha una mancança a la resta d'urbanitzacions.

03.- El diumenge, dia 9, van haver una sèrie de problemes greus al mercat de  la fruita.
Demana que li expliquin com està aquest tema amb la parada que els ha originat i quines
mesures s'han pres sobre aquest problema. 

04.- Hi ha unes queixes de veïns del carrer Ramon i Cajal, en el tram que hi ha entre el
carrer Francesc Macià i la Rambla. Es veu que per aquest tram de carrer es circula a molta
velocitat .  

05.- Diu que s'ha creat una mica d'alarma social en relació al mosquit tigre al llarg d'aquest
estiu. Pregunta quines accions s'han pres des de l'Ajuntament de Roses en relació a aquest
mosquit. 

06.-  Pregunta quan tenen previst de fer les reparacions a la gespa dels camps de futbol,
perquè els jugadors corren perill de lesionar-se.

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DE CIUTADANS
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Sr. José M. Alvarez.- Posa de manifest els temes que molts veïns de la seva vila li han fet
arribar: 

01.- S'uneix a la intervenció que ja ha fet el senyor Èric Ibañez en el sentit que Ca l'Anita, en
principi, havia de ser un hotel d'entitats i pregunta quina utilització se nèstà fent.  

02.- Diu que ja ho va comentar fa dues o tres setmanes i repeteix que a la plaça Llevant hi
ha un parc molt maco, tothom que va als diferents llocs -perquè hi ha moltes botigues-
deixen les seves bicicletes i deixen les seves motos al costat de les palmeres, allà on els
nens petits juguen i necessiten un bicicleter. 

03.- Una altra qüestió que li han fet arribar molts veïns és que a la Pujada del Puig Rom, a
dalt de tot, quan agafes la recta que tires cap a la dreta, perquè cap a l'esquerra vas cap a
Cala  Montjoi  i  La  Pelosa,  arribes  al  carrer  Víctor  Català  on  hi  ha  uns  contenidors
d'escombreries dels quals té fotos. Pregunta cada quan pugen a recollir les deixalles. 

INTERVERNCIONS DEL GRUP MUNICIPAL D'UNIÓ 

Sr. José A. Valdera.- Fa diverses intervencions:

01.- S'adhereix a la petició de desitjar sort al senyor Joan Jorquera en el proper campionat
d'Espanya de la seva especialitat esportiva. 

02.-  Té una petició dels  comerciants d'aquesta zona del  costat  de  la  plaça Catalunya.
Explica que quan entrem a Roses hi ha un semàfor i un pas de vianants. Justament quan
comença la plaça Catalunya hi ha un altre pas de vianants i al final hi ha un altre pas de
vianants. Hi ha molts de passos de vianants molt a prop uns dels altres i per això els veïns
entre el final de la plaça Catalunya i l'inici del semàfor demanen si aquest pas de vianants
es podria eliminar i, d'aquesta forma,  la gent que passeja per aquí, per la plaça Catalunya,
en comptes de girar i entrar cap al Passeig Marítim podrien continuar. Aquest comerç es
veuria beneficiat, perquè la gent passejaria cap allà i a la zona del semàfor,  podrien entrar
cap al Passeig Marítim i dinamitzarien una mica més aquesta zona comercial. Diu que no
sap si es pot fer, però és una cosa que es pot estudiar per part de la Policia Local.

03.- Al passat ple va preguntar quan es reuniria la Junta Local de Seguretat. És evident que
la temporada s'ha tirat a sobre i va demanar que no fos a final de l'estiu. Ja són gairebé a
final de l'estiu i creu que de moment no s'ha reunit la Junta Local de Seguretat. Li van
respondre que, evidentment, que entre les forces dels cossos de Seguretat es parlaven, a la
qual cosa respon que no faltaria més, però creu que això no és suficient i cal establir, per
part de l'alcaldessa, que en aquest cas també és la regidora responsable de la Policia Local
de  Roses,  directrius  clares  i  fixar  criteris  de  coordinació,  col·laboració  i  cooperació  de
diversos cossos policials i altres serveis de seguretat en el municipi. Considera que això
s'ha de fer a través de la Junta Local de Seguretat que per això està, no només perquè
parlin.  Aquests criteris  de  coordinació,  col·laboració  i  cooperació  dels  cossos s'han de
posar negre sobre blanc i han de quedar escrits.
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04.- Diu que han estat notícia i, de fet, Unió Democràtica han fet una mica de bandera pel
tema del Top manta. Des de l'Ajuntament s'ha reconegut que hi havia més de 250 manters i
no vol entrar en una guerra de xifres, de si hi havia 250, 300 o 400 manters. És evident que
aquest problema no s'ha resolt i aquesta activitat il·lícita genera pèrdues del 30% segons
estudis fets per la pròpia Assemblea Catalana de Municipis.

No ha sentit  declaracions de l'ACOR ni  de  l'Estació  Nàutica  com a entitats  que tenen
comerciants. No diu que no s'hagin fet declaracions en contra o reivindicant una solució
que no és fàcil.  No volen fer  demagògia d'aquest punt,  no és fàcil  erradicar-ho.  És un
problema complicat i, a més a més, com ja ha dit Unió, és un problema que s'ha d'abordar
des de l'inici de la temporada,  en els mesos de maig, juny i endavant i no al final de la
temporada. A més a més, s'han d'implicar totes les administracions, no només Policia i
Ajuntament, sinó també Seguretat Social per comprovar que aquesta gent pagui les seves
taxes d'autònom o la seva Seguretat Social. S'ha d'implicar Hisenda i s'ha d'implicar el
servei de vigilància duanera per comprovar que aquests productes no siguin falsificats i, per
tant,  des d'Unió  reivindiquen  aquesta  defensa del  petit  comerç i  de  la  petita  i  mitjana
empresa. Que fets com aquests, que s'han convertit, pràcticament, en un mercat il·legal, en
tota la franja del passeig marítim, la propera temporada intentar que no es torni a repetir.  

05.- Per altra banda, també han detectat que hi ha hagut un col·lapse circulatori durant tot
l'estiu a la Gran Via, des de primera hora del matí fins a darrera hora de la tarda. Tota la
Gran  Via  i  els  carrers  interiors  de  sortida  a  Roses  estaven  totalment  col·lapsats.
Evidentment,  en temporada alta també hi ha una manca d'aparcament.  Si  ja hi  ha una
manca  d'aparcament  fora  de  temporada,  en  temporada  alta  es  troba  a  faltar  molt
d'aparcament. 

Recorda que Gent del poble, igual que Unió en el seu programa electoral  també tenia un
pla de mobilitat  i  esperen que de cara a la  propera temporada puguin donar solució a
aquest col·lapse circulatori que es dóna pràcticament des d'inici de juliol fins a final de
l'agost i que fa molt complicat de circular en cotxe. Un exemple d'això és l'aparcament que
hi ha al front de mar que també queda contemplat en aquest pla de mobilitat. 

Un exemple d'això mateix que està explicant és l'aparcament que hi ha al front de mar. Hi
ha dues entrades, una entrada davant del bar Català i l'altra entrada justament quan es surt
del carrer de la Llotja. Aquesta barrera que hi ha justament davant del carrer de la Llotja
gairebé sempre està tancada i no permet entrar per allà. Ha sentit queixes de comerciants
de la zona que li comenten que moltes vegades es troben que aquesta tanca a la vegada
que la del Català està oberta, aquesta està tancada. Això provoca que tota la gent que baixi
pel carrer la Llotja, no puguin entrar al Pàrquing i hagin de fer tota la volta al municipi.
Evidentment, amb tots els carrers col·lapsats és complicat i molta gent desisteix i acaba
marxant del municipi per manca de pàrquing. 

06.-  Sobre  la  polèmica  de  l'empaitada  d'ànecs  que  també  ha  comentat  la  companya
d'Esquerra Republicana que ha estat polèmica a molts mitjans de comunicació, pregunta
què ha de dir el govern en tot això. 

491



Per  altra  banda,  a  una  Junta  Local  de  Govern  ha  vist  que  es  va  donar  un  100% del
pressupost  presentat  a  l'Associació  d'Amics  i  Festes  de  Tradicions  de  Roses.  Un
pressupost que pujava a 6.000 € per a la realització de les cucanyes, empaitada d'ànecs.
Aquest fet el comenta, perquè com a regla general les subvencions no han de superar el
50% de l'import pressupostat i en aquest cas s'ha atorgat el 100%. 

07.- Per últim aprofita el ple per denunciar un acte de vandalisme que ha sofert la regidora
Olga Simarro aquest matí i, per tant, vol aprofitar per dir això, donar-li el recolzament des
d'Unió, perquè li han fet un signe que semblava una rosa i podria tenir alguna connotació
política, que no sap si la té o no la té, però en tot cas li dóna el recolzament del seu Grup
Municipal.

RESPOSTES ALS GRUP MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ

Sr.  Carles  Pàramo.-  Comença  contestant  les  preguntes  del  Grup  Municipal  d'Esquerra
Republicana. 

- Quant al projecte de la Rambla Riera Ginjolers, com ja han dit moltes vegades, està en
procés d'acabament i s'ha reaccionat quan s'ha vist que no era una casualitat que caigués
una persona, sinó que va haver més d'una persona. Es van col·locar els adhesius, es va
esperar que vingués l'arquitecta responsable, varen estar parlant, passejant i anotant totes
aquelles coses que cal modificar. Parla de les llambordes posades en els escosells, la platja
de Roses tothom sap on és, no és pas com Paris que l'han de trobar sota les llambordes.

- Diu que les llambordes s'han enfonsat en els llocs on els propis operaris de l'obra -que no
està acabada- amb els seus vehicles, fent les obres,  les varen enfonsar. Els llocs on no
s'ha tocat no ha estat per l'acció de la persona, de l'ús que allà s'ha mantingut, sinó que els
convida a que facin una inspecció d'un per un de tots i veurà que no és aquest el problema.
Es pot discutir però és una qüestió de gustos permetre que neixi la gespa al mig d'aquelles
llambordes que dóna una qualitat a la Rambla de menys duresa de formigó. Personalment
no seria radicar per dir : traiem-ho, sinó de millorar-ho, perquè estèticament seria una pena
de perdre-ho.

Segueix explicant que s'ho han repassat, precisament amb el senyor Joan Plana de d'alt
abaix. Han mirat si un fanal estava col·locat en un lloc determinat, han pintat alguns passos
de vianants que no estaven previstos en el projecte. Tot plegat està en procés de millora. 

Respon al  senyor Plana que està en procés de millora. Li  diu que si  li  envia un correu
electrònic, comentant-li les seves idees, estarà encantat d'anar-ho a mirar i passar-ho a qui
li correspongui. 

- Sobre l'expropiació de la finca del carrer Tarragona, manifesta que aquests temes són
absolutament jurídics. Si ve una persona i diu que vol que l'expropiïn, perquè no li han fet
una permuta, dons diu que endavant.
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Ha de dir que potser feia tres anys -en el temps que va tornar a ser alcalde- que ell trucava
en aquests propietaris per aclarir-ho i li va costar molt i molt. Diu que van haver temes que
no explicarà com ara la malaltia de l'advocat i altres qüestions i dos o tres anys passen molt
de pressa. 

De totes maneres, han complert estrictament el que deia el conveni incorporat en el POUM
de l'any 2010. No hi han posat ni tret una coma i, per tant, si paguem o no paguem els
interessos,  és el que diu el conveni. Lògicament es pot discutir, però això ja ho discutiran
els advocats. No és una feina nostra, sinó que com han dit en el primer punt del ple d'avui,
la gent en les qüestions d'urbanisme té uns drets i uns deures i, aleshores,  l'Ajuntament el
que fa és aplicar els drets i deures cosa que és discutible i per això existeixen els jutges. 

- En relació al mas Oliva i la petició de posar bancs, comenta que està en procés i dintre
dels projectes que s'inclouran dins del nou pressupost que haurem d'aprovar entre tots, hi
va la redacció definitiva, la reurbanització de tot el mas Oliva i allà veuran els llocs on es
poden posar bancs.

Si mentalment va al  què s'hi  pot fer,  ell  conjuntament amb l'alcaldessa i  tot  l'Equip de
Govern comparteixen l'interès en fer la placeta del mas Oliva. No esperaran a tenir tot el
projecte del mas Oliva, sinó que avançaran això no només al mas Oliva, sinó també a la
Garriga, al Mas Buscà i al Mas Fumats i també aquelles placetes que fa anys persegueixen
on  poder  fer  i  instal·lar-hi  jocs  infantils.  Posa  l'exemple  de  Santa  Margarida  com  ha
demanat l'Àngel  Tarrero.

- Quant a l'enllumenat del carrer Puig Rom diu que s'ho miraran.

-  Del  carrer  Cosconilles  diu  que  no  és  un  problema  urbanístic,  és  un  problema
d'aparcaments.  Si  la  Policia  passa  per  aquest  carrer  ,aquells  cotxes  els  ha  de  multar,
perquè allà no s'hi pot aparcar. No es tracta de si s'aparca al davant de les portes de les
cases, sinó que no s'hi pot aparcar. L'altre cosa és que es pari, es descarregui la compra o
la bombona de butà, però està prohibit aparcar el cotxe allà.

Alcaldessa.- Respon la pregunta relacionada amb el tràmit del ROM. 

- Explica que el mes d'agost, amb vacances del personal, van decidir no convocar, sinó
que a partir del mes de setembre crearan la comissió per treballar el ROM.

- De les falsificacions al municipi respon que la Policia Local no té potestat per anar a les
botigues i comprovar les falsificacions, sinó que això ve dels Mossos d'Esquadra que són
els que ho fan i també els cossos de la Guàrdia Civil. Normalment venen acompanyats de
pèrits industrials en defensa de les marques que són falsificades,  perquè han de fer  el
peritatge conforme allò és una falsificació.

Aquest any a l'hivern, no recorda el mes que es van reunir els pèrits que protegeixen la
propietat industrial i els van demanar de fer diverses actuacions. S'ha fet una actuació al
mercat  dels  diumenges,  el  diumenge  al  matí  i  després  aquest  estiu  hi  ha  hagut   una
actuació dels Mossos d'Esquadra i un parell per part de la Guàrdia Civil. En tot cas hi ha
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converses i quan diu que hi ha converses no és pas que parlem entre nosaltres per parlar
sinó  que  les  converses  són  per  preparar  projectes  i  demanar  que  facin  actuacions
determinades. S'ha demanat que tot i que aquestes actuacions que van fer, amb una de les
quals  van  agafar  mil  i  escaig  de  quilos  de  material  falsificat,  han  estat  actuacions
contundents, que no ho deixin i que continuïn fent incidència, tot i que ells contesten que
han de venir acompanyats dels pèrits i de vegades els pèrits no poden acompanyar-los per
fer  les preceptives actes.  Diu que estan a l'aguait  i  esperen que aquestes revisions es
segueixin fent dins del municipi.

Sr. Fèlix Llorens.- Respon diverses intervencions de l'oposició:

- Informa que les dades que disposa fins ara, són les dades del mes de juliol, perquè l'agost
encara no s'ha acabat fins avui. Les dades que els han passat els hotelers, els càmpings i
els apartaments són gairebé iguals que les del juliol de l'any passat. Hi ha una diferència
d'un punt i mig o dos punts, depèn del sector. És veritat que pel carrer s'ha vist molta més
gent aquest mes de juliol, o almenys és la percepció que tothom té.

- Tot seguit respon la pregunta de si feien alguna enquesta o quelcom similar als turistes
que entren a l'oficina de turisme i respon que fan una mena de qüestionari entre el que els
interessa i el  seu origen de procedència. Aquesta és la informació amb la que treballen a
l'oficina de turisme,  reconeix que no és una informació suficient i  s'ha de treballar  per
aconseguir més informació de l'origen, procedència, edat i situació familiar dels turistes que
venen per poder actuar de manera més concreta en el futur, de cara a la promoció turística.

Alcaldessa.- Facilita la següent informació: 

- Explica que, en tot cas, per afegir al  punt d'informació que tenen conjuntament, ja que en
el port esportiu sempre fan les promocions conjuntes amb l'estació nàutica. Explica que qui
ha volgut,  ha contestat una enquesta que han passat i  esperen tenir el  resultat a finals
d'estiu. 

- Quant a la pregunta relacionada amb patrimoni cultural i urbanisme, creu que aquesta
qüestió ja la van explicar anteriorment o ho intentarà explicar una altra vegada.

Sr.  Carles  Pàramo.-  Llegeix  una  intervenció  que  consta  a  l'acta  de  la  sessió  plenària
anterior aprovada pel mateix regidor.

“El senyor Carles Pàramo fa ús de la paraula per tal d'explicar la valoració del dissabte
passat  quant  al  Castrum.  Explica  que  l'excavació  ha  estat  un  èxit.  Els  objectius  que
s'havien marcat s'han assolit. Això ve d'un conveni que es va signar entre la Universitat
Rovira i Virgili, que és la Universitat de Tarragona i l'Ajuntament de Roses, en un moment en
què En Marc Danés era regidor de Cultura. Explica que el projecte és per quatre anys i quan
va acabar la jornada de teatralització i també d'explicació de resultats va poder parlar amb
els  tècnics  d'allà  per  dir-los  que  l'Ajuntament  estàvem contents i  que fins  i  tot  volíem
ampliar el conveni. Per tant, la valoració és molt positiva.
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Han preguntat com és que es porta des de l'àrea d'Urbanisme a la qual cosa el senyor
Pàramo respon que la Llei de Racionalització i Sostenibilitat de les Administracions Locals
ha determinat quines són les competències municipals. En el cas dels ajuntaments, com és
el cas de Roses que tenen un patrimoni històric i monumental important, la competència
municipal no permet fer investigació, sinó que li mana fer la gestió i la difusió del patrimoni
històric  municipal.  Aleshores,  per  qüestió  de  racionalitat  en  aquesta  gestió  es  farà
pràcticament tot des d'Urbanisme i també per descarregar el departament de Cultura que
juntament amb el de Festes només disposa d'un tècnic. Així que tot ho faran pràcticament
des d'Urbanisme i posa per exemple les petites obres. 

Afegeix que un dia d'aquests, com ha passat avui, parlaran de la  torre medieval que hi ha
dins del recinte de la Ciutadella que són feines ben bé d'arquitectes i  del departament
d'Obres. En canvi, si s'ha de fer un concert, per exemple el farà Cultura, però el que fem
des d'Urbanisme és tot allò en el que intervenen tècnics per fer aquests moviments. Les
excavacions científicament  pels  historiadors són molt  interessants i  l'Ajuntament  com a
gestors del patrimoni els preocupa l'estat de conservació de com es deixen.” 

Diu al senyor  Èric Ibañez, d'Esquerra Republicana, que saben que és arqueòleg, per tant
no és una qüestió personal, però cal aclarir-ho.

“No podem permetre de fer una excavació que després quedi abandonada com va passar
en el seu dia en el Puig Rom i que totes aquelles sitges que hi havia, amb el pas de temps
-en no haver fet una actuació de consolidació-  s'hagin ensorrat. El mateix pot passar amb
el castell de Bufalaranya i el mateix ha passat amb moltes zones de la Ciutadella, on s'ha
fet  l'excavació,  amb l'afany de veure què hi  havia allà  i  després ningú es preocupa de
conservar aquelles restes que es posen al descobert i que durant segles han estat tapades
per la pròpia terra. 

Aclareix  que  no  està  donant  lliçons,  sinó  que  està  explicant  què  es  fa.  Per  tant,  van
considerar que per racionalitat, estalvi i  eficàcia calia que el tema de gestió, que vol dir
conservació,  rehabilitació,  etc.  del  nostre  patrimoni  estigués  en  mans  de  l'àrea
d'Urbanisme, entre altres coses, per descarregar l'àrea de Cultura”. 

Després de la lectura el senyor Pàramo diu al regidor Èric ibañez que no digui que no va
contestar la pregunta.

Alcaldessa.- Manifesta que les seves respostes les fa: “ras i curt”. La majoria dels temes
que afecten al  patrimoni urbanístic  són projectes i  com a projectes han d'anar a l'àrea
d'Urbanisme,  perquè  normalment  necessiten  el  vistiplau  de  la  Comissió  Territorial
d'Urbanisme o de l'Àrea de Cultura de la Generalitat. Per tant, és molt més lògic que estigui
a Urbanisme que no pas Cultura, perquè els projectes després necessiten una licitació, una
contractació, un seguiment d'obra, etc. 

La gestió que es fa dintre, sí que és una gestió cultural, però una altra cosa,  com molt bé
ha dit el senyor Pàramo, és estrictament l'obra de conservació. Creu que ho ha explicat bé,
una altra cosa és que li agradi o no.
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Sr. Francesc Giner.- Explica, com ja deuen haver vist els presents, que han decidit utilitzar
la planta baixa pel tema de les exposicions. En vindran més d'exposicions i quant a la resta
de l'edifici,  creu que és una cosa que han de decidir  tots plegats. Diu que li  agradaria
plantejar-ho en una Junta de Portaveus per decidir què s'ha de fer amb aquest edifici. 

El que s'havia de fer és respectar la voluntat de la propietària, l'Anna Marès i no era per fer
ben bé un hotel d'entitats.

Alcaldessa.-  Aclareix  que  la  voluntat  de  la  propietària  és  que  fos  un  centre  cultural  o
educatiu  i  que  fos  utilitzat  per  les  associacions,  però  finalment  era  que  fos  un  centre
cultural. En tot cas, creu que s'han de seure conjuntament i que estaria bé pensar-ho entre
tots, sobretot veient quines oportunitats ens donen les aules o el que hi ha dintre de Ca
l'Anita, perquè si tenim, pensem i ens plantegem que tenim 170 associacions reconegudes
dintre de la relació d'associacions locals de Roses, ho tenim força difícil perquè sigui un
hotel d'entitats.

Per tant, la proposta és de parlar entre tots, a veure quina sortida pot tenir  Ca l'Anita. En
tot cas, també afegeix que hi havia una memòria adjunta a l'execució de l'obra en el que es
deia que tindria usos educatius. 

Sr. Francesc Giner.- Continua amb el tema de les barraques i diu que s'ha de reconèixer
que hi va haver un error sobretot el dissabte, de programar l'actuació d'uns heavis tocant a
les deu de la nit.  

Considera que les barraques necessiten una reestructuració tant d'horaris com de criteri a
l'hora de portar els grups. Han de tenir en compte que són cinc dies i en cinc dies es pot fer
de tot, no solament han de ser grups de diversió. El divertiment està molt bé, però també
una mica de cultura musical li sembla que és positiu. Tenim cinc dies i poden venir bandes
de tota mena i, possiblement, el divendres i el dissabte, que és quan hi ha més gent, portar
grups “de diversiones” que personalment ja n'està una mica cansat, però és el que demana
la gent. 

- La valoració de Mediterrània diu que és molt positiva. Va anar amb el regidor de Patrimoni
i amb l'alcaldessa a visitar el muntatge i van veure que tot era correcte. Aquesta empresa
és  molt  professional  i  ho  han  demostrat.  Explica  que  es  va  quedar  fins  al  final  i  va
comprovar que en vint-i-cinc minuts va quedar tot buit. A la part de davant de la Ciutadella
ja no hi havia ni cotxes ni gent, una altra cosa va ser al darrera que potser va haver algun
incident, però molt poc destacable. Va parlar amb els dirigents de la Policia Local i va haver
una intervenció i, en definitiva ha estat un festival molt positiu que pensen repetir l'any que
ve. Informa que van assistir-hi unes quatre mil persones aproximadament.

- Fa un incís en el tema de les colles de Carnaval i demana al regidor Juan M. Fernandez
que ho expliqui perquè fins fa poc era una responsabilitat de la seva regidoria.

Sr.  Juan  M.  Fernandez.-  El  regidor  explica  que  fan moltes  reunions amb les  colles  de
Carnaval, sempre s'han fet i es continuen fent.. Diu que truquen a les colles, els convoquen
perquè vinguin i diguin quins grups els agradaria que vinguessin a tocar. Normalment es tria
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un grup nacional, un grup català, un grup de diversió i també es dóna molt de pas a la gent
del  poble.  Potser  sí,  que cal  reconèixer  que el  grup de dissabte hauria  anat  millor  per
divendres, però aclareix que es tria juntament amb les colles de Carnaval. Una altra cosa es
que es convoquin les colles de Carnaval perquè vinguin a donar el seu parer i no vingui
ningú. És clar, que quan ho fas i surt malament, després la culpa és teva, és normal, però ja
els has donat peu perquè diguin la seva. El problema és que mai no ve ningú. Les colles
que tenen representació i estan a barraques les criden sempre, els envien e-mails perquè
vinguin a donar la seva opinió i no venen mai. Normalment ha anat bé, però aquest any
s'han equivocat. Insisteix que si hi ha alguna queixa és perquè no ha vingut a la reunió, però
sempre els han enviat e-mails i si no contesten s'ha d'anar programant igualment. Perquè si
et quedes esperant i esperant que donin la seva opinió, dons finalment, des de la regidoria
has de decidir qui ha de venir i en el cas que s'equivoquin ho reconeixeran com aquest any.

Quan es fan les coses, es fan amb la intenció que surtin bé i es fan per a les colles de
Carnaval, perquè surtin beneficiades totes les colles de Carnaval. Mai ningú fa les coses
perquè surtin malament expressament. Les colles també podrien posar una mica de la seva
part donant la seva opinió, cosa que fan molt poquets. Ara, quan surt malament és normal,
es queixen tots. 

Alcaldessa.- Diu al regidor Fernández que com que han demanat informació en relació als
focs artificials del dia dels francesos i va ser una negociació que es va fer, cal també donar
informació al respecte. 

Sr. Fernandez.- Entén que això dels focs artificials hi ha gent que no li sembli bé, però diu
que ell sempre s'ha mirat les coses des d'un altre punt de vista i si no ha de pagar més i pot
obtenir més, dons tant per tant, enlloc de dos focs en farà tres. Potser el nom o el títol dels
focs està equivocat i s'hauria de dir la Festa del Turista, perquè hi ha alemanys, hi ha russos
i hi ha de totes les nacionalitats, però el turista francès el tenim en un tant per cent molt
elevat i segurament això des de Turisme ens ho podrien dir. 

Ell, els pot assegurar per la seva feina que amb el nombre de segones residències,  fins i tot
ell sap francès i això que costa... perquè hi ha molts de francesos.  Creu que algú que no
entengui que es fan uns focs amb els diners que ens hem estalviat dels altres dos focs,
perquè ha costat el mateix fer el focs en tres dies que abans fent-ho en dos i, fins i tot, una
mica menys. Tot són opinions, tot i que reconeix que potser hauríem de canviar el títol,
perquè hi ha gent que pregunta perquè se'ls fa uns focs als francesos i als demés no. Diu
que s'ho haurien de mirar i estudiar-ho. 

Alcaldessa.- Intervé per completar la informació del regidor Juan M. Fernandez i respondre
altres intervencions.

-  Puntualitza  que  era  una  pregunta  de  la  senyora  Simarro  i  explica  que  va  ser  una
negociació que creu que van fer molt bé, perquè amb els mateixos diners  van aconseguir
tenir un dia més de focs. La Festa del Turisme Francès no respon només a fer uns focs
artificials, sinó que al darrere hi havia un acte cultural. Explica que l'Associació dels Amical
que estan aquí  a  Roses feien un concurs de redacció en francès als nois  que estan a
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l'institut Illa de Rodes, Cap Norfeu i al Centre Escolar Empordà que volguessin col·laborar.
També la gent que és resident a Roses s'oferia a parlar  amb aquests  alumnes per fer
pràctiques  de  francès.  Entenien,  per  tant,  que  era  el  dia  de  la  seva  festa,  un  dia  de
germanor. Sembla que ha quedat reduït només als focs artificials, però li agradaria explicar
que això respon a tot un acte de germanor amb els residents francesos, aquí a Roses.

- Continua responent les intervencions en relació a l'empaitada d'ànecs. A la pregunta de
què els sembla la imatge, l'alcaldessa respon que evidentment no els agrada. No li agrada a
ningú sortir als mitjans de comunicació per una cosa negativa. Creu que el video que s'ha
fet no respon al que és la Festa dels Ànecs i ha  magnificat tota la situació. Si es fa una
consulta no serà una enquesta telefònica  i entén que en aquest sentit tenien el suport de
bona part d'aquest plenari  i és voluntat de trobar-se abans amb les associacions.

- Pel que fa a “Libera” encara no els ha arribat la informació de la denúncia i ho saben  pels
mitjans de comunicació. Els ha arribat una sentència de la denúncia que l'any passat va
presentar el Col·legi d'Advocats de Barcelona, que era favorable a l'Ajuntament i puntualitza
que no s'ha pagat cap multa. 

- Pel que fa a la subvenció als casals, diu que no és cert que la subvenció sigui del 50%.
Diu que això era fa molts anys, després es  va canviar i l'alcaldessa tenia entès que no
només havia de ser d'un 50%, sinó que es podia arribar a donar una mica més.

Diu que revisarà l'expedient, perquè ells els van motivar la necessitat de tenir la subvenció i
l'Ajuntament la va acceptar. En tot cas, contestarà per escrit o miraran l'expedient. 

-  Quant  a  les  condicions  del  servei  d'externalització  de  la  grua,  explica  que  aquesta
setmana passada van estar repassant el servei de la grua amb el Cap de la Policia. El servei
de la grua, de moment, funciona bé, el tenim totes les hores del dia i li sobta que la senyora
Simarro  li digui que a la nit no n'hi ha. L'alcaldessa diu que demanarà quantes assistències
ha fet a la nit per veure si no hi ha hagut recollides en cas de necessitat.

- Normalment la Missa es fa sempre el dia de la Festa Major de Roses en català. El dia que
es va fer la missa es va avançar una hora i el mossèn va decidir de continuar fent  la missa
que fa normalment en francès i en català,  perquè tenia els seus feligresos que li venien en
aquell moment.

Sr.  Carles  Pàramo.-  Aclareix  que  estem  en  un  estat  aconfessional  i  la  missa  no  està
organitzada en cap cas per l'Ajuntament, són ells, els regidors, que voluntàriament hi van a
les onze i no concerten cap tipus de missa. Van allà i es trobem amb el que es troben. Això
és el que hi ha i hi ha hagut sempre.  

Alcaldessa.-  Diu  que  per  no  saltar-se  la  queixa  del  skate  la  faran  passar  als  Serveis
d'Urbanisme, perquè mirin com està aquest ciment, si  realment s'està malmetent d'una
manera que no és normal. 
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Sr. Fèlix Llorens.- En relació a les parades del mercat, respon que no sap si a la Junta de
Govern sortien totes les dades, però hi havia algunes sol·licituds que estaven pendents des
del mes de gener d'aquest any. 

Completa la informació arran d'un decret de la Generalitat de Catalunya del mes de juliol
per  regular  els  mercats no sedentaris  i  suposa que entre la  tardor i  l'hivern ho podran
resoldre. Quan tinguin el nou reglament podran fer un nou concurs per omplir les vacants
que hi hagin i el que decideixin serà d'acord amb el nou reglament que s'ha d'aprovar.

Com que no són noves altes, va pensar que primer havien de donar resposta a la gent que
està esperant des del mes de gener. 

- Tot seguit el regidor de Promoció Econòmica es refereix a l'incident del dia 9 d'agost amb
una parada de la fruita.  Diu que suposa que es refereix a la parada número 20 i explica que
aquesta parada té concedit un espai de 6 metres i estava ocupant 20 metres; aleshores van
anar a posar ordre.

Sr. Carles Pàramo.- En relació a les obres  de l'altell de la Llar d'Infants “El Caballet de Mar”
explica que el projecte si no està acabat, està a punt d'acabar-se.

Sr. Juan Manuel Fernandez.- En relació a la valoració dels casals, diu que si els sembla bé,
com que ara hi ha personal de vacances,  prefereix fer la valoració ben feta i  els passarà
les dades o els les donarà en el proper ple. Diu que ho pot tenir enllestit la setmana que ve i
els les donarà tant punt les tingui.

Alcaldessa.- Segueix responent les preguntes pendents 

-  Quant a les juntes generals,  diu que la  setmana que ve trucarà per reunir  les Juntes
Generals de les tres societats i poder constituir els consells d'administració.

- En relació a la utilització dels projectors per ensenyar fotografies, si cal i s'escau no hi ha
cap problema, tot  i  que en principi  no l'han fet  servir  mai,  però suposa que estaria bé
d'utilitzar-lo quan hagin de veure una imatge d'un projecte que es vol fer. Diu que ho tindran
en compte.

- L'actual problema de les caravanes és el problema que tenien sempre a l'avinguda Clot
dels  Franquets  i  allà  en  poder  senyalitzar  bé  el  terra  per  als  cotxes  han  traslladat  el
problema. Tenien un projecte d'un empresari privat per fer un aparcament d'autocaravanes
que, de moment, té un informe desfavorable pel que fa a l'ús que vol fer en els terrenys del
que ell és propietari. Suposa que estaran mirant d'ubicar-ho en un altre lloc. En tot cas, és
gent que han de fer moure, perquè no poden acampar en llocs que no està permès.

- L'alcaldessa diu que també li  han arribat queixes dels veïns del carrer Ramon i Cajal,
perquè no estava pintat el pas de vianants. 

Sr. Àngel Tarrero.-. Explica que ha rebut queixes de gent i demana que es col·loqui alguna
cosa al carrer Ramon i Cajal  perquè no corrin tant, perquè aquell carrer agafa de baixada i
hi ha una esquena d'ase al final.  
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Sr. Juan M. Fernandez.- Reconeix que els camps de futbol els tenen una mica malmesos
però hi estan pendents. Diu que disposen de dos pressupostos tant pel camp de futbol on
entrena el club de futbol Base com per el de  l'AE. Encara s'ho han de mirar ben mirat i
demanar més pressupostos de cara a l'any que ve. Diu que han crescut moltes arrels a les
bandes, sobretot al camp de futbol de d'alt i de cara a l'any que ve potser fan alguna cosa
més gran. 

Sr. Carles Pàramo.- En relació a l'alarma contra el mosquit tigre, diu que de les primeres
coses que varen fer va ser posar-se en contacte amb la mancomunitat de lluita contra els
mosquits i els van informar que els llocs on es fan els mosquits habituals estan controlats i
en canvi el mosquit tigre és un tipus de mosquit que no viu als recs, sinó que viu molt dins
de l'ambient urbà. Per això, s'`ha preparat una campanya i s'estan repartint pel mercat uns
nous fulletons, que més que text hi ha una explicació molt gràfica, perquè la gent entengui
que qui té un balcó, una terrassa o un jardí deixin les galledes trabucades i que no deixin
qualsevol element on s'hi pugui posar aquest mosquit.

Molt sovint hi ha gent que es queixa del mosquit i potser a casa seva no n'hi ha cap, però al
xalet o al terrat del costat n'és ple, perquè allà hi ha algú que no se'n cuida, que té aigua de
l'última pluja i allà s'han fet  mosquits. Conclou dient que és una lluita constant i que ja hi
estan a sobre. 

Alcaldessa.- Diu que prenen nota de la necessitat d'un bicicleter a la plaça Llevant, que el
regidor  Alvarez ja  va sol·licitar al darrer ple.  

- Al carrer Victor Català diu que els contenidors els passen a recollir, però aquest any han
tingut una major afluència de gent el mes de juliol i això s'ha vist reflectit en els contenidors.
Estava prevista la recollida així com el nombre de contenidors, sobretot a Canyelles Petites,
Almadrava i a alguns punts del Puig Rom. Estava prevista la quantitat de contenidors que
havien de tenir  i  les recollides i  no ha estat  suficient,  sobretot  el  mes de juliol.  Es van
adquirir contenidors per tenir més capacitat i posar més punts de recollida i el mes d'agost
es va augmentar el que normalment tenen previst, però ho tindran en compte pel mes de
juliol de l'any vinent.

-  Pel  que fa  a  la  petició  dels  comerciants de la  plaça Catalunya d'eliminar  un pas de
vianants, diu que ho comentaran amb la Policia.

- La Junta de Seguretat normalment es reuneix dos cops l'any, una vegada abans de l'estiu
i  l'altra per Nadal i  properament es reunirà quan els cossos de seguretat tinguin el  seu
dossier preparat per explicar com ha anat la temporada d'estiu. L'Alcaldessa puntualitza
que no parlen, treballen. Diu que si va dir parlem i es va entendre així, es va explicar molt
malament, però les reunions que l'alcaldessa ha tingut no han estat per parlar, sinó per
preparar  coses.  Diu  que  es  fan moltes  actuacions  conjuntes  i   han  pogut  parlar  cada
vegada que ho ha necessitat i de les actuacions que s'han fet. 

- Pel que fa al top manta, l'alcaldessa respon que tot i que el regidor Valdera diu que no vol
fer  demagògia, ja l'han feta, perquè el que ells diuen i declaren és el mateix que ha declarat
tothom que  s'ha  sentat  en  aquest  Ajuntament  abans  que  constituïssin  aquest  plenari.
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Reconeix  que  és  una  activitat  que,  evidentment,  va  en  contra  dels  interessos  de
comerciants, que va en contra de la imatge turística que volen i els costa trobar la solució.
S'ha  intentat  de  diferents  maneres  i  enguany  s'ha  intentat  fer  una  vigilància  diferent  i
extrema. No és un problema de Roses, sinó que és un problema que afecta totes les zones
turístiques importants. No els poden demanar que paguin els seus autònoms, el regidor sap
que majoritàriament són gent que no tenen papers i estan demanant i requerint a l'òrgan
competent, que fins ara ha estat el Congrés dels Diputats, que hi hagi un canvi de llei que
fes més efectiva les actuacions de la  Policia i els cossos de seguretat. Per tant, troba molt
bé  que  tothom  es  preocupi   del  problema  que  tenim  amb  els  top  manta  i  amb  els
comerciants. Totes les propostes que els regidors puguin fer seran molt benvingudes, si és
que n'hi ha alguna que aconsegueix eradicar aquest problema.

-   Pel  que fa a l'aparcament  de davant  de mar,  l'alcaldessa diu que estava informada
d'aquest problema, li havien fet arribar, és cert, però la banda de l'aparcament del carrer de
la Llotja, segons el que li ha comentat qui gestiona aquest aparcament només s'ha tancat
els dies que l'aparcament estava ple i aquest any els mesos de juliol i agost l'aparcament
ha estat ple molts de dies i durant moltes hores. L'alcaldessa diu que això és el que li han
dit  arran  de  les  queixes.  La  persona  que  gestiona  aquest  aparcament  ha  explicat  a
l'alcaldessa que el tancava quan aquest aparcament estava ple i només deixava fer una cua
a l'entrada de davant de la plaça Sant Pere. L'altra entrada creu que han fet bé de tancar-la,
perquè entren d'una manera creuada i col·lapsarien la circulació dels cotxes de l'avinguda
de Rhode. Aquesta va ser l'explicació que els va donar, perquè també li havia arribat la
queixa de diferents restauradors de la zona.

Sr. Juan Manuel Fernandez.- A petició de l'alcaldessa respon la intervenció que preguntava
com és que no s'evita el “botellón” dintre les barraques, a la qual cosa el regidor respon
que es poden fer moltes coses com ara  posar cartells prohibint el “botellón” i reforçar-ho
amb guardes de seguretat, perquè la mainada no entri a fer botellón i es llencin les motxilles
per sobre les parets del recinte uns als altres. Creu que ja es fan moltíssimes coses, però és
clar que aquests dies de barraques hi ha moltíssima gent i sempre s'escapa una mica de
les  mans,  però  això  ja  es  treballa.  No  treballen  només  per  Carnaval,  treballen  per  a
qualsevol festa  que organitza l'Ajuntament. 

També comenta la dificultat d'utilitzar gots reciclables, és un sistema que ja havien fet servir
alguna vegada ja fa molts anys, però després les colles de Carnaval tampoc estaven molt
disposades, perquè els gots han de ser de diferents colors per saber de la barraca que són.
També hi ha un problema de si es descompten,  no tothom estava d'acord i per això no han
continuat amb aquest sistema. No costava res fer gots tots iguals, però no han continuat,
perquè no hi havia quòrum. 

Alcaldessa.- Entén que,  en tot  cas,  es pot tornar a proposar a les colles.  Per finalitzar,
desitja molta sort a l'esportista Joan Jorquera, perquè tingui molt d'èxit en el seu proper
campionat. També vol lamentar l'acte de vandalisme que ha patit la senyora Olga Simarro i
espera no tenir-ne cap més. 
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Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 23:32
hores, de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta     El secretari general

         Montse Mindan i Cortada              Fco. Luís Muñoz Cameo  
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